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 10/18מן המניין מס' שלא ישיבת מועצת עיר 
 באולם המליאה  18/4/30 שנישהתקיימה ביום 

 
 

 .18:42 בשעה נפתחה הישיבה
 
 

 משתתפים:
 ראש העיר  - עו"ד יעלה מקליס

 סגן ראש העיר -   אלי גרינמן 
 חבר מועצה -   ורדי בושרי

 חבר מועצה -  מימוןהדר  עו"ד
 חבר מועצה -   משה לוי

 חבר מועצה -   שמואל רוטמן
 חבר מועצה -   אמנון סעד

 18:44הגיע בשעה  חבר מועצה -   ערן קקון
 חבר מועצה -   בן ציון רזניק

 18:49הגיע בשעה  חבר מועצה -   יוסי בן דוד
 חבר מועצה -   נתן בז'ה

 חברת מועצה -   דורית חגי
 19:20הגיע בשעה  חבר מועצה -   רעוזי מאי

 
 :חסרים

 חבר מועצה -   גד מילר
 חבר מועצה -   יצחק פינקר

 
 :סגל

 הימנכ"ל העירי -   שירה דקל כץ
 גזבר העירייה -   גל לניאדו 

 מהנדס העיר -   איתן בן צבי
 סגן מהנדס העיר -   אדי שומכר

 יועמ"ש  - רוני חלמיש  עו"ד
 ל רובע עירוני מונוסוןמינה יו"ר -   נעה מאור

 מנכ"ל החכ"ל  -   אביעד כהן
  מנהלת אגף שירות              -                    דולי אידלסון

 מנהל אגף איכות הסביבה             -שגיא מסר                        
 מנהל מח' ביטחון              -חיים אוריון                      

 דובר הרשות             -                    אורדן סוחמי
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 על סדר היום: 
  

 .דבר ראש העיר .1
 
 פתיחת תב"ר החלפת גופי תאורה ציבורית ללד  .2

 אש"ח 2,635סך התב"ר: 
אש"ח והלוואה בנקאית של  399המצ"ל ע"ס  14.11.17משרד הכלכלה מ  מקורות מימון: הרשאת 

 אש"ח. 2,236העירייה ע"ס 
כחלק מהליך תיקון ליקויי בטיחות ומעבר לתאורה חסכונית, העירייה מילאה והגישה  סבר : דברי ה

גופי תאורה מנל"ג ללד שחייב לכלול  1122בקשה לקול קורא של משרד הכלכלה לפרוייקט החלפת 
 רכיב בקרה ברמת הפנס והמרכזיה וכן רכיב חכם )מניה חכמה ברמת המרכזייה(.

הנפיק לעירייה הרשאה  14.11.17על הזכייה ובתאריך  12.9.17יה בתאריך משרד הכלכלה הודיע לעירי
 מצ"ל מפורטת לפרוייקט הכוללת תנאים והסדרי תשלום המענק .

 399המסתכם במענק בסך  15.1%אש"ח מתוכו המשרד יממן בהרשאה  2,635סך הפרוייקט נאמד ב 
 אש"ח .

ה ימומנו מתוך התקציב הרגיל מחיסכון אש"ח תמומן בהלוואה בנקאית שהחזרי 2,236היתרה בסך 
 צריכת החשמל שיווצר כתוצאה מהפרוייקט.

חודשים לאחר סיום הפרוייקט ולפיכך נידרש מימון ביניים  24מהמענק ישולם לעירייה  35%יש לציין כי 
מקרנות הרשות להיקף זה בשלב ביצוע הפרוייקט עצמו ,היקף מימון הביניים מקרנות הרשות יסתכם ב 

 אש"ח . 140
בישיבת מועצה  12.7.2017-מדובר בעבודות נוספות מעבר לאילו שאושרו לביצוע במועצת העיר )ב

מש"ח שכללו תיקון ליקויי בטיחות ושיפור מערכות חשמל ותאורת רחובות,  2.1( בסכום של  14/17
ספות, מרכזיות נו 4 יוחלפומרכזיות חשמל ובקרוב  4לרבות החלפת ארון החשמל במתנ"ס, הוחלפו 

 עמודי תאורה . 146מרכזיות ויוחלפו   13שופצו 
 גל לניאדו, גזבר העירייה -דברי הסבר נוספים

 
אש"ח לצורך מימון פרוייקט החלפת גופי תאורה  2,236אישור מועצת העיר לנטילת הלוואה ע"ס  .3

 ציבורית ללד 
ורה ציבורית ללד כפי מפרוייקט החלפת גופי תא 85%ההלוואה נלקחת לצורך מימון  דברי הסבר: 

 המוסבר בסעיף הקודם .
 גל לניאדו, גזבר העירייה -דברי הסבר נוספים

 
 ניהול ופיקוח שיקום תשתיות בעיר.-יישום המלצות ועדת כספים -תיחת התב"ר פ .4

 .₪ 200,000 -סך התב"ר
 קרנות הרשות. -מקור מימון 
צורך בהפעלת מנהל לפיקוח צמוד על קיים  2018בהתאם להמלצת ועדת כספים לתקציב  דברי הסבר:

שיקום ושדרוג תשתיות עירונית, בינוי ותיאום רב מערכתי )כבישים, מדרכות, ניקוז, חשמל ותקשורת, 
 תאגיד, יזמים וכו'( בכפיפות למהנדס העיר.

 דברי הסבר נוספים: איתן בן צבי, מהנדס העיר
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 2018הגדלת תב"ר תשתיות כללי  .5
 מלש"ח. 1.5 -סך התב"ר

 קרנות הרשות -מקורות המימון
 , 2018דברי הסבר:  לכוונת העירייה להמשך עבודות תחזוקה שנת עבודה  

תפעול הנדסי שוטף, עב' תחזוקה, עב' תפעול למערכת הניקוז  הישנה רב עונתי )החלפת מכסים, החלפת 
ומסוכנות במרחב הציבורי  קולטנים, רשתות, צילום ושטיפה תת קרקעי ועוד(  עב' בינוי בעיקר לשבר

כגון גדרות, קירות תמך וכדומה.  עב' מדידה ותכנון ראשוני,  עב' הסדרת מאור נקודתיות, עב' הסדרת  
מתקני ספורט פתוחים בעיקר בכל הקשור לבטיחות, שריון לעב' שבר הנדסיות לא צפויות בתשתיות 

 מלש"ח.  1.5-ך של  כעירוניות על פי קריאות מוקד, על כן  נדרשת הגדלת תב"ר בס
 דברי הסבר נוספים: מנכ"ל העירייה והצוות המקצועי.

 

ברחוב בר סימנטוב  פתיחת תב"ר קרצוף וריבוד וביצוע התאמות של כל השוחות )ביוב, בזק וכו'( .6
 במקטע מביה"ס  הרצל עד ככר שדה 

 .₪ 420,000-סך התב"ר 
 קרנות הרשות -מקורות המימון

למטר פלוס  ₪ 100מ"ר שיש צורך לחדשו. במכפלת   3,300מקטע  רחוב של מדובר על  דברי הסבר:
 ( .3.5%( פיקוח וניהול )5%מע"מ בגין העבודה בתוספת בצ"מ )

 דברי הסבר: הצוות המקצועי
 

טע מקפתיחת תב"ר קרצוף וריבוד וביצוע התאמות של כל שוחות )ביוב, בזק וכו'(  ברחוב הרצל ב .7
 העצמאות עד מקלב.

 . ₪ 480,000 -ב"רסך הת
למטר פלוס  ₪ 100מ"ר שיש צורך לחדשו. במכפלת  3800מדובר על מקטע  רחוב של  דברי הסבר:

 ( 3.5%( פיקוח וניהול )5%מע"מ בגין העבודה בתוספת בצ"מ )
 דברי הסבר: הצוות המקצועי

 

  461ניקוז בכביש  -פתיחת תב"ר .8
 .₪ 300,000 -סך התב"ר 

 ות.קרנות הרש -מקור מימון 
דברי הסבר:  בכניסה לעיר נקווים מים לכל אורך השנה ונוצר מפגע תברואתי המהווה כר פורה להתרבות 

 יתושים בעיר. אגף התחזוקה שואב את המים באופן ידני ברמה יומית.
 נדרש פתרון קבע כדי לייעל את העבודה ולחסוך בעלויות ובמשאבי כוח אדם.

 הפתרון ולמימושו המיידי.התב"ר המבוקש כולל מומחים להגדרת  
 דברי הסבר נוספים: הצוות המקצועי.

 

 שיפוץ משרדי מנהלת מונוסון -פתיחת תב"ר .9
 מש"ח  250,000 -סך התב"ר

 קרנות הרשות -מקורות מימון
כאשר במהלך סערה נפל עץ על גג  2017משרדי מנהלת מונוסון נפגעו קשה בחודש נובמבר   דברי הסבר:

 המשרדים.
 ור קבע כי המבנה מסוכן ועל כן הושמש מבנה באופן זמני עבור פעילות המינהלת.טרוקטסקונ

 מבנה המנהלת ישן, בנוי מלוחות עץ. גג הרעפים אינו עומד בסטנדרטים חדשים.
-שיפוץ המבנה והתאמתו לתקני הבנייה החדשים כולל עמידה בטיחות אש, נגישות ועוד מוערכת בכ

250,000 ₪. 
 נכ"ל העירייה, שירה דקל כץ.דברי הסבר נוספים: מ
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 תיקון ליקויי בטיחות במדרכות העיר. -פתיחת תב"ר   .10
 .₪ 750,000 -סך התב"ר 

 קרנות הרשות. -מקור מימון 
סיירת תשתיות של תושבים מתנדבים בשיתוף אגף ההנדסה הכין דו"ח ליקויים במדרכות  דברי הסבר:

דחיפות שונות . דו"ח מפורט של ליקויים דחופים ביותר  בכל רחבי העיר. הסקר כלל מפגעים ברמות
 .₪ 750,000הוצג למועצת העיר. עלות תיקון הליקויים הדחופים עומדת על 

 דברי הסבר נוספים: הצוות המקצועי / נציג סיירת תשתיות.
 

 .שונות .11
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 פרוטוקול
 

 
 בר ראש העירד - 1סעיף מס' 

_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ __ _ _ _ _ _ _ _ _ __ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ __ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ 

 
. אי אפשר שלא 10/18ערב טוב לכולם. אנחנו פותחים ישיבת מועצה   :עו"ד יעלה מקליס

י ילדים, אפשר  10שראל בסוף השבוע שעבר, שבו איבדנו להתחיל באסון שפקד את מדינת 
יהוד מונוסון מבכה את  10להגיד   . פרחים. עצם האובדן הוא נוראי ותחושה קשה של כולנו

מתגוררת אינה לברכה, שהמשפחה שלה מתגוררת בעיר. היא  הזיכרונמותה של שני שמיר, 
י דודים, מתגוררים פה  ה לתפוס אותו. שבעיר. אסון שקבעיר אבל הסבא והסבתא, הדודים, בנ

 אז אני משתתפת בצער המשפחות בשמם ובשמי כמובן. 
 

 בבקשה.   )לא ברור(  :עו"ד הדר מימון
 

 לפי בקשתך, המנכ"לית תתייחס לזה בסוף.  :עו"ד יעלה מקליס
 

 אה, בסוף?  :עו"ד הדר מימון
 

.  :עו"ד יעלה מקליס  כן
 

 ת אבל, שלא יפתיעו אותנו האיראנים. צריכים לצא )לא ברור(  :עו"ד הדר מימון
 

 למה, אתה הולך לבונקר?  :מר שמואל רוטמן
 

 את ראש הממשלה.  20:00-יש ב :עו"ד הדר מימון
 

י מ :עו"ד יעלה מקליס בקשת להזמין את כולכם במעבר חד, והיות והחיים ממשיכים, אז אנ
ונים, שי 70לתערוכה של  ניים סבי ן לא שנה, שהוכנה על ידי חטיבת הבי י ש בה, למי שעדי

 היה. 
 

יפהפייה. אפילו ראינו את התמונה  :מר ורדי בושרי יעלה, הייתי בתערוכה, תערוכה 
 .  שלך, ומרוב התרגשות אפילו הצטלמנו לידך. את לא יודעת אפילו

 
י  ליד התמונה.   :מר משה לו

 
. הצטלמנו ליד התמונה שלך, שתהיה  :מר ורדי בושרי לנו ליד התמונה. אל תתלהבי

 מזכרת. 
 

רו :עו"ד יעלה מקליס י  ה רק למי שלא יודע, צאני אתן לכל אחד הזדמנות להתייחס. אנ
ונים הכינה תערוכה ל ניים סבי שנה ליהוד, אספה חומר רב  70שנה למדינה,  70-חטיבת הבי

. . מארכיונים שונים, הרבה תמונות, הרבה מיצגים. שווה לראות פתוחה בשעות הבוקר לדעתי
יוסיפו בטוח מופ יע באתר באיזה שעות אפשר לבוא לראות אותם. ולאור הביקוש הרב, כנראה 

 עוד ימי תצוגה. 
 

 לשים את זה קצת כאן.  תערוכה,שווה אפילו לשקול להביא גם את ה :עו"ד הדר מימון
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,  :עו"ד יעלה מקליס הדר, אני שמחה שקלעת לדעת גדולים. רציתי להוסיף בדיוק עכשיו

בית הספר ומהצוות של ההורים שמלווה את התערוכה, לשבת יחד עם  שביקשנו ממנהלת
ן  עירייה, בדרך המנכ"לית העירייה, ולבחון את הדרך להעביר את התערוכה לתצוגה פה בבניי

הטובה ביותר, והמשקפת ביותר, כדי שכולם יוכלו ליהנות מהעבודה הנהדרת שעשו 
וו את המיזם יחד עם המתנדבים הרבים שלי  הזה.  התלמידים 

 
 אפשר גם לחשוב על תערוכת קבע בבית העירייה הישן.  :עו"ד הדר מימון

 
 הכל אפשר. אני מציעה לצרף לצוות את הדר מימון.  :עו"ד יעלה מקליס

 
 בשמחה.  :עו"ד הדר מימון

 
וכל מה שקשור למיצג.  :עו"ד יעלה מקליס  שיעזור בהצבת התערוכה פה 

 
 שנים, תפקיד ממך.  5על התפקיד אחרי  אני מברך. בשמחה :עו"ד הדר מימון

 
.  :עו"ד יעלה מקליס וי  סוף סוף, כן. קיבלת מינ

 
יישר כוח. תברך אותי על התפקיד בבקשה.  :עו"ד הדר מימון  באמת 

 
 אני פשוט נפעם ונרגש.  :מר אמנון סעד

 
 תרשום את זה, זה לתקשורת הארצית.  :עו"ד יעלה מקליס

 
 )מדברים ביחד( 

 
. מי בעד?  :נמןמר אלי גרי  להצביע עכשיו

 
.  :עו"ד הדר מימון , תגיד כמה מילים, בחייך. היה תלמיד שלי  אלי

 
י אגיד.  :מר אלי גרינמן  תמיד, תמיד. אתה רוצה, אנ

 
אז בואו ניתן לכל מי שרוצה. חברים, מישהו מהחברים שרוצה להתייחס  :עו"ד יעלה מקליס

ואנחנו נמשיך הלאה  . לתערוכה? דקה אם אפשר 
 

ילדה בת  :גב' דורית חגי י. הייתי  כשבאתי ליהוד, והלכתי לכל משחקי  15כן, אנ
. אני  ריגש אותי וזה החדר שהכי   , הכדורגל, וקיבלתי בסוף כל משחק גם את הפרחים שחילקו
 , יוסי אשד, לשעבר ושדי . במחסן של  ון שאתם לא משתמשים בו רוצה להגיד לכם, יש ארכי

י הוא ניהל את בית הנוער.  ואנ ין מלא, מפוצץ בחומר של יהוד.  המחסן שלו במרתף של הבני
 אמרתי אז למיכל רבינוביץ, למנהלת, קחו משם חומר.

 
ין?  :עו"ד יעלה מקליס  איזה בני

 
 בבית שלו?  :גב' שירה דקל כץ

 
.  :גב' דורית חגי יש לו מחסן  ,  בבית שלו
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 אה, בבית שלו? :עו"ד יעלה מקליס
 

. ה :גב' דורית חגי ניהל את בית הנוער הרבה שנים. שיוציאו משם, למה שזה יהיה כן וא 
 זה של היישוב. ? אצלו

 
 תיקחי את הדר, הוא כבר ממונה.  :עו"ד יעלה מקליס

 
.  :גב' דורית חגי  הדר, אתה הסגן שלי

 
ון את החומר.  :עו"ד יעלה מקליס  שילך להביא מהארכי

 
יפה.  :עו"ד הדר מימון נו את ההאמת  שמאוד   תערוכה הזאת, באמת מרתק. מדהים. ראי

 
 מושקעת.  :גב' דורית חגי

 
י גם שמעתי :עו"ד הדר מימון ון של שי ,אגב ,אנ חה על התערוכה שם, שהוצא הארכי

 איינשפוך. 
 

ן.  :גב' דורית חגי  נכו
 

, או שלא הרמנו את הכפפה?  :עו"ד הדר מימון  מה נגמר עם זה? עשינו עם זה משהו
 

 וך, הצלם המיתולוגי.רשל  איינשפ :עו"ד יעלה מקליס
 

.  :עו"ד הדר מימון  הצלם ההיסטורי
 

זה בסדר, אמנון?  :עו"ד יעלה מקליס תוסיף את זה לסמכויות שלך בנושא של התערוכה. 
 אתה מאשר? 

 
  -אני מאשר. לא רק זה :מר אמנון סעד

 
יהוד. :עו"ד הדר מימון ן מוזיאון בעיר  יי  האצלת סמכות ראש העיר לענ

 
 . 70-תערוכת ה :ד יעלה מקליסעו"

 
זה. :עו"ד הדר מימון נצביע על  ו  , אנחנ  תזכרי

 
 תעשה את זה בעירייה הישנה.  :גב' דורית חגי

 
י  קודם כל אנחנו צריכים לאשר את התפקיד שקיבלת.   :מר משה לו

 
  -יודע, פה יש לא בטוח שייתנו לך. אתה :עו"ד יעלה מקליס

 
 וח. היום הכל פת :עו"ד הדר מימון
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ן את כולם להשתתף בצעדת . אנחנו עוברים הלאה :עו"ד יעלה מקליס י רוצה להזמי אנ

, הם בכלל אנשים יוצאים  10:00בשעה  9.5-הווטרנים ב . הווטרנים הם תושבים יקרים שלנו
עברו הרבה בחיים, נשארו מאוד ערכיים ואיכותיים. מטבע הדברים, הם הולכים  .מן הכלל

פלוס. אז אני מזמינה את כולם לבוא לכבד אותם, כמו שאמרתי  80לם בני ומתמעטים. הם כו
 , ליד הדואר. 10:00בשעה  9.5-ב
 

וון כיכר הווטרנים. כולם יודעים מה זה ווטרנים?   :מר אלי גרינמן  מהדואר הולכים לכי
לי כמה דקות.  ייתנו   רגע, שנייה, אם 

 
, תסביר משפט על מי א :עו"ד יעלה מקליס , אלי  לה הווטרנים. כן

 
זה  9.5מה זה ווטרנים? זה אנשים שנלחמו במלחמת העולם השנייה. כל  :מר אלי גרינמן

הניצחון על הגרמנים. בכל העולם עושים את החג הזה, וגם במדינת ישראל עשו רסמי שזה 
זה לא היה. אצלנו כבר הרבה שנים יש לנו כיכר הכי גדולה, זאת  .החג, כי לפני כמה שנים 

זה ביאליסטוק? כי החיילים הרוסים כיכר  וזה מסמל. למה  הווטרנים, שבכניסה לביאליסטוק, 
ואני לא מכל מה . הם שחררו את פולניה, את ביאליסטוק  , שהיה, וזה ממש קרוב אחד לשני

ו גם ילדים מבית ספר, מחטיבת  רוצה להיכנס, תבואו לשם, ידברו על זה. אני חושב שיהי
ניים כי אני חושב שילדים שלנו צריכים סביונים. כל השני הבי יש, מהתיכון או מכל זה.  ם 

מיליון יהודים. ושזה לא יקרה, וטוב שיש לנו מדינת ישראל,  6לדעת על זה, שנהרגו שם 
יודעים.   כולם 

יו"ר. ובגלל  יש לנו ארגון של הווטרנים בארץ, ויש גם ביהוד, שיש   , י אגיד לכם משהו אנ
ו ילדים, שעבדו בבית החרושת הצבאי שכבר לא נשארו הרבה, אז יש ה חלטה שגם אלו שהי

נקראים ווטרנים. בגלל שאין המשכיות, כבר לא  ז, גם הם  ו במחנה ריכו בזמן המלחמה, או הי
 . . זהו  נשארו

 
תודה רבה. ואם אנחנו מחברים את זה לתערוכה שהדר אמון עליה  :עו"ד יעלה מקליס

, הווטרנים תרמו הרבה מדים, סיכות ו  הרבה ציוד. עכשיו
 

 הם יודעים, יודעים.  :מר אלי גרינמן
 

זה מופיע שם בתערוכה עצמה. וזה לא היה פשוט, את זה צריך  :עו"ד יעלה מקליס לא, 
 בסדר הדר? תודה. להחזיר להם. 

 
 אחרי הבחירות.  :עו"ד הדר מימון

 
יום השואה, יום הזיכ :עו"ד יעלה מקליס ויום וראנחנו גם מסכמים רצף של אירועים:  ן 

י רוצה  ואנ העצמאות. אנחנו מסכמים את זה כהצלחה גדולה. האירועים עברו ללא תקלות, 
מפה להודות לכל מי שנטל חלק באירועים המוצלחים, ולכל מי שארגן אותם, לומר תודה רבה 

 ויישר כוח. 
 

י גם רוצה להודות באמת, לכל המארגנים של האירועים. לראשת  :מר ורדי בושרי אנ
ם השם מקומות ע לנבחרי העיר. באמת, כל אחד קיבל שנימנכ"לית, ששמרו מקומות העיר, ל

, בצורה מכובדת. אפילו שני שומרים עם נשק שמרו על המקומות. כולם ישבו בשורה  שלו
יגיעו לשולחן  ,חשבנו שבשנת בחירות ראשונה בצורה מכובדת ויפה. באמת, השכל והתבונה 

יגיע כבר בקד לנו תעודת ממול. כנראה שזה לא  נציה הזאת. באמת תודה בשם כל החברים. ויש 
הוקרה שאנחנו רוצים להעניק לך, על זה שבאמת, כאות הוקרה והערכה, מטעם חברי 

 איפה התעודה? הבאתם אותה? . האופוזיציה
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י  זלזלו בך, את לא קולטת?   :מר משה לו

 
 תודה רבה.  :עו"ד יעלה מקליס

 
 יך בדואר שליחים. יאלהתעודה תישלח  :מר ורדי בושרי

 
 בסדר. מאחר וויתרתי על המקום שלי לטובתכם, אז אני מרגישה בסדר.  :עו"ד יעלה מקליס

 
 את התבלבלת לרגע, לא חשוב.  :מר ורדי בושרי

 
 מה זה, את לא רצה לבחירות הבאות?  :עו"ד הדר מימון

 
י דיברתי על המקומות באירועים :עו"ד יעלה מקליס  תרגיע. . אנ

 
 אולי איזה סקופ?  :ד הדר מימוןעו"

 
 צר לי לאכזב אותך, הדר.  :עו"ד יעלה מקליס

 
 

 .פתיחת תב"ר החלפת גופי תאורה ציבורית ללד - 2סעיף מס' 
_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ __ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ __ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ 

 
אנחנו עוברים לסדר היום. פתיחת תב"ר החלפת גופי תאורה ציבורית  :עו"ד יעלה מקליס

על סך  14.11.17-הרשאת משרד הכלכלה מה -שח. מקורות מימון  2,635,000ללד. סך התב"ר 
  שח. יש פה דברי הסבר. 2,236,000והלוואה בנקאית של העירייה על סך ח "ש 399,000

 נקריא דברי הסבר או אתה רוצה את המצגת? 
 

.  :גב' שירה דקל כץ  אני
 

 אפשר לשאול?  :גב' דורית חגי
 

 קודם דברי הסבר.  :עו"ד יעלה מקליס
 

ולגזבר לתת הסבר קצת על  :גב' שירה דקל כץ לפני שאני אתן למנכ"ל החברה הכלכלית 
, אני אלך רגע קצת פה כדי להזכיר מה היה. כמו שאתם זוכרים,  ,אנחנו בעצם המודל הכלכלי

בוצע סקר חשמל בעיר. בהמשך לסקר החשמל שבוצע, אנחנו הבאנו תכנית שמחולקת 
מיליון שח,  2.1לפעימות. הבאנו את הפעימה הראשונה, אישרתם תקציב בגובה של 

כשהמטרה המרכזית שלו הייתה החלפה ותיקון של מרכזיות. אתם יכולים לראות כאן את 
, כשבעצם, פרט למרכזיות הסקירה ששמ , איזה מרכזיות תוקנו נו לגבי איזה מרכזיות הוחלפו

וגם המשופצות. יש לנו עוד   4האלה, שכאן אפשר לראות גם את כל המרכזיות, גם החדשות 
ן כרגע, אנחנו כבר אחרי  זה בעצם ממתי מרכזיות שנשארו, שהם בעצם בטיפול חברת החשמל. 

י  אבל מאחר ,תיאום עם חברת החשמל ו וזה מרכזיות שיש צורך או בהגדלת זרם, או בשינ
וזה גם יקרה בתקופה הקרובה.   מקום, זה חייב להיות בתיאום עם חברת החשמל 

זו תכנית שאתם אישרתם לגבי הנושא של גופי תאורה. דיברנו  זוכרים,  פרט לזה, כמו שאתם 
שלא אמרתי והיו דברים  שניעוד . סליחה, במרכזיות, זה שיש עמודים ברחבי העיר על

, מאוד לא  -רשומים. אחד  החלפנו את ארון החשמל במתנ"ס. היה שם ארון חשמל מאוד ישן
, זה היה  יבנו . וכמו שהתחי , גם 2.1בטיחותי , כי זה עלה, ארון חשמל כולל כל הסידור שלו

וזה גם בוצע במסגרת העבודות.₪ 100,000מבחינת הסדרת כיבוי אש, רק ארון החשמל עלה   , 
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יש לנו את הרחובות הראשיים שמופיעים בי גופי התאורה, לג אז בהתאם למפרט של התכנית, 
זה מה שאישרתם.  מבחינת עמודי  57-עמודים ברחובות ראשיים ו 89לכם פה רק כתזכורת, 

נמוכים יותר נות ציבוריות. בעצם, עשינו תהליך, שבו רק כדי ככה לסנכרן  ,תאורה  שהם בגי
ו ". אקול קור"את כולם, יצא  לנ ו  חברות שהגישו מועמדות מבחינת הגופים עצמם. בחנו  3הי

יכולה  י  כל אחת מהחברות מבחינת כל המימדים שצריך, כדי לא להחליף את הגופים. אנ
נסענו לסיורים בשטח. יש עריםלהגיד שעשינו למיד יודעים ,ה,  שהחליפו גופים  ,שאתם בטח 

ין חשוכות, למרות שהן עברו לתאורת ל נו להגיע למצב הזה, והן עדי ד, אנחנו מאוד לא רצי
ן.  נצילות,ולכן העמקנו בנושא של גם ה , הסנוור, הגוו  גם היקף האור, העוצמה שלו

וא הגוף נבחר גוף תאורה שה ,לא אכניס אתכם לכל הפרמטרים, אבל בחנו את כולם. בסוף
נצילות וגם מבחינת אפקטיביות, גם מתאים לנו וגם הכי טוב. יצאנו להליך של  שגם מבחינת 

, ככה פחות או יותר בשבוע  ,התמחרות, יש כבר מחיר, ובעיקרון בסדר גודל של תחילת מאי
, אנחנו מאמינים שכבר נתחיל להחליף את כולם. ההחלפה של העמודים תיערך  השני של מאי
ו זה סקר  סדר גודל של חודשיים. אני אגיד שבמקביל לכל התהליך של ההתמחרות, מה שעשינ

עמודים, חפרנו כדי לראות גם את הנושא של הביסוס. אתם זוכרים? הצגנו לכם בזמנו על ה
זה משהו שככה מלווה אותנו כל  נפילה של עמודים. גם השבוע נפל עוד עמוד בעוד גינה. 
י יכולה להיות  הזמן. אז סיימנו גם לעשות סקר על כל העמודים האלה. אנחנו יודעים טוב, אנ

ת כל ההחלפה הזאת, אז באמת במקומות האלה, גם מבחינת בטיחות, רגועה, שאחרי שנעשה א
נהיה במקום אחר. זאת הייתה הפעימה הראשונה.   הארקה, תאורה, אנחנו 

ואז   . וגם למי שלא זוכר, שאז העליתם 'מה עם כל שאר העיר?' אני מזכירה גם למי שלא היה 
ו נביא לכם תכנית  . אנחנ , זה כרגע בטיחות, זה מיידי שיושבת על מודל כלכלי של אמרנו

ן זה בעצם מחזיר את  חיסכון בחשמל שמאפשר לנו להחליף את התאורה, ועל חשבון החיסכו
ואני אתן לאביעד להציג, ולגל  עצמו לאורך מספר שנים. זה בעצם מה שאנחנו מביאים היום. 

ים הסעיפ ודל הכלכלי עם כל מה שנלווה, זה שניהגזבר, שעבדו על זה, גם להציג את המ
 הראשונים. 

 
הייתי  ,יש לי שאלה טכנית, עוד לפני המודל הכלכלי. אנחנו בזמנו :עו"ד הדר מימון

ואנחנו עבדנו על מחקרים שהגיעו  גדול של החלפת תאורת לדים,  שותף גם למכרז כזה 
גל שונים של לדים, יכולים ליצור הרעלת צלמעשה מאר ור, ואורכי אות הברית, על כך שאורכי 

מאוד -בדקנו את הנושא הזה מאודם לגרום לסרטון אוכלוסייה וגם לבעלי חיים. גל שיכולי
יין הזה. האם הנושא הזה נבדק כאן, או שמא זה משהו  לעומק, והגענו לכל מיני פרמטרים בענ

 ? -שהוא
 

ו  :גב' שירה דקל כץ ואנחנו לא הראשונים, אנחנ וזה נבדק. יש היום תקנים, מאחר  זה עלה 
ו יועץ מקצועי שמלווה אותנו, שהוא לא פיילוט, תאור יש לנ ת הלד הוחלפה כבר. קודם כל 

זה   , , יש היום תו תקן מומחה לנושא הזה. אנחנו שאלנו גם את השאלה הזאת. לפי מה שהבנו
 נבדק הנושא הזה, התאורה הזאת. 

 
גל, הוא יסביר לך. תו התקן הישראלי לא מכסה את אורכי  :עו"ד הדר מימון לא, זה אורכי 

גל הכחולים, הבעיה הבריאותית. את יכולה לסרטן עיר שלמה עם הדבר הזה. צריך לבדוק ה
 את זה לפני ההוצאה הכספית האדירה של הדבר הזה. 

 
זה, אבל אני מוכנה לבדוק את זה עוד  :גב' שירה דקל כץ לא, לא, לא. אנחנו העלינו את 

 פעם, לפי מה שאתה אומר. 
 

זה אורכי גל הנה, הוא יסב :עו"ד הדר מימון . מירבי  יר לך. הם לקחו את המירבי
 אפילו לא בדקו את זה. הכחולים. 

  
 שיהיה כמה שיותר דומה בעצם לתאורת הרחוב הקיימת היום.  :מר אביעד כהן
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 אבל זה לא עובד ככה.  :עו"ד הדר מימון

  
.  :מר אביעד כהן גוון לבן שנראה משרדי יהיה   ושלא 

 
נראה שלא בחנתם את זה. זה לא עו :עו"ד הדר מימון  בד ככה. זה 

 
 רגע, שנייה.  :גב' שירה דקל כץ

 
 איפה המתכנן? איפה מי שבחר את הגוף, מי אישר את הגוף?   :מר ערן קקון

 
זה אישרתם כבר.  :גב' שירה דקל כץ , את   אבל ערן

 
 לא, אבל אורכי גל, מה עשיתם עם זה?  :עו"ד הדר מימון

 
  )לא ברור( בעיה אבל אין :גב' שירה דקל כץ

 
זה קשור לעמודי תאורה? )לא ברור( אישרנו טיפול בהארקה  :מר ערן קקון  מה 

 
 רגע, רגע.  :גב' שירה דקל כץ

 
זה בישיבה הבאה.  :עו"ד הדר מימון ונצביע על   תעבירי את חוות הדעת המקצועית 

 
 רגע, רגע.  :גב' שירה דקל כץ

 
ו ר  :מר ערן קקון  ק את הטיפול בהארקות? ורדי, אנחנו לא אישרנ

 
 בטח.  :מר ורדי בושרי

 
 במרכזיות.  :מר ערן קקון

 
 לא, לא, אתה טועה.  :מר שמואל רוטמן

 
 בואי, תראי לנו את חוות הדעת שיש לך.  :עו"ד הדר מימון

 
 הכל מסודר. . יש לנו חוות דעת :גב' שירה דקל כץ

 
יכול להעביר לך את החומר שגיבש :עו"ד הדר מימון י  נו בנושא הזה בבאר טוביה, אנ

. חס וחלילה, שלא תסרטן את כל העיר עם הדבר הזה.  י  באמת רצינ
 

, תביאי מהחדר שלי מהמחשב את disk on key-אודליה, קחי את ה :גב' שירה דקל כץ
 טבלת ההשוואה שרועי שלח על כל הגופים, עם הנצילות, גובה תאורה והכל. 

 
 )מדברים ביחד( 

 
זה לא  :גב' שירה דקל כץ , בהמשך למה ששאלת, קודם כל זה משהו שאישרתם כבר,  ערן

נוציא אותם, נביא לכם , משהו שאתם מאשרים עכשיו ו  ויש את כל הנתונים. תיכף אנחנ
 לראות. 
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נוריד את זה מסדר היום.  :עו"ד הדר מימון  בינתיים 

 
 מה שהיא מסביר זה מה עשו בכסף שאושר.  :מר שמואל רוטמן

 
ד ן.  :קל כץגב' שירה   נכו

 
ו דבר חדש. מה שהיא אומרת לך זה מה שאושר כבר.  :מר שמואל רוטמן  זה לא עכשי

 
, וכל  :גב' שירה דקל כץ יועץ מקצועי שזה כבר יוצא לביצוע ואת זה כבר אישרתם ויש 

 הרבדים המקצועיים נבדקו.
 

 ,הקודמתגברתי המנכ"לית, היקרה והמוערכת, מוערכת, שתדעי. בפעם  :מר ורדי בושרי
ו. אבל אתם כל  ,הדר מימון ני, הוא הציע ללכת במתכונת הזאת שאת מציעה עכשי זכרו למיטב 

נושמים עד עשר ולא  , ורציתם את הכסף. לו הייתם  ו כך הייתם נמהרים לבזבז את הכסף שלנ
ובא גואל  ,מיליון שאישרנו אז 2-עושים כלכלת בחירות, אז מה היה קורה? ה היו פה, 

ן פה מנדט לאף אחד. לא צר. לישראל  יכים הלוואות, לא צריכים לשעבד את העיר הזאת. אי
 

י ר.   :מר משה לו  אנחנו לא משעבדים יותר את העי
 

ן פה מנדט לאף חד, כולל לראשת העיר, שבטוחה שתהיה פה  :מר ורדי בושרי  30אי
י 30שנה, לשעבד את העיר הזאת  ן מנדט פה לאף אחד.  ו . ש פה חצי שנהשנה קדימה. אי אנחנ

, יש הרבה מה לעשות בעיר. אתם מחפשים  בשנת בחירות. חבר'ה, תעשו הפסקה, תנשמו
יקרה, אני מצטער. בכבוד. באמת, זה מעליב אפילו אני חושב.  הפופוליסטיק  בגרוש. זה לא 

 
וון שיש  :גב' שירה דקל כץ , זה מה נעשה כבר, בסדר? רק כי קודם כל, מה שאני התייחסתי
 ל. פה איזשהו בלבו

 
 באמת שזה מעליב.  :מר ורדי בושרי

 
זו סקירה :גב' שירה דקל כץ  -זה כבר נעשה, זה אישרתם. 

 
 אבל אני בא ואומר, הוא הציע את זה בפעם הקודמת, אני זוכר את זה.  :מר ורדי בושרי

 
 מה הוא הציע?  :גב' שירה דקל כץ

 
 מה? הדר מימון?  :מר ורדי בושרי

 
ן ליאתה, ת :גב' שירה דקל כץ   )לא ברור( אמי

 
, אולי הייתי חשוד.  :מר ורדי בושרי  אם הייתי אומר שאני הצעתי

 
נו את מה שהו :גב' שירה דקל כץ  הציע?  אאולי עשי

 
 2-אבל הוא הציע את זה, ואז הוא אמר לכם 'בואו לא נשקיע את ה :מר ורדי בושרי

. לא רציתם לה₪מיליון  קשיב, אמרתם 'מה, אתם , בואו נעשה תכנית מסודרת לכלל העיר'
. ומה אתם עושים? עושים גם פיננעשה את כל העיר? ןמיליו 2-בסדר? אנחנו ב מה טס. '

 עושים? בחייך, נו באמת. לפי מה בחרתם את הרחובות? אני יכול לדעת? 
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 אתם אישרתם את הרחובות.  :גב' שירה דקל כץ

 
 הרחובות? לפי מה?  לא, לפי מה בחרתם עכשיו בתכנית הזאת את :מר ורדי בושרי

 
 לפי התכנית של אמנון סעד.  :מר שמואל רוטמן

 
זו חוות דעת? לפי מה? :מר ורדי בושרי נתן פה הערכה? אי  איזה בעד מקצוע 

 
 אני אסביר.  :גב' שירה דקל כץ

 
י נו?   :מר משה לו וסכומים, למה לא מעבירים אלי  למה? אם יש חוות דעת 

 
יפ :מר ורדי בושרי  ה, לא בסדר. באמת, זה לא 

 
ן עמודים, לא שמים  )לא ברור(   :מר ערן קקון עמודים איפה שיש תאורה. איפה שאי

 עמודים. אתה מבין? 
 

ותה, עושים עוד יותר אאדוני חכם. אתם, איפה שיש תאורה, מחזקים  :מר ורדי בושרי
 טוב. 

 
 איפה שיש תאורה, מחליפים.   :מר ערן קקון

 
,  :מר ורדי בושרי זה לא בסדר.איפה שאי . באמת,   אומרים 'שיישארו בחושך'

 
 )מדברים ביחד( 

 
.  :גב' שירה דקל כץ  זה לא קשור אחד לשני

 
 לא, לא, זה קשור מאוד.  :עו"ד הדר מימון

 
 לא, זה לא קשור. אנחנו מביאים לך את כל הפרמטרים.  :גב' שירה דקל כץ

 
זה  ביא אתלא, לא, לא. כרגע הם רוצים לה :עו"ד הדר מימון . זה תב"ר,  החומר עכשיו

 ימים.  עשרה
 

 לא, לא, לא, הדר.  :גב' שירה דקל כץ
 

 לעשות מאיתנו צחוק.  :עו"ד הדר מימון
 

 )מדברים ביחד( 
 

אני מבקשת שקט. נתנו לכל מי שרצה להביע את דעתו. . חברים, הבנו :עו"ד יעלה מקליס
 תם. שמוליק, בקצרה. עוד לא התחלנו את המצגת, אתם כבר נלחצ

 
.  :מר אמנון סעד  שמוליק, אני שמעתי שאתה משתמש בשם שלי
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קודם כל, בואו נבדוק שזהה בריאותי. חס וחלילה שלא נפגע בתושבים  :עו"ד הדר מימון

ו.   שלנ
 

, אפשר לבקש ממך לשבת?  :עו"ד יעלה מקליס  אמנון
 

 למה?  :מר אמנון סעד
 

כי יש נוהג כזה שיושב :עו"ד יעלה מקליס  ים. סתם, 
 

זה כתוב?  :מר אמנון סעד  איפה 
 

לא, לא כתוב בשום מקום. זה נוהג, זה לא חוק. שמוליק, משפט אחד  :עו"ד יעלה מקליס
 אם אפשר. 

 
י, שאמר, הזכיר שכדאי לעצור, נכון? לעצור. רורדי בוש )לא ברור(  :מר שמואל רוטמן

, שא 'ורדי בושרי ברנרד שואו' לו  מר 'תעצרו את העולם, אני הולך מזכיר לי. אני מציע לקרוא 
. נכון? מוצא חן בעיניך? . וורדי אומר 'תעצרו את העיר, אני הולך לעלות'  לרדת'

 
לאן אני  .אני אגיד לך את האמת. אני לא צריך לעלות, אני כבר למעלה :מר ורדי בושרי

 צריך לעלות. 
 

ג.  ,בוא :עו"ד יעלה מקליס  תן למנכ"ל החברה הכלכלית להצי
 

 ם ביחד( )מדברי
 

ומי , חברים, אני מבקשת שקט, לתת למנכ"ל החברה הכלכלית לדבר :עו"ד יעלה מקליס
, בבקשה, אביעד.  שקשה , יכול לצאת החוצה עד שנסיים. כן  לו

 
 יכול או יכולה. :עו"ד הדר מימון

 
ן  :עו"ד יעלה מקליס נראה לי שדורית רוצה לצאת. לא צריך לדבר בלשו יכולה. לא, לא  או 

  נקבה.
 

 )מדברים ביחד( 
  

ונשלח לכם, זו בעצם התכנית העסקית.  :מר אביעד כהן  מה שאתם רואים כאן 
 

י איזו שעה.  :עו"ד הדר מימון  זה מה ששלחתם היום במייל? זה הגיע לפנ
 

 אה, זו התוספת שהיתה?  :גב' דורית חגי
 

 זו התוספת לאקסל.  :עו"ד הדר מימון
  

כאן זה בעצם טור. הטור השני מימין, שמדבר בעצם, מה שאתם רואים  :מר אביעד כהן
על עלויות. כיום, העלויות בעצם שאנחנו מדברים עליהם, של שלושת  23תלכו לשורה 

ן  זה לפני מע"מ, כשמוסיפים את הפירוק  1,253ועד  1,064הגופים, בי בהתאם לסוג הגוף. כל 
ן וההרכבה, את המע"מ, את הכל, אנחנו מגיעים לסך הכל עלות ש  . 2,168-ל 1,946ל בי
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 זה לפני מכרז או אחרי מכרז?  :עו"ד הדר מימון

  
 בוא נגיד, ברוב המכרזים אתה משיג הרבה פחות מזה.  :מר אביעד כהן

 
.  )לא ברור(  :עו"ד הדר מימון  מכרז

  
ן כאן אישור, כי מכרז בעצם  :מר אביעד כהן י לא יכול לצאת למכרז עד שאי לא, אנ

 .  מחייב אותי
 
 לא יוצאים למכרז בלי תב"ר. . תב"ר :ו"ד יעלה מקליסע

  
. צריך קודם כל אישור שלכם, מקור מימון  :מר אביעד כהן אסור לי לצאת למכרז לפני

 ורק אז מכרז. אבל אני אומר לך שבדרך כלל, אני לא מכיר מישהו שהגיע למספרים האלה. 
 

 המכרז כבר מוכן לעסק הזה?  :עו"ד הדר מימון
 

לי :ית חגיגב' דור  ? 250הגדלה  )לא ברור( אתה יכול להסביר 
  

נל"ג לגוף תאורה  ,בעצם :מר אביעד כהן אנחנו מדברים על החלפת גוף תאורה שמכונה 
 לד. 

 
נורה?  :גב' דורית חגי  מה זה נל"ג, 

  
, העמודות םבעצם מדבר על ההספק. כמו שאתם רואי 70-ו 150, 250-ה :מר אביעד כהן

וזה בגלל שהחלטנו לא לעשות שם החלפה. כי  125-ו 70של ההספק  וואט, הן בהירות, 
יוצא הרבה זה  . אתה מחליף משהו שבקושי עולה לך -מבחינה כלכלית  הרבה פחות כלכלי

-ו 150, 250בחשמל, ולכן אנחנו משקיעים, או אני ממליץ להשקיע, נקרא לזה, בנל"גים של 
100 . 

 
יעלה, למה ללכת לאשר תב"ר של אני לא מבין, סלח לי :עו"ד הדר מימון  .2 ן  6. , ₪מיליו

ין אפילו איזשהו מומחה שיעשה איזשהו  ? )לא ברור( לקחת הלוואות וכל זה, כשאין לנו עדי
 

  )לא ברור( אתה עושה סלט, הדר. שתהיה בריא :גב' שירה דקל כץ
 

 תכנון ראשוני של מה רוצים.  :עו"ד הדר מימון
 

 ביר לך לאט. בוא אני אס :גב' שירה דקל כץ
 

 יש תכנון של הדבר הזה?  :עו"ד הדר מימון
 

ייה.  :גב' שירה דקל כץ  שנייה, הדר, שנ
 

.  :עו"ד הדר מימון י יציאה למכרז? אם יש, אז תביאי  יש תכנון לפנ
 

 אבל רגע, הדר, אתם מבלבלים.  :גב' שירה דקל כץ
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יקירי :עו"ד יעלה מקליס . הדר, תקשיב  י רוצה להבין י רגע, אנ י, אנ , אחרי שקיבלת מינו

 תקשיב. יש לך מה להגיד, אנחנו מוכנים לשמוע.  קשת דבר אחד קטן.מב
 

 אבל המינוי הוא לא בשדה הזה.  :עו"ד הדר מימון
 

ורודה ואני מאוד אוהבת את  :עו"ד יעלה מקליס . אמנם יש לך חולצה  אני מדברת עכשיו
נוהגת לאה זה לא משנה את העובדה שאני  וב לסיים את המשפט שלי. אז אני הצבע, אבל 

, אני מניחה שאתה גם רוצה לקבל תשובה המבקשת ממך, אתה באמת רוצה לשאול שאל
. אחר כך תהיה לך אפשרות  ן ינית. אז בוא, תן לאנשים לגמור את השאלה, לגמור את הרעיו עני

יינית לכל סוגיה ואנחנו נשתדל לענות גם תשובה ענ   .לשאול כל שאלה שתרצה, 
 

ן בעיה אז השאלה שלי תישאר באוויר עד סוף ההסבר, ואחר כך  :ד הדר מימוןעו" אי
. מדובר בתכנון מקצועי או לא? בוא נחכה עכשיו שעתיים.  'נערכנו למכרז'  תגידו 

 
עכשיו מה שקורה, זה שברגע שאתה לא נותן לגמור משפטים, ואתה לא  :עו"ד יעלה מקליס

אחד לא מבין את זה עד הסוף וזה לא ברור. אז אני נותן לגמור מצגות, אז מה שקורה, שאף 
חוזרת ומבקשת, לא להפריע באמצע המצגת. קח לך עט, תרשום את ההערות שלך, אם אתה 

, ובסוף המצגת ת כל מי שירצה לשאול שאלה. אביעד יעמוד לרשו ,לא בטוח שתזכור אותן
 סיכמנו? מסכים? 

 
 .man yes :עו"ד הדר מימון

 
 מקובל, תודה רבה.  :עו"ד יעלה מקליס

  
י חוזר, הטבלה הראשונית העליונה ביותר, בעצם מדברת על המצב  :מר אביעד כהן אנ

כיום, לפי סוג הנורות, הרחובות, כמות הגופים והצריכה בסופו של דבר המחושבת בקוט"ש. 
, מדברת בעצם על ההוצאה בפועל. 20לשורה  18בסופו של דבר, טבלה אחת למטה, בין שורה 

נל"ג של בסו יותר מ 250ף  זה  150. של 280 או  250-בפועל, ההספק שלו הנדרש הוא אפילו 
. ואתם רואים בסופו של דבר כמה הצריכה שלנו בפועל. מזה אנחנו גוזרים בעצם את 180

זה ללד. בסופו של דבר מדובר במתמטיקה החיסכון הצפוי , ברגע שאנחנו מחליפים את 
ו ו יודעים כמה  ואט יצרכו הנורות החדשות. אנחנו מדברים בסופו של דבר על פשוטה, כי אנחנ

, של  ואנחנו מחליפים, שנתי  .  ₪ 300,000חיסכון במידה 
 

, תרצה להחכים אותנו אחר כך מהידע שלך. אז בוא. :עו"ד יעלה מקליס  ערן
 

  )לא ברור( תני לאדם )לא ברור(  :מר ערן קקון
 

, אז תחכה בסבלנות. ערן, ער :עו"ד יעלה מקליס ון יכול לתרום פה לדי , בוא, ייתכן ואתה  ן
 .  תחכה לסופו

 
יכולתי לתרום אם הייתם מערבים אותי בתחילת התהליך, לא שצריך לבוא  :מר ערן קקון

 לאשר את הכסף. 
 

ו לתרום?  :עו"ד יעלה מקליס , מאמוש, תקשיב. אתה רוצה עכשי חכה לסוף בבקשה, ערן
 התצוגה. 
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פשר לראות את ההוצאות הפרויקטאליות, שכולל את הבקרה, למטה א :מר אביעד כהן

ו בסופו  את המרכזיות, את היועץ, בעצם את כל התהליך. החיסכון הצפוי שאנחנו מדברים עלי
בשנה. כשאנחנו מורידים מזה בעצם את המימון שאנחנו מציעים  ש"ח 300,000של דבר הוא 

בשנה, אחרי מימון של חיסכון. ח "ש 230,000לקחת כאן, אנחנו מגיעים בעצם לסכום של 
, יחד עם המענק שזכינו בו של משרד הכלכלה, שמדבר על  יוצא שאנחנו ח, "ש 400,000ולכן

שנים אמורים להחזיר את הפרויקט הזה, שלא נרגיש בעצם את החזר ההלוואה. כל זה  10תוך 
לל יועצים חזקה שבדרך כאלא הורדנו את עלויות ה -בהערכות שהן יחסית מחמירות. א' 

לי )לא ברור( מדברים עליהם. ברוב ה ן עלויות אחזקה, כי בעצם יש  . האלה, מדברים כאילו אי
ולכאורה אני לא צריך אפילו  לי בטוח,  נותנים  ביטוח עכשיו מהחברה שזוכה. בדרך כלל 

ן יש היום פה עלויות אחזקה שהן לא מעטות. קעלויות אחז כן עדיי  ה. 
, ח "ש 300,000נחנו מדברים על אוב אני אומר, אחרי כל זה, עם ההחמרה, ש ן בשנה חיסכו

ח. ומה שבעצם אנחנו מעלים כאן כהצעה, זה לקחת את "ש 230,000-את המימון ללהוריד 
ההלוואה הכוללת, לבצע את הביצוע תוך כחצי שנה, ככל הנראה אפילו פחות, חצי שנה 

את הטבלה הזאת  ,דרך אגב ,ישראלקבל את הכסף ממשרד הכלכלה, ש )לא ברור( ההערכה ה
נתן לנו באמת, יש לנו אישור זכייה  ועל סמך זה הוא  יועצים חיצוניים,  אחרי שביצענו יחד עם 

ו יכולים להחליף את זה ללד בלי ח "ש 400,000במענק של  להפחתת גזי חממה, ואז אנחנ
  .)לא ברור( להרגיש בעצם את ההוצאה

 
 המענק מותנה בזמן?  :גב' דורית חגי

  
גזי החממה. הדרך  ,חיהמענק מותנה בעצם בזה שנוכ :מר אביעד כהן שאכן הפחתנו את 

לעשות את זה היא לקלוט שאכן הלד צורך את הוואטים שהוא צורך, רואים שזה אכן עובד, 
, חלק מהמענק אנחנו מקבלים מיד אחרי ביצוע  ח. "ש 400,000-ממנו, מ 65%אומרים אוקיי

 שנתיים אחרי.  35%
 

דו אבל למה צריך לקחת הלוואה בתקופה כזאת? למה צריך הלוואה? אם  :רית חגיגב' 
יקר.  זה כשיהיה כסף. אני מוציאה כסף בגלל שהשימוש בחשמל  ן כסף, נעשה את   אי

  
, אם מסתכלים על :מר אביעד כהן   -כן

 
 אבל למה לקחת הלוואה? הלוואה תמיד יותר יקרה.  :גב' דורית חגי

  
את  .)לא ברור( נה כלכלית טהורה, את חוסכת יותר מאשרמבחי :מר אביעד כהן

 אפשר לעבור לשאלות.  .ההסברים על המספרים אני סיימתי
 

 דורית רצתה.  :עו"ד יעלה מקליס
 

 אני שאלתי תוך כדי באמת על ההלוואה.  :גב' דורית חגי
 

י נגד לקיחת הלוואה, חצי שנה לפני הבחירות :מר משה לו ן  , שזה לא קודם כל, אני בעיקרו
יהיה צורך בהלוואה,  ויאושר, אם  המקום. צריך לתת לתהליך להיות מושלם. מי שיבוא ויעלה 

, אהלוואה.  ייקחו  3.2תאורת רחוב, , חשמל ו9/17הייתה ישיבה  5.6.17-ני רואה שבדבר שני
. 30/4-מיליון שח. ב כן ון ש 3.2,   ח. "מילי

 
ו  :גב' שירה דקל כץ .  3לא אישרנ  מיליון

 
ו  :שה לוימר מ ון  2אישרנ , לא משנה. ח "שמילי  ומשהו
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ון ש 2.1 :גב' שירה דקל כץ  ח. "מילי

 
י  יפה.  :מר משה לו

 
.  :מר ורדי בושרי נו  בסדר, 

 
י ברשימה הזו מופיעים אותם רחובות שבוצעו בהם גם החלפות. זה לא   :מר משה לו

זה כולל חלק מסוים של  ם כן כבר היו גם החלפות, חובות יהוד, ששרכולל את רחובות יהוד. 
זוכר.  י  , אם אנ ון. אמנון . לא יודע איפה אמנ  היו

 
, מחכים לך.  :עו"ד יעלה מקליס  אמנון

 
י הוא רץ אחרי עמודים, כדי לראות איזה עמוד כן מוחלף ואיזה לא   :מר משה לו

ו הולכים להחליף את העמודים האלה בתאורה אחרת. חבר'ה, זה לא הזמן, זה מוחלף.  עכשי
ן והפגיעה שיש  יי . מה גם שהועלו פה ספקות לגבי היעילות של הענ ן נכו זה לא  לא מתאים, 

 שצריך לבדוק אותה לעומק.  ,מבחינה בריאותית
 

.  :עו"ד יעלה מקליס  בדקנו
 

י י רוצה מסמכים.   :מר משה לו  'בדקנו'? אנ
 

. מה זה בדקנו? מי זה בדקנו? :מר ורדי בושרי  בדיוק, 'בדקנו'
 

ו   :ימר משה לו ו' בלי מסמכים. עם כל הכבוד, אנחנו בדקנ הרבה מאוד אין 'בדקנ
ן.   דברים, ואחר כך התברר לנו שאנחנו לא במקום הנכו

 
ו  :מר ורדי בושרי י אזכיר לגברתי המנכ"לית, גם בישיבה הקודמת, כשאנחנ . גם אנ ן נכו

ו יגיע אישרנו את הקירוי למגרשי הספורט הפתוחים, אמרתם בדקתם ויש אישורים,  סוכם שזה 
. מה זה בדקנו?  לישיבת מועצתה עיר הבאה. ואני לא רואה שהבאתם את האישורים. אז בדקנו

יך, רוצים אישורים.   בחי
 

 לא יודעת איזה אישורים אתה אומר.  :גב' שירה דקל כץ
 

. מה זאת אומרת? זה מוסדות  :מר ורדי בושרי , שאין קרינה, שזה עומד בתקן בוודאי
 יה חלילה קרינה מעל המותר. ציבור, שלא תה

 
 נאמר לך בישיבה הקודמת שזה עומד בתקן?  :גב' שירה דקל כץ

 
זוכרת מה ביקשנו?  :מר ורדי בושרי ן מה הולך פה. מה זה? את לא   אני לא מבי

 
 ורדי, תן לי להתייחס, בסדר?  :גב' שירה דקל כץ

 
.  :מר ורדי בושרי  באמת. זה מעליב מה שאת אומרת, שתדעי

 
 
 
 



 10/18מועצה שלא מן המניין   פרוטוקול
 30/4/18 מיום

 

 95 מתוך 20 עמוד
 

  

 
מדובר  אני רוצה להתייחס למה שהדר אמר ולמה שמשה אמר. קודם כל, :גב' שירה דקל כץ

ו  שניפה ב שלבים שונים. השלב הראשון היה שלב שטיפל בבטיחות. הרחובות שנבחרו הם הי
רחובות שנבחרו מתוך הסקר שנעשה לפי דרגות החומרה ודרגת החושך והמקומות שהיה בהם 

. רגע, הכי הרבה בעיה. נלקח מנ ו הל מקצועי לפעימה הראשונה, שזה לא מה שמדובר עכשי
י אגיד לכם מי  ובסדר? לפעימה הראשונה לקח שניים,תחלקו את זה שנייה ל מנהל מקצועי, אנ

, מ זה אלכס דיאדקו . זאת אומרת, זה  "קלינפלץ"זה, השם שלו  הנדסה בע"מ. הם ליוו אותנו
נסענו לראות  לא שאנחנו לבד קמנו והחלטנו בבוקר מה טוב. נו תהליך של חקר למידה,  עשי

ן בערים שונות. לא הסתפקנו רק בלשמוע על מה זה התאורה הזאת או אחרת.   בעי
ידענו שתגידו מה עשיתם כבר, אז . בשורה התחתונה, נתתי סקירה קודם על מה שכבר אישרתם

'מה עם שאר העיר? למה ו בלי קשר, אז אמרתם  אתם לא  נתנו סקירה על מה נעשה. עכשי
.B.O.Tמציגים מודל של  'זה כל העיר' . אמרנו לכם   ? למה אתם לא מחליפים את כל התאורה?'

 
י יהוד.   :מר משה לו  זה לא כל הרחובות של 

 
 בסדר, זה לא כל הרחובות, ברור לך למה.  :עו"ד הדר מימון

  
י אגיד לך למה זה לא כל, מזה, זה כל מה ש :מר אביעד כהן  העירייה, של  )לא ברור( אנ

מדוד נגר, הוא ביקש את המספרים האלה, בגלל שכל התאורה של העירייה, כל  )לא ברור(
זה של חברת חשמל, והם אלה שאמורים לעשות את זה, ולא העירייה צריכה להוציא את  השאר 

 הכסף. זה מה שנאמר לי על ידו. 
 

י י  )לא ברור(   :מר משה לו  שנה, נו באמת.  500לפנ
 

ד   -אבל בוא נגיד ככה, כשנייצר את ההליך הזה :קל כץגב' שירה 
 

י ן תושבים?   :מר משה לו ואיפה בי  מה, אנחנו עושים איפה 
 

,  :גב' שירה דקל כץ , אז כמובןבכל מקרה, גם לתהליך הזה, אם תאשרו אותו ויהיה מכרז
ו חושבים או מתיימרים להגיד זה לא שאנחנו עכשי  . שיהיה מנהל מקצועי שילווה את זה. 

 
.  :עו"ד הדר מימון י אגיד לך מה התחושה שלי  אנ

 
 אל תפריע, תן לה לסיים.  :עו"ד יעלה מקליס

 
 אני לא מפריע.  :עו"ד הדר מימון

 
 הדר, אתה לא מסוגל?  :עו"ד יעלה מקליס

 
.  :עו"ד הדר מימון יסיימו  אמרת שאני אהיה בשקט עד שהם 

 
 באמצע משפט.  אבל היא עוד לא סיימה, היא :עו"ד יעלה מקליס

 
 נחכה.  :עו"ד הדר מימון

 
נוי שלך.  :עו"ד יעלה מקליס . אתה לא עומד בסיכום הפשוט. אני אבטל את המי  סיכמנו
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י רק אשלים את הנקודה שאומרת, אחרי שהמועצה מאשרת לנו את  :גב' שירה דקל כץ אנ

ש את כל התהליך היציאה לפרויקט, אז כמובן שנבחר מנהל מקצועי ומנהל פרויקט בשטח, וי
 כמו שהוא נדרש. זה מהבחינה זאת.

 
יש לך . טוב :עו"ד יעלה מקליס . אז עכשיו. משה, אתה דיברת. דורית, ענו לך. הדר, מה  כן

  ?לומר
 

י אגיד לך :עו"ד הדר מימון התחושה שלי היא תחושה די עצובה, שכל העסק הזה זה . אנ
יקט אמיתי בר ביצוע בתקופה של החצי עסק שהוא יותר צופה פני בחירות, מאשר באמת פרו

שנה הקרובה. אני לא רואה אתכם, לא עושים את ההיערכות המקצועית, לא מפרסמים את 
. התחושה היא מן תחושה כזאת לא נוחה כזאת של כלכלת  המכרז, לא עושים את הביצוע בזמן

לנשום עמוק,  בחירות כזאת. גם הלוואות, גם זה. בשביל מה אנחנו צריכים את זה? אי אפשר
ון ש 2.6את הפרויקט אנחנו נכין מבחינה תכנונית. לא צריך להקצות לזה  ח. תכנונית גם "מילי

ן את הכל. תנשמי עמוק, תעברי את הבחירות, שלא ח "ש 50,000-ב זה. להכי אפשר לתכנן את 
יגידו חס וחלילה שיפסלו אותך, שכל הפרויקטים האלה הם פרויקטים צופי פני בחירות. 

זה רק קישוט לפייסבוק כל העסק הזה. בואי, תעז בי, גם ככה את לא הולכת לבצע את זה, 
 נשים את זה בצד, נתכנן את זה. אבל הביצוע, תשאירי את זה לעוד חצי שנה. 

 
,  :מר אמנון סעד י יונ , המנכ"לית. אנחנו אישרנו בסביבות  י גם רוצה להגיד לך משהו אנ

 , את מחייכת, אז זה בסדר.1.5-ר בתתפסי אותי במילה, אנחנו מח
 

. הצגתי לכבודך כי לא היית, אתה  :גב' שירה דקל כץ אתה לא היית פה כי האני הצגתי
 יצאת. 

 
. טווח ביצוע של קרוב  :מר אמנון סעד . עדיין ין י עדיין שומע מצו ן. אנ אני שומע מצוי

י, כמעט לשנה, לכל הדעות ודעת, להתעסק ואני קצת הייתי פה בעירייה, וקצת עשיתי פה. את 
כי יש לדים ויש חיסכון בחשמל. אבל לאורך כל הקדנציות, אף  בתאורה עכשיו זה קצת סקסי, 
, בכל קדנציה, גם  י דווקא כן התעסקתי אחד לא התעסק בתאורה, זה לא מכניס קולות. אבל אנ

. זה לא צריך לקחת שנה.  יוסי  כשהייתי אצל 
זה ו  . מבחינתי בהמשך למה שאמר הדר, ליטול הלוואה עכשי , זה גם לא יקרה עכשיו  ,לא רציני

זו כלכלת בחירות נטו ותו לא. לא צריך להוסיף מעבר למה שאני אומר  חד וחלק אני אומר, 
 .  עכשיו

 
י אגיד ככה.  :גב' שירה דקל כץ י רק אתייחס להיבטים המקצועיים. רק למקצועיים, אנ אז אנ

, בחרנו, ו מרכזיות, ואתה יודע,  )לא ברור( בו זמניתקודם כל, מרגע שאישרתם את התקציב, כן
נו בקיץ, מה  אתה היית פה, אתה התעדכנת איזה מרכזיות הוחלפו, תוך כמה זמן, מה עשי
. ואני אגיד לך את האמת, אני מאוד שמחה שלקח לנו הרבה זמן לבחור איזו  נו אחרי עשי

יהיה, כדי שנוודא שלא יקרה מה שקרה בבת ים או ב ואיזה גוף זה  באר יעקב או בערים חברה 
נו עבודה מאוד  אחרות שמיהרו להחליף ויש להם חושך בעיר. אז אני יכולה להגיד שעשי

 . , וההחלפה היא דווקא באה ממקום בטיחותי , בחודשיים הקרובים יחליפו וכן  יסודית. 
י אגיד דבר אחד, יש שנירק לגבי סוג מודלים כלכליים שאפשר לעשות  יית ההלוואה אנ

.  B.O.Tעיר. מודל אחד זה החלפה בכל ה שממומן על ידי החברה, והיא לוקחת את החיסכון
המודל השני הוא מודל של הלוואה. גם באריאל, את כל תאורת העיר החליפו באמצעות 

זה היה משתלם יותר, B.O.T-הלוואה. הם החליטו בסוף שלא נכון לעשות את זה ב . כלכלית 
, וזה ההיבטים המקצועי ו  ים. זה המודל שהבאנ
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ן לא עבר מכרז.  :עו"ד הדר מימון י זה מודל שהוא עדי  , , אבל המודל הזה של חיסכון כן

ן תוצאות של מכרז.  .זאת אומרת, שהמחירים הם מחירים היפותטיים ואי ן מכרז  ן עדיי  אי
 

ן.  :גב' שירה דקל כץ  נכו
 

זה הוא לדעת אם באמת העסק ה, תוכלי וכשתהיינה תוצאות של מכרז :עו"ד הדר מימון
 .  משתלם או לא. כרגע זה הכל היפותטי

 
 בכל הארץ עושים את זה ככה.  :גב' שירה דקל כץ

  
, כי עשינו בעצם את הפרויקט הקטן.  :מר אביעד כהן זה חשוב לציין זה לא בדיוק נכון

יש לנו הצעות מחיר שהם המחירים האלה. ברגע שנצא למכרז על  , 1,100הפרויקט הקטן כבר 
י לנו היום. הוא כנראה  זול מהמחירים שיש   ותר 

 
.  :עו"ד יעלה מקליס , נתן  כן

 
י ביקשתי את החומר מוקדם ועברתי על הכל, ויש לי דילמה. אנחנו   :מר נתן בז'ה אנ

, ואמרנו קודם תתחילו ואחר כך נתקדם. אני מרגיש  אלה שעצרנו את התקציב הגדול, זה נכון
יודע מה נעשה עם לוחות החשמל, במיוחד לא נעים בזה שהתחלתם ובאמת ביצעתם, כי אנ י 

, לא  זה. והיום, בגלל שזה היה בתקופת בחירות, אני אומר כאילו אוקיי י רואה את  במתנ"ס, אנ
. מפריעה לי המחשבה הזאת.  לי כי זאת תקופת בחירות. וזה מאוד מפריע   לאשר הלאה, 

 -ל הנושא שלה. א' בכל זאת, מאחר שכן ראיתי פה התקדמויות, ועברתי על החומר ועל כ
לי פה דו"ח בטיחות. בכל מקרה הייתי מבקש שההצבעה תהיה כפוף  ,מבחינת בטיחות, חסר 

וקשה לי לבוא ולהצביע היום נגד, שזה , לדו"ח בטיחות, שבאמת לא מסוכן כל הנושא הזה
לי קצת, שזה  . הקטע של הבחירות צורם  מהלך שרצינו אותו בשלבים, והשלבים בוצעו

. אבל מה לעשות, זה מה שנפל. התקופה לפנ  י
 

 ואתה מסכים להלוואה?  :גב' דורית חגי
 

 את לא יכולה לעשות את זה בלי הלוואה.   :מר נתן בז'ה
 

 למה?  :גב' דורית חגי
 

ב  :מר נתן בז'ה ן לך כסף לזה. אבל עדיף הלוואה מאשר  יכולה, אי  ,T.O.B-כי את לא 
י  זו הלוואה שאנ   -יכול לחסוך אחר כך כסףכי את חוסכת כסף. אז אם 

 
.  :גב' דורית חגי  השאלה לאורך איזה זמן

 
, כמו שאמרה המנכ"לית,  :עו"ד יעלה מקליס זן , דורית, רק למען סבר האו המודל הכלכלי

שעושים את  -זה כמו שאנחנו מציעם פה. אפשרות שנייה  -מסלולים. אחד  שנייכול להיות ב
החיסכון בחשמל. ולפי הבדיקה הכלכלית, לא רק  , והיזם הוא זה שמרוויח אתB.O.T-זה ב

יותר משתלם  ן  , המסלול הזה של לקחת הלוואה עם התחשבות בריבית והכל, עדיי אצלנו
 לרשות מאשר האלטרנטיבה. 

 
י לא יכולה :גב' דורית חגי   -זה ברור, אבל אנ
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נחנו משלמים דברים. אחד, צריך לזכור, שכיום א 2אני רוצה לומר עוד  :עו"ד יעלה מקליס

 מאוד גבוהות, כך שכל דחייה בביצוע הפרויקט גורם להוצאה מיותרת.-הוצאות חשמל מאוד
 

ו  :עו"ד הדר מימון ינ  שנים? 5אז איפה הי
 

. 2017-אבל זה מ :גב' דורית חגי  , רק עכשיו
 

 )מדברים ביחד( 
 

יקרות של  :עו"ד יעלה מקליס שימוש יש פה תשובות טובות. אמרתי שיש כרגע עלויות 
בחשמל. ואני אגיד עוד סיבה, שאנחנו הגשנו למשרד הכלכלה בקשה לקבל מענק, והצלחנו 

. זאת אומרת,  הפרויקט ממשרד הכלכלה,  בשבילאנחנו מקבלים ח "ש 400,000לקבל אותו
ו יכולים להרשות לעצמנו לקחת פחות כסף לממן את הפרויקט הזה.  ואנחנו לא נדרשים, ואנחנ

י רוצה גם לשמח   את כל מי שדואג. אנ
 

ן  :עו"ד הדר מימון ן הרפואי והסכנה מפני סרטו י ן את הדו"ח בעני לא קיבלנו עדיי
 התושבים. 

 
ינו שאתה לא מפריע לי באמצע, אז אני אתעלם  :עו"ד יעלה מקליס בינ מאחר וההסכם 

ן פה כלכלת בחירות, מכיוון -מההפרעה כרגע. יש עוד נקודה מאוד מאוד חשובה, שאי
 יצא לפועל רק אחרי הבחירות.  שהפרויקט

 
 אז מה הלחץ?  :עו"ד הדר מימון

 
 אז רגע, אני אסביר.  :עו"ד יעלה מקליס

 
זה לפייסבוק מחר בבוקר? :עו"ד הדר מימון  בשביל מה לרוץ עם 

 
ייהנה  :עו"ד יעלה מקליס אז כל מי שמכם חושב שהוא הולך להיות ראש העיר הבא, 

ה הקרובה. אני שמחה שהתעוררתם, בחירות זה תמיד מהעבודה שנעשתה במהלך החצי השנ
 דבר מעורר. 

 
ראש העיר הבא, הוא הסוברני להחליט אם לוקחים הלוואה או לא  :מר אמנון סעד

יכול להיות שבמקום הריבית שנשלם, נקבל את הכסף סוף מעשה  )לא ברור( לוקחים הלוואה. 
 במחשבה תחילה. 

 
  נתב"ג.ן, שאתה נותן קרדיט למי שדואג לכסף מאני מודה לך אמנו :עו"ד יעלה מקליס

 
זה היה לליאת שוחט. לא אלי :מר אמנון סעד ון ילא,  ך. אם לא הבנת, שום דבר לא מכו

 אליך, מכוון לליאת שוחט. 
 

, הכל בסדר.  :עו"ד יעלה מקליס ון  אמנ
 

ו :מר אמנון סעד י ו  דעים לא, לא, לא, הכל מעולה. אל תעירי לי, אני לא אעיר לך. אנחנ
י  נינו כלום. אל תתחילי. את יודעת שאנ . לא נעלם מעי מה התפקיד שלך ומה עשית עד עכשיו

יודעת לעשות ן. תתרכזי במה שאת יודעת לעשות ובמה שאת לא  .  ,יודע לענות מצוי ן וזה המו
 .  אז תמשיכי
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 איפה החומר מבחינת אורכי הגל?  :עו"ד הדר מימון

 
 ההבהרה. תודה, תודה על  :עו"ד יעלה מקליס

 
ן את החומר הזה? של הבדיקות וה :עו"ד הדר מימון )לא  אתם לא רוצים להציג את זה? אי

  ברור(
 

ל :עו"ד יעלה מקליס   -אני חוזרת שוב על הדברים. אנחנו מדברים על מהלך שיביא 
 

ן את החומר הזה, יעלה? הבדיקה שזה לא מסרטן העסק הזה :עו"ד הדר מימון לא  ?אי
ו, לא? ניקח הלוואות   כדי חס וחלילה לסכן את התושבים שלנ

 
. סיכמנו הדר, ואתה פעם שנייה לא עומ :עו"ד יעלה מקליס ינו  ד בסיכום בינ

 
 לא, היא אמרה שהיא הולכת להביא את החומר. :עו"ד הדר מימון

 
 אז בפעם השלישית אני באמת אשלול ממך את הסמכות.  :עו"ד יעלה מקליס

 
 מקבלים את החומר בשנייה האחרונה. עוד פעם  :מר ורדי בושרי

 
יקר  :עו"ד יעלה מקליס אני אומר שוב, בינתיים, בכל המהלכים האלו אנחנו מבזבזים זמן 

, מי שייהנה מהחיסכון בחשמל  ועלות יקרה של חשמל, שחבל עליה. וכמו שאמרתי
בו  ,ומהתאורה, קודם כל ן  שום זה התושבים, וזה בכל מקרה יקרה בקדנציה הבאה, כך שאי

 .  כלכלת בחירות. אז הרגיעו את כל המחשבות האלו
 

על מי  .)לא ברור( אישרנו -עוד דקה את תצאי באיזה פוסט בפייסבוק  :מר אמנון סעד
, תמכנו בך, וזה לא בדיוק  את עובדת? אל תיתממי לפחות. לא יושבים פה מטומטמים. נכון

, דקה אחרי זהומראה על ח ט. אז מה את לא פוליטית. האמא מעלה פוס אורדן כמה. אבל בואי
ו לעשות ריבודים, נו באמת. חושבת שיושבים פה אידיוטים. של הפוליטיקה.   נזכרת עכשי

 
 יעלה, אבל הבריאות של התושבים יותר חשובה מהכל.  :עו"ד הדר מימון

 
שנייה. שאלת שאלה, תקבל תשובה, שנייה. אחרי שנירגע מדברים חסרי  :עו"ד יעלה מקליס

 ט. קונטקס
 

 )מדברים ביחד( 
 

י נוסף. אתה  :עו"ד יעלה מקליס ו ואני שוקלת אולי לתת לך מינ לי ספק,  . הדר, יש  , ערן ערן
, אני מציעה שבבחירת גוף התאורה וההתקדמות בבחירת הגורם  נכון למשימה? אוקיי

, ערן קקון שהוא לא  ,שיעודכן בסופו של דבר בתהליך, יהיו שותפים גם עו"ד הדר מימון
ו מעל הטלפון הנייד. מקש ני נו מרים את עי והוא אי יב, זו פעם שלישית שאני קוראת לו בשמו 

ין הזה, כצוות שמלווה את הצוות המקצועי בבחירת  יהיה שותף לעני ואני מציעה שגם נתן 
י הזה, ערן? אתה מוכן לקחת חלק בבחירה?  ו . אתם מקבלים את המינ יין הגופים לצורך הענ

 יופי. 
 

 בקדנציה הבאה.  :מר ערן קקון
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 טוב, אז אני מעלה להצבעה.  :עו"ד יעלה מקליס

 
  )לא ברור( חבל, תורידי את זה מסדר היום. נעשה עבודת הכנה :עו"ד הדר מימון

 
סך התב"ר פתיחת התב"ר, החלפת גופי תאורה ציבורית ללד.  :עו"ד יעלה מקליס

, הרשאת משרד הכלכלה, מ"ש 2,635,000 ח, "ש 399,000, על סך 14.11.17-ח. מקורות מימון
ח. להצעת החלטה אני מוסיפה שבצוות "ש 2,236,000והלוואה בנקאית של העירייה על סך 

  -שמלווה את הבחירה
 

 אי אפשר להוסיף.  :מר ורדי בושרי
 

אז זה לא יהיה חלק מההחלטה. אתה צודק, אני מצהירה לפרוטוקול  :עו"ד יעלה מקליס
, נתן בז'ה והדר ואני מנחה את המנכ"לית, של יצטרפו ערן קקון צוות של בחירת התהליך, 

. מי בעד?   מימון
 

 :הצבעה
 

 .  בז'ה , נתןאל רוטמן, שמורזניק , בניגרינמן אלייעלה מקליס,      5 -בעד 
 

ורדילוי , משהחגי , דוריתסעד , אמנוןמימון הדר     7  - נגד  . קקון , ערןבן דוד , יוסיבושרי , 
 

 וזי מאיר.ע    1 -נמנע 
 

 יעלה.  :עו"ד הדר מימון
 

נגד כל   :מר עוזי מאיר י  , את יודעת את העמדה שלי עוד מלפני שנתיים, שאנ אני
 הנימוק שלי הוא ההלוואה, לא הבחירות.  ,הלוואה שתיעשה. אני אומר

 
 הנימוק שלי גם הלוואה.  :גב' דורית חגי

 
י  :עו"ד הדר מימון הכל, עוזי מאיר. בוא, קודם כל הנימוק הוא בריאות התושבים לפנ

נצביע ונשקיע את המיליונים.   נבדוק את הדברים האלה, אחר כך 
 

 ? )לא ברור( מה מפריע לך  :מר עוזי מאיר
 

 לא מפריע לי בכלל.  :עו"ד הדר מימון
 

 תודה רבה.   :מר עוזי מאיר
 

 . בוא תשב ליד השולחן של המועצה, בחייך, לא ראיתי אותך :עו"ד הדר מימון
 

 )מדברים ביחד( 
 

 חברי המועצה.  7ההחלטה לא התקבלה, לאור התנגדות  :עו"ד יעלה מקליס
 

 . 6, 7לא  :מר שמואל רוטמן
 

 זה לא משנה.  :מר אלי גרינמן
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. :עו"ד יעלה מקליס יוסי וערן  , ורדי , דורית, משה,  ן   הדר, אמנו

 
,  :מר ורדי בושרי  למה? מה את צריכה את הפירוט הזה? תסבירי לי

 
 הרי כל החלטה שלך פה היא פוליטית.  )לא ברור( ורדי, למה? אתה לא :עו"ד יעלה מקליס

 
 למה? פוליטית, פוליטית.  :מר ורדי בושרי

 
 בוא, אל תשחק איתי משחקים.  :עו"ד יעלה מקליס

 
 צודקת, את לא פוליטית, את הצדקת.  :מר ורדי בושרי

 
י לא :עו"ד יעלה מקליס   -אנ

 
 ל"ו הצדיקים. -את מ :בושרימר ורדי 

 
  )לא ברור( אל תחזיק במקל הזה כשאתה אמור להיות :עו"ד יעלה מקליס

 
 את תתנהגי לפי כללי הטקס.  :מר ורדי בושרי

 
ו, אתם רוצים לעצור :עו"ד יעלה מקליס  אתם לא רוצים לדים. הכל בסדר.  .הבנ

 
, לא רוצים :מר ורדי בושרי . . כן  נכון

 
י זמן לעסוק בבחירות. אנ  :מר משה לו  חנו רוצים לפנות לך 

 
ו :עו"ד יעלה מקליס  אתמשה, בוא, חבל, באמת, ההערות האלו מאוד מקדמות את העיר 
 טובת התושבים. 

 
 

אש"ח לצורך מימון פרויקט החלפת גופי תאורה  2,236אישור מועצת העיר לנטילת הלוואה ע"ס  - 3סעיף מס' 
 .ציבורית ללד
_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ __ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ __ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ 

 
לצורך ח "ש 2,236,000אישור מועצת העיר לנטילת הלוואה על סך  :עו"ד יעלה מקליס

גופי תאורה ציבורית ללד. מימון פרו  יקט החלפת 
 

ו נגד, לא?  :מר אמנון סעד  הצבענ
 

ו זה ההלוואה.  :עו"ד יעלה מקליס . עכשי  לא, אתם הצבעתם נגד הפרויקט עצמו
 

זה מסדר היום. בשביל מה את צריכה :עו"ד הדר מימון  ? )לא ברור( תורידי את 
 
 

 לא אושר. - פתיחת תב"ר החלפת גופי תאורה ציבורית ללד - 2סעיף מס' 
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י רוצה להגיד שההלוואה נדרשת לממן  :עו"ד יעלה מקליס מהפרויקט של החלפת  %85אנ

 ורה ציבורית ללד. הכוונה הייתה לחסוך כסף בטווח הארוך. גופי תא
 

  את רוצה להוריד את זה מסדר היום? כי זה כאילו קשור לסעיף הקודם. :גב' שירה דקל כץ
 

נגד בסעיף הקודם, אז אני מעלה להצבעה את ההחלטה  :עו"ד יעלה מקליס מאחר והצבעתם 
 .  להוריד את זה מסדר היום של הישיבה הזו

 
ו זה.  :רדי בושרימר   לא, לא, לא. לא להוריד מסדר היום. לא. אנחנו רוצים להצביע על 

 
ן בעיה.  :עו"ד יעלה מקליס ן בעיה, אי  אי

 
 אל תורידי מסדר היום.  :מר ורדי בושרי

 
י  הוא אמר שהוא נגד הלוואה, נגד הלוואה.   :מר משה לו

 
 נעלה את זה להצבעה.  :עו"ד יעלה מקליס

 
, יפה.  :מר ורדי בושרי  כן

 
מועצת העיר מאשרת מועצת העיר מאשרת מי בעד הצעת ההחלטה:  :עו"ד יעלה מקליס

שנים בתנאי ריבית של  10אש"ח מבנק מסחרי לתקופה של  2,236נטילת הלוואה בנקאית ע"ס 
החזרי ההלוואה ישולמו מהתקציב הרגיל  ריבית 2.5%או בצמוד מדד +עד  0.3%עד פריים +

ן בצריכת החשמל של תאורת רחוב כתוצאה מהחלפת גופי התאורה מנל"ג וימומנו מהחיסכו
 . מי בעד? ללד שצריכת החשמל שלו נמוכה משמעותית

 
נגד  :מר נתן בז'ה   )לא ברור( אי אפשר להצביע 

 
ון רזניק צי , זה קרקס.  :מר בן  . מה שאתה עושה עכשיו , זה קרקס, ורדי  תשמעו

 
 ברור.  :עו"ד יעלה מקליס

 
צ ון רזניקמר בן  ו נגד הפרויקט, בשביל מה אנחנו מצביעים על הלוואה  :י אם אנחנו הצבענ

נפל.   אחרי שהפרויקט 
 

 זה על סדר היום.  :מר ורדי בושרי
 

ון רזניק צי .  :מר בן   בסדר. אני לא משתתף בקרקסים כאלה, אני לא פוליטיקאי מקצועי
 

 זאת הסיבה למה אנחנו לא מאשרים.  :מר אמנון סעד
 

ון רזניקמר ב צי ן מה להצביע על ההלוואה.  :ן   אם הפלתם את הפרויקט, אז אי
 

 עשיתם תרגיל, מה אתה מתרגז?  :מר אמנון סעד
 

ון רזניק צי , אני אומר זה קרקס, תורידו את זה מסדר היום.  :מר בן   אני לא מתרגז
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נ :מר אמנון סעד י  זה. לא, לא, לא. אני מצטער מאוד, אנ גד לא רוצים להוריד את 

 להוריד את זה. 
 

ון רזניק צי בסדר, חבר'ה, תצביעו איך שאתם רוצים. אני בהצבעה הזאת לא  :מר בן 
 משתתף. 

 
ן בעיה.  :מר אמנון סעד  אי

 
ון רזניק צי אני לא בא )פונה ליעלה( אני לא משתתף בהצבעות כאלה. זה קרקס.  :מר בן 

י ל  א משתתף בהצבעות כאלה. נגדך. אני אומר, הם מתעקשים להעלות את זה, בסדר, אנ
 

ו גילית שאתה בקרקס? נו באמת.  :מר אמנון סעד  רק עכשי
 

ון רזניק צי זה  :מר בן  הנה, אני אומר לפרוטוקול, אני תמכתי בפרויקט, אני אומר את 
זה היה מתבקש  לפרוטוקול. משהפרויקט לא עבר, ההלוואה הייתה צריכה לרדת מסדר היום, 

. אתם מטעמים פוליטיי ם, אולי בשביל לחסום את זה בפעמים הבאות, רוצים להצביע. מאליו
אני לא משתתף בהצבעות. למרות שזה לא משנה, גם אם אני מצביע בעד זה לא יעבור בכל 

 . י לא פוליטיקאי מקצועי  מקרה. אז אני לא משתתף בקרקסים כאלה, אנ
 

 אם אתה לא משתתף בקרקס, אז חבל שבאת לישיבה הזאת.  :מר אמנון סעד
 

ון רזניק צי .  :מר בן  י  בסדר, אוקי
 

זה הכל.  :מר אמנון סעד  הישיבה הזאת קרקס מתמשך, 
 

ון רזניק צי  בסדר.  :מר בן 
 

 תעלי את זה להצבעה, קדימה.  :עו"ד הדר מימון
 

 מי בעד אישור לנטילת ההלוואה כפי שהקראתי? :עו"ד יעלה מקליס
 

.  :עו"ד הדר מימון , תרשמי  רק רוטמן
 

.  :מקליס עו"ד יעלה , אלי  רוטמן
 

נגד? אתם רוצים לנסות להצביע שוב, אתה חוזר בך?  :עו"ד הדר מימון . מי   רוטמן ואלי
 

יכולה גם לעשות את הישיבה שמית, יעלה.  )לא ברור(  :עו"ד הדר מימון  את 
 

 )מדברים ביחד( 
 

נו באמת.  :עו"ד הדר מימון  מה זה, היועץ המשפטי? אנחנו באמצע הצבעה, 
 

 באמצע הצבעה מתייעצת.  :ורדי בושרימר 
 

ן מה לעשות, ההצבעה התחילה, את חייבת לסיים אותה.  :עו"ד הדר מימון  אי
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,  :עו"ד יעלה מקליס נצביע. כמו שאמרת, קרקס. אז בעד היו שמוליק, אלי ו  טוב, אז אנחנ

י.  ובנ , נתן  י  ואנ
 

 בני אמר שהוא לא משתתף.  :עו"ד הדר מימון
 

 אתם מוכנים להפסיק להפריע?  :סעו"ד יעלה מקלי
 

 פרוטוקול. שמענו אותו ל :עו"ד הדר מימון
 

יותר טוב ממישהו אחר?  האבל הדר, למה את :עו"ד יעלה מקליס  חושב שאתה שומע 
 

זמן סתם? באמת.  :מר שמואל רוטמן  אתם לא מרגישים שמבזבזים 
 

, מה עמדתך?  :עו"ד יעלה מקליס נסיים. עוזי  בואו 
 

י מ י נמנע  :אירמר עוז י נמנע. אנ   )לא ברור( אנ
 

 מאותה סיבה.  :מר אלי גרינמן
 

י נגד  )לא ברור( אני בעד הפרויקט של החלפת גופי התאורה  :מר עוזי מאיר אבל אנ
 הלוואות. 

 
י .   :מר משה לו  אז מצביעים על הלוואה עכשיו

 
 זה סעיף אחר.  :מר ורדי בושרי

 
י רושמת שב :עו"ד יעלה מקליס כי הם לא רוצים להשתתף אז אנ י נמנעים,  נתן ועוז  , ני

 בהצבעה, לאור ההחלטה הקודמת והסירוב להוריד מסדר היום, שזה הדבר המתבקש. 
 

 )מדברים ביחד( 
 

וורדי. תודה רבה.  :עו"ד יעלה מקליס , קקון  יוסי ון, דורית, משה,  נגד? הדר, אמנ מי 
 ההחלטה לא התקבלה. 

 
 :הצבעה

 

 מקליס, שמואל רוטמן, אלי גרינמן. יעלה     3    -בעד 
 

יוסילוי , משהחגי , דוריתסעד , אמנוןמימון הדר    7    -נגד  . ורדי, קקוןערן , בן דוד ,   בושרי
 

י רזניק, נתן עוזי מאיר,   3  - יםנמנע  בז'הבנ

 
 
 
 

לא  - אש"ח לצורך מימון פרויקט החלפת גופי תאורה ציבורית ללד 2,236נטילת הלוואה ע"ס  - 3סעיף מס' 
 אושר.
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 עיר.ב ניהול ופיקוח שיקום תשתיות - יישום המלצות ועדת כספים -תיחת התב"ר פ - 4סעיף מס' 

_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ __ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ __ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ 

 
ים, ניהול פתב"ר יישום המלצות ועדת כס - 4אנחנו עוברים לסעיף  :עו"ד יעלה מקליס

בהתאם ח, מקור מימון קרנות הרשות. "ש 200,000יר. סך התב"ר ופיקוח שיקום תשתיות בע
קיים צורך בהפעלת מנהל לפיקוח צמוד על שיקום  2018להמלצת ועדת כספים לתקציב 

ניקוז, חשמל וושדרוג תשתיות עירוני י ותיאום רב מערכתי )כבישים, מדרכות,  ת, בינו
 )'  .בכפיפות למהנדס העירהכל ותקשורת, תאגיד, יזמים וכו

יותר הדוק על הכפי שנאמר בישיבה  קודמת, וכפי שנאמר בישיבות קודמות, צריך פיקוח 
העבודות שמתבצעות במרחב הציבורי של העיר. אתם מפריעים. ועדת כספים המליצה על 

 העסקת בן אדם כזה. אתם ביקשתם לשמוע. 
 

 כבר דחינו את זה פעם אחת.  :מר ורדי בושרי
 

ו, :מר אמנון סעד , דחינ זה הגיע עוד פעם.  כן  ואז 
 

 ברור.  :מר ורדי בושרי
 

אתם ביקשתם לשמוע מהנדס עיר, אמרתם אז שיהיה מהנדס חדש, הוא  :עו"ד יעלה מקליס
יסביר. אז יש לנו מהנדס חדש, ויש לנו את אדי שהגיע במיוחד.  יביע, הוא   ידבר, הוא 

 
זבזנית יכולות וב את חסרת - "יש לנו מהנדס חדש, יש לנו תותח" :מר אמנון סעד

י  חבל על הכסף של יהונתן, זה בזבוז כסף. לא, את  -חודשים?  3כרונית. איך אמרתי לך לפנ
ו מכרז  ועוד פרסמת עכשי לא. את כמו הלוויתנים, עד הסוף, עד ההתאבדות. עוד פעם תאשרו 
זה, את לא  נבזבז. אין לך מנדט לעשות את  ן בעיה, הכסף לא שלך. בואו  לעוד עוזר. אי
וכל מיני כאלה,  ו לעשות, ולהביא לפה את יובל  מבינה? עם כל ההצגה שאת רוצה עכשי

 4.5שאנחנו כאילו מפריעים להתפתחות של העיר. את הפרעת להתפתחות של העיר הזאת 
שנים, ועכשיו את מביאה את זה מטעמים פוליטיים גרידא. את ממאנת ומסרבת להבין את 

זהימצבך. תסתכלי עלי נות.   פתטי לחלוטין.  ך, ברצי
 

, השיחה הזאת מדרדרת.  :עו"ד יעלה מקליס  אמנון
 

 לא, לא, היא לא מדרדרת.  :מר אמנון סעד
 

 לתת רמה.  :עו"ד יעלה מקליס
 

נעימה לאוזנ :מר אמנון סעד . היא לא מדרדרת, יאני יכול להגיד לך, היא לא  נכון יך, זה 
יודע כמה למצב של כספי ציבור, שועה  ית. את לאאת בזבזנ - ואני אומר לך את זה בפעם המי 

ן בעיה, בואו נ 200,000זה הכל, זה מה שאת.  . שח. אי  בזבז
 

 אתם לא עקביים.  :עו"ד יעלה מקליס
 

ן לך מנדט  :מר אמנון סעד . אני אומר לך שאי ו י דיברתי איתך עכשי , אנ לא, תדברי איתי
 מוסרי להביא את הדברים האלה לפה. 

 
, אין לךאמנ :עו"ד יעלה מקליס  )לא ברור( ון
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ן לך אגורה, אגורה :מר אמנון סעד  6אגורה. את מביאה לפה עכשיו  ,בהשבחה, אי

 ח, על מה? איפה הכסף? מה עשית איתו? "מיליון ש
 

ן, ועדת הכספים הם האנשים שיושבים פה :גב' דורית חגי   )לא ברור( אבל אמנו
 

י  לא, לא, לא.   :מר משה לו
 

י :מר אמנון סעד י  אנ שנים. היא עשתה את זה? למה היא לא  3המלצתי את זה לפנ
י נותנת שירות לציבור'  'אנ כי עכשיו הזמן להגיד  עשתה את זה? למה עכשיו היא נזכרה? 

, הדברים לא קורים. אני שואל אותך. את ראית את עוקף לוגאנו  ?ובלה בלה בלה. תקשיבי
יש לה אותועשה מישהו  . למה היא לא עשתה את זה? למה שם את המדרכות? איפה הכסף? 

ון ש 6עכשיו לבוא לבקש  ושנתיים  ח? על מה? דורית, את מה שאישרנו לפני שנה"מילי
, כל החורף הזה סבלו  ושלושה שנים, נמצא בתקציב אצל גל, לא קרה איתו כלום. עוטף לוגאנו

ובוץ   )לא ברור( אנשים, 
 

 ושאלתם את גל?  :גב' דורית חגי
 

זו לא הבעיה. הבעיה היא שהיא לא מיישמת. עד היום  100אלנו ש :מר אמנון סעד פעם, 
, מה  )לא ברור( לא בנו שם, לא את החניות, לא את הכביש, כלום. יש פה מיליונים שאושרו

. ואם  ' ו עוד מיליונים, בשביל להגיד לציבור 'אישרתי עושים איתם? והיא רוצה להביא עכשי
זה   , .  4לא אני נכשלתי לא הלך, 'האופוזיציה עצרה אותי  שנים. זה האופוזיציה'

 
, יש  :מר ורדי בושרי ן  52כן שהיא לא השתמשה בהם.  ,בתב"רים מאושריםח "שמיליו

 שתגיד מה היא עושה בהם. 
 

כן, כמו שהיא אומרת לשב"זי 'אמנון ואלה לא רוצים לבנות לכם  :מר אמנון סעד
 .  כביש'

 
 מה אתה צוחק, עוזי?  :מר ורדי בושרי

 
 וואלה, צריך לעשות קרקס.   :עוזי מאיר מר

 
.  :מר אמנון סעד ן, אתה הראשון   אתה הראשו

 
 סיימת, אמנון?  :עו"ד יעלה מקליס

 
.  :מר אמנון סעד  כן

 
 תודה רבה.  :עו"ד יעלה מקליס

 
 תקבל תשובה.  -אם תתגרה  .יהיה שקט -אם תשתוק  :מר אמנון סעד

 
, אמרת שסיימ :עו"ד יעלה מקליס  ת. אמנון

 
זי  )לא ברור( קרקס זה קרקס לכולם. תגיד לו אתה קרקס :מר אמנון סעד לא, לא, לא, עו

 . נו  תקשיב, אם לא תתגרה, לא תקבל תשובה. זה הכל. אתה אומר קרקס, אז מה? עזוב, 
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ר י  :מר עוזי מאי   )לא ברור( לא, הוא בא אלי

 
, סבבה :מר אמנון סעד ן בעיה, אישי , תגיד לי, אי לו  . אתה אומר כולם. תגיד 

 
ר זה אישית כאילו אתה  :מר עוזי מאי   )לא ברור( אתה לוקח את 

 
 )מדברים ביחד( 

 
, אתה מפריע.  :עו"ד יעלה מקליס  איתן מהנדס העיר, דברי הסבר. ורדי

 
 אני לא מפריע.  :מר ורדי בושרי

 
 אתה מפריע כי אתה מדבר.  :עו"ד יעלה מקליס

 
 . אני עברתי לפנטומימה. לא מדבר. אני עם משה בקודים. אני לא מדבר :מר ורדי בושרי

 
, הסבר על הצורך בניהול ופיקוח על תשתיות.  :עו"ד יעלה מקליס  איתן

 
נובעת כתוצאה מריבוי משימות רב  הבקשה לתקצוב לתיאום :מר איתן בן צבי ופיקוח, 

י והן בפן ן והן לביצוע, הן בפן התכנונ ו ו  מערכתי בהנדסה, שקשור הן לתכנ . אנחנ הביצועי
ופיקוח צמוד של תשתיות שלא קשורות רק למערכות העירוניות, אלא  מדברים על ניהול 

, ביוב, חשמל, בזק, סיבים  ולתיאום של חברות תשתית אחרות, כמגם קשורות  מים, ניקוז
ו ואנחנו נדרשים בעצם לסיוע בניהול  צורך בפיקוח צמוד, בכדי שהעבודות האלה באופטיים. 

ם לפעימות הזמן שמתואמות בהתאם לחוזה. אצורה טובה בהתאם לאבני הדרך ובהתייעשו ב
, אתה רוצה?   אדי

 
, כל פיתוח של מתחם, הוא תמיד מלווה  :מר אדי שומכר , אני אוסיף. כל תכנון כן

בפיתוח, קודם כל של מערכת חשמל, של מערכת תת קרקעית רטובות, אנחנו קוראים לזה מים 
, שזו תשתית  וביוב, שזה תאגיד מי , ואחר כך אנחנו מכניסים את הנדבך של הניקוז ו אונ

ופיתוח עירוני אחרי תכנון מפורט ויציאה למכרז.   עירונית 
, באמצע עם  לעבודות המקדימות, הן מול היזמים הפרטיים נדרש פיקוח צמוד שוטף, מתחילתו

. ואנחנו מחויבים כל האתגרים, יש אתגרים בפיתוחים כאלה, אתם רואים את זה במרחב העיר
ם  ני שאריות פסולת שאנחנו עוקבי זה בכל מי את הפיקוח הצמוד. אחר כך אנחנו מוצאים את 

. זה חוזר להנדס , ואנחנו מחויבים האחריהן גם, ואחר כך בתקלות הנדסיות, שזה חוזר אלינו
 לפתור אותם. אי אפשר להתעלם. 

 
 מה זה? אבל זה תפקיד סטטוטורי?  :עו"ד הדר מימון

 
אני אמשיך, ולכן, כשיש לנו פיתוח מואץ של העיר בתקופה הזאת,  :מר אדי שומכר

 איש שטח, לא מחייב ברמת מהנדס.  ,הוק בתוך המבנה הארגוני של העירייה-חייבים אד
 

 אבל כעובד, עובד עירוני? עובד של העירייה?  :עו"ד הדר מימון
 

 זה עובד תחת אגף ההנדסה.  :מר אדי שומכר
 

 עובד תחת אגף ההנדסה.  :בן צבימר איתן 
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זו הייתה ההחלטה או  :גב' שירה דקל כץ וזה עובד שאתם מאשרים תב"ר, כי  מאחר 

ההמלצה של ועדת הכספים, בהתחלה המחשבה הייתה להוסיף אותו בתקינה ובתקציב של 
2018 , ייעודי ולא בתוך התקציב, אז כן , ומאחר וועדת כספים ביקשה להכניס את זה כתב"ר 

הוא עובד לכל דבר, שכפוף לאגף הנדסה. הוא מקבל שכר, אבל הוא מועסק בצורה של 
זו רק שיטת העסקה, בפועל זה לא , חשבונית, הוא לא מועסק בצורה של עובד עירייה אבל 

 משנה את העבודה שהוא יבצע ואת הכפיפות העירונית שלו. 
 

 אפשר להתייחס?  :מר נתן בז'ה
 

, שנ :מר איתן בן צבי י נתן יודעים, אנ , כמו שאתם  ייה, עוד משפט אחד. מה שצריך להבין
י נתקל פה באגף רזה מאוד, העיר עוברת תהליכים מאוד אינטנסיביים של התחדשות  חדש. אנ

י בינוי בעיר הקיימת.  אנחנו נמצאים בעיר שנמצאת במהלכים מאוד עירונית ופינו
ודינאמיים של התחדשות עירונית. כמו שנא ויש המון אינטנסיביים  מר, אדי יש רק אחד, 

ו נוכל לבצע תיאום מערכתי לכל המערכות, לכל התשתיות באופן רב  פרויקטים. בכדי שאנחנ
זה לבד , אדי לא מספיק, אדי לא יכול לעשות את  ולכן, נדרש לנו סיוע בהיבט הזה. כי , זרועי

. ובכדי שלא נגיע למצב שנחנו חוזר יום, הדברים חוזרים אלינו ו  ים ומתקנים,בסופו של  אנחנ
ייעשו טוב מבעוד מועד.   רוצים שהדברים 

 
.  :עו"ד יעלה מקליס , נתן כן  טוב. 

 
, אני מסתכל על זה מ :מר נתן בז'ה ועדת הכספים שביקשנו את  -צדדים. א' ה שניתראה איתן

. ב'  ו  -התוספת הזו ן, אתם מפריעים. תראה, ועדת ביקורת בזמנ בעבודה שעשיתם. אמנו
לא היה מפקח, ורונה, כשנסלל כביש בר סימנטוב, היא התעקשה שמאחר בישיבה האח

 , שמישהו יבדוק את העבודה הזאת. וועדת ביקורת עשתה עבודה, וחבל ששרון לא נמצאה אז
לנו על זה שלא היה מפקח, זה בהמון, עבודה מדהימה ו -והנזקים שנגרמים  המון כסף. ובדקנ

זה לעומק, יותר ממה שאתם רוצי את  ם, אנחנו צריכים לדרוש שיהיה עובד כזה, כי זה חובה, 
ויש שם מצבים ששילמנו האיש שיפקח על העבודה ועל בזבוז הכסף. ואני עברתי על הח ומר, 

, עזוב ועדת  כספים לקבלן על פינויים של פסולת שהוא צריך לעשות כי אין מפקח. ולדעתי
ייתן לנו שנעשה ן כלום. האיש הזה  עבודה טובה, ובהרבה פחות  כספים ובחירות, לא מעניי

ולא להתייחס לשום מהלך, לא פוליטיקה, כן  ,כולם יצביעו פה אחדשכסף. ואני בעד 
 . לנו אחד כזה כאן  פוליטיקה. תקראו את דו"ח ועדת ביקורת, ותבינו כמה חסר 

 
יוסי בן דוד , באמת. אני קצת  :מר  י רוצה להסביר משהו . אנ אני רוצה לומר משהו

. הוא מדבר על עוזר  בוריםיר את הדברים על אני מכ .מבולבל ישי אוזה קצת מבלבל אותי
 , , לא משנה. זה סיפור אחר. ומה שהתכוונו אחרים כאן שדיברו י , אוקי שיפקח על עבודות, סגן
. הפיקוח החיצוני הוא מספיק  יש פיקוח חיצוני על כל עבודה שמתבצעת ויוצאת, בתוך המכרז 

. ביצעתי עבודות במאות מיל י חייב ודי י. משרד חיצונ ונים בעיר עם פיקוח של משרד חיצונ י
להיות מפקח על העבודה, למה הוא חייב לחתום על העבודה ועל התקציב שלה ועל האישור 
ועל כל המסמכים. אתם מדברים על משהו אחר. אם מישהו כאן התכוון שזה במקום  שלה, 

, חייבהפיקוח, זה אסור  מפקחים.  )לא ברור( להיות מהנדס בחוק. חייב להיות פיקוח חיצוני
 אז אתם מבקשים על עוזר למנהל. זה שני דברים שונים, סליחה. 

 
 יוסי, על זה מדובר בדיוק, שיישב אצלם במחלקה.   :מר נתן בז'ה

 
 )מדברים ביחד( 
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כמה עוזרים אתה צריך? תפסיקו לבזבז את הכסף כבר. כל  .יש לך עוזר :מר ורדי בושרי

  ר()לא ברו היום
 

, נסביר.  :גב' שירה דקל כץ  אם תרצו
 

 )מדברים ביחד( 
 

דיון תרבותי ואתה כל הזמן מפריע.  :עו"ד יעלה מקליס  ורדי, אנחנו מנסים לנהל פה 
 

 אה, תרבותי?  :מר ורדי בושרי
 

.  :עו"ד יעלה מקליס  כן
 

י רק מודיע לך, יעלה מקליס, בתרבות את ל :מר ורדי בושרי , יעלה מקליס. אנ א יכולה הו
, נקודה, רות, סוף. אז אל תתבלבלי גברת תרבותית.   לעמוד על ידי

 
 חס וחלילה.   :עו"ד יעלה מקליס

 
. את הכי שלוכית מכולם פה. תרבותי?  :מר ורדי בושרי  ניהול תרבותי

 
 ורדי, זה לא מוסיף לך כבוד ההערות האלה.  :עו"ד יעלה מקליס

 
 מה זה דיון תרבותי?  :מר ורדי בושרי

 
זה שאת לא מפריע באמצע.  :עו"ד יעלה מקליס  סליחה, דיון תרבותי 

 
 מה את מתנשאת? :מר ורדי בושרי

 
לו, וכשמישהו  :עו"ד יעלה מקליס תרבותי זה אומר שכשיוסי מדבר, אף אחד לא מפריע 

זה התרבות.  יוסי לא מפריע לו ואתה לא מפריע לו,   אחר מדבר, 
 

 שלוכית. סליחה.  אני מתנצל שאמרתי :מר ורדי בושרי
 

, רצית להגיד  :עו"ד יעלה מקליס ורדי התנצלותך מתקבלת. שמוליק, אחרי שתצנן את 
 .  משהו

 
ון רזניק צי , ומהנדס רוצה לדבר.  :מר בן  ין הנדסי  מדברים על עני

 
י גם רוצה.  :עו"ד הדר מימון  אנ

 
 תקבל.  :עו"ד יעלה מקליס

 
ון רזניק צי , תן  :מר בן   לשמוליק. אתה דיברת כל הזמן

 
. :עו"ד הדר מימון  לא דיברתי
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י רוצה להגיד שאני מאוד מסכימה עם הרישא  :עו"ד יעלה מקליס לפני ששמוליק מתחיל, אנ

יהיה סימן שאלה, אם הדברים לא ברורים עד  , ואני מאוד אשמח שלגבי הסיפא שלו  יוסי של 
 ימשיך. רגע זה. אז בוא, שמוליק, אתה תבהיר, ואם צריך, הצוות המקצועי

 
זו לא רק  :מר שמואל רוטמן אפשר לעשות קצת סדר? אנחנו ישבנו באמת בוועדת כספים. 

 6או  5וץ מהקואליציה, יושבים פה איזה ועדת כספים, ועדת ביקורת. יושבים פה בחדר הזה ח
חבר'ה במועצת עיר, שכולם יחד אמרו שצריך לתת חיזוק לנושא התשתיות. אנחנו צריכים 

יש לנו סגן מהנדס להבדיל, לא מ דובר פה על פיקוח, מדברים על חלוקת עבודה אלמנטארית. 
יותר מכם בגלל שזה  עיר שאחראי על התשתיות. מה שהוא עושה, חברים, ואני קצת מבין 

 , ן אותי יי גדולים. אני אומר  ,לו הוא עושה בפיתוח פרויקטים חדשיםמהעבודה ש 90%מענ
, ניהלתי כמה  אר ו, הוא שוב חברים, מניסיון י יכול פה להגיד בפני גונים הנדסיים בחיים. אנ

י לא פוגע )לא ברור( פחות מיומן ופחות מתאים לנהל את העבודה היומיומית שכולנו . בו אנ
יודע ומוכשר כדי לטפל  , לא יותר מזה, שהוא  מה שאנחנו צריכים, זה אדם ברמה של הנדסאי

פי. זאת הייתה המטרה. ישבנו כולם בתיקון התשתיות, תיקון. כל מה שנאמר אחרת זה יו
יודע אם גל יאהב את מה שאני אומר י לא  ואנ זה,  כל ועדת כספים סיכמנו שזה . והסכמנו על 

 נכנס לתקציב. משה, ישבת איתי, שיבחת את סגירת התקציב. 
 

י .  8עברו   :מר משה לו  חודשים מאז
 

 תן לי לסיים.   :מר שמואל רוטמן
 

ל :עו"ד יעלה מקליס  מה אתה מפריע לו? משה, 
 

ו יחד, סגרנו חבילה של תקציב  :מר שמואל רוטמן הדבר הזה היה חלק  .2018ישבנ
. המליץ גזבר העירייה מבחינה כלכלית, וזאת האמת, מבחינה מהחבילה שכולנו סיכמנו

נקודה. הדבר  ,כלכלית נכון לעשות את זה בתב"ר,  הזה בפנים. ואז הוצאנו את זה פשוט יותר 
, זאת האמת  8ב"ר. ומאז משום מה, אל תגידו והעברנו ת חודשים, זה היה צריך להיות אז

 לאמיתה. לא רוצים? בבקשה. 
 

 חודשים. התקציב אושר בינואר.  8לא עברו  :עו"ד יעלה מקליס
 

האם באמת התפקיד הזה זה לא תפקיד של  ,אני חושב שזה כדאי לבדוק :עו"ד הדר מימון
יגיד לך פה היועץ המשפ י אותו עובד,  , שחס וחלילה אם תיקחי תפקיד של עובד ותתנ טי

, בסוף את תשלמי גם את הזכויות של העובד וגם את התשלומים הגבוהים  ני לקבלן חיצו
יש , לקבלן החיצוני ולכן, אם זה מתאים לעץ הארגוני שלך, אולי תשקלו לקחת עובד, אם 

יושב לצידי המפקח שעושה א  ת העבודה הזאת. אפשרות כזאת. אני מבין שיש פה, 
 

 לא, לא.  :גב' שירה דקל כץ
 

ניהול או פיקוח,  :עו"ד הדר מימון זה או  ופיקוח.  ניהול  ן מה זה  אני קצת לא כל כך מבי
 מטריות.  2כי זה 

 
, שים סימן שאלה.  :עו"ד יעלה מקליס  מה שביקשתי מיוסי

 
, לא מפריעי :עו"ד הדר מימון . בואי נחזור להסכם שלנו לי  ם. אל תפריעי 

 
, רק תשים סימן שאלה בסוף.  :עו"ד יעלה מקליס ן, נכון  נכו
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זה שתיעכשיו המטר :עו"ד הדר מימון מטריות שונות,  יה של ניהול והמטריה של פיקוח 
זה רץ.  ייר סובל הכל. אתם כותבים,  , אם אבל לא משנה, הנ י חוזר לדבריי אני חושב שוב, אנ

 ועדת הכספים הציעה את זה, משהו לפני שנה.
 

 איזה שנה?  :גב' שירה דקל כץ
 

 סליחה רגע, סליחה.  :עו"ד הדר מימון
 

חודשים? אישרנו את התקציב בינואר. אנחנו באפריל, על מה  8איזה  :גב' שירה דקל כץ
כספים לפני אישור התקציב. מה קרה לכם? זה האתם מדברים? הדיון הזה עלה בוועדת 

 חודשים.  שלושה
 

.  היו"ר, :עו"ד הדר מימון י לא רוצה לאבד את הקול שלי ואנ  מפריעים לי לדבר, 
 

 וזו פעם שנייה שאנחנו מעלים את זה כבר.  :גב' שירה דקל כץ
 

אז תדייק בעובדות. נו מה לעשות, בינואר אישרת את התקציב, מה  :עו"ד יעלה מקליס
 לעשות?

 
 אני אחכה, אני אחכה.  :עו"ד הדר מימון

 
 מת הדר. אבל די, בא :עו"ד יעלה מקליס

 
י בבקשה.  :עו"ד הדר מימון לי להשלים את דברי י לי לדבר. תנו   תנ

 
י רק רוצה :עו"ד יעלה מקליס י רוצה לתת לך להשלים את דבריך, אנ   -אנ

 
וזה לא :עו"ד הדר מימון י  . את קוטעת את דברי   -אבל את מפריעה לי

 
גם יש :עו"ד יעלה מקליס ב בוועדת הכספים, אז אני מבקשת לא להפריע להדר. לדעתי הוא 

. אני רק רוצה לדייק, וסליחה שאני מפריעה זה היה בינואר.  ,גם הוא יכול להעיד על הזמן
 היום אנחנו באפריל. 

 
 חודשים.  3 :מר אלי גרינמן

 
 חודשים, אולי עם קצת. זהו.  3לדעתי   :עו"ד יעלה מקליס

 
 וזו פעם שנייה שזה עולה.  :גב' שירה דקל כץ

 
, במשך כל הקדנציה הזאת, אנחנו בוועדת  :ימוןעו"ד הדר מ אני חושב, שכחוט השני

יש לנו  ן התב"רים.  יי ועל ההחלטות שאנחנו מקבלים בענ הכספים ביקשנו לפקח על הכספים 
ן  50-איזשהו מחדל מהדהד בנושא הזה של התב"רים. יש סכומים  של למעלה מ ו ח "שמילי

ו פה באיזשהו כשל מערכתי, שאי אפשר שלא מנוצלים בתב"רים כבר שנים רבות. אנחנ
זה לאורך  . אבל אני אומר שוב, ביקשנו את  ו זה היום מגיע  4להתעלם ממנ  חמישהשנים, ואם 

זה שוב פעם נותן איזושהי תחושה לא רצינית, לא נוחה, שה דבר הזה חודשים לפני בחירות, 
ה לא למנות. אני הוא צופה פני בחירות. לא כדאי לעשות את זה. אני חושב שמוטב ייעש

י  נו , אני חושב שיש גם איזשהו חוזר מנכ"ל שאוסר מי יזכיר לי חושב שהיועץ המשפטי גם 
ו נכנסנו לתקופה הזאת.   עובדים בחצי שנה האחרונה לפני הבחירות. אני חושב שאנחנ
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  הוא לא מיהוד, הוא לא מיהוד. :???
 

י  חושב שכדאי שלא ניכנס לתקופה הז :עו"ד הדר מימון ני ואנ את, ולא לנקוט בכל מי
זיון של חוזר מנכ"ל, שאוסר קליטת עובדים בחצי שנה האחרונה.   תרגילים, כדי למנוע את הבי

 
 .זה לא עובד כמשרה :מר שמואל רוטמן

 
 מישהו שיעשה עבודה.  )לא ברור( לא, אבל זה פטנט :עו"ד הדר מימון

 
. הדר, סיימת? :עו"ד יעלה מקליס ון  יש פה ניסי

 
 לא, עוד לא. :ר מימוןעו"ד הד

 
ים.  :עו"ד יעלה מקליס , תסי  אה, אוקיי

 
ויש על כך, נכתבו על כך אינספור מאמרים, מפקח :עו"ד הדר מימון  אם אנחנו לוקחים 

כדי שחס וחלילה, אותו מפקח שאת , את חייבת, ועדיף שתיקחי מפקח שהוא עובד הרשות
ל דבר, אנחנו לא רוצים להגיע ת שמה לשמור על השמנת, בסופו שאשמה, אותו חתול ש

 . נו ידי נצא ורעה תחת  ו   לדברים האלה, שחס וחלילה אנחנ
 

זה  :עו"ד יעלה מקליס הדר, אתה לא תטיל דופי באנשים החיצוניים שאנחנו עובדים איתם. 
אני מציעה באהבה גדולה שתעצור פה, כי אתה פשוט נגרר למקומות לא  )לא ברור( פשוט לא
 ראויים. 

 
י לי לסיים, באמת. :מימון עו"ד הדר  תנ

 
 אני המלצתי לך בחום.  :עו"ד יעלה מקליס

 
ן סוף מאמרים, שנושא הפיקוח, עדיף שייעשה על ידי  :עו"ד הדר מימון אנשים כתבו אי

, בואו נאמר את זה  מישהו שנתון תחת הבקרה של החוק והבקרה, גם של החוק הפלילי
, עובד של הרשות. אם הוא נמצא  בפשטות. הדברים האלה, עדיף שייעשו על ידי ו עובד שלנ

יהיו לו גם זכויות של  , ברור שבשלב מסוים אותו עובד  במערך היומיומי של העבודה כאן
וללכת סחור  סחור עם הסיפור הזה. -עובד. אז למה להתעלם 

 
 אל תדאג, אם תאשרו, נעביר אותו להיות עובד.  :גב' שירה דקל כץ

 
 . אה, אוקיי :עו"ד הדר מימון

 
נעביר אותו באם זה  :גב' שירה דקל כץ  אתם תאשרו בתקציב את ה 2019-מה שמפריע לך, 

  )לא ברור(
 

 מה זה? בלי מכרז?  :עו"ד הדר מימון
 

 מה זה? ברור.  :גב' שירה דקל כץ
 

 קליטה בלי מכרז?  :עו"ד הדר מימון
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. זאת הבעיה? הדר :גב' שירה דקל כץ  )לא ברור( , אל תלךלמה לא? יהיה מכרז כדת וכדין

. 'אני לא בעד'  תגיד 
 

.  :עו"ד הדר מימון ני  אז או שזה עובד, או שזה קבלן חיצו
 

נדבר על העובדות קצת.  :עו"ד יעלה מקליס  בואו 
 

ר :עו"ד הדר מימון   וצים לקלוט אותו, כעובד או כקבלן?אני לא הבנתי איך 
 

, :עו"ד יעלה מקליס שאנחנו הבנו שלאור היקף  בוא נדבר על העובדות. העובדות הן
ואכן, מהנדס התשתיות נשכר ועושה היום  האתגרים שיש בעיר הזאת, נדרש מהנדס תשתיות. 
המון עבודה, בכל התחומים של התשתיות, ואתם רואים את העבודה שנעשית. מהנדס 
יוסי אמר, עשו את זה גם עובדים  גם  וקודם עשו ת זה,  התשתיות נשכר ועושה את העבודה. 

זה חיצוני. ואכן הדר, אתה חיצו ניים. זה ל שהמצאנו  את ההוצאה הזאת, פשוט עשו את 
ואכן הוא נשכר והוא עובד מזה  צודק. חשבנו שמהנדס תשתיות צריך להיות עובד הרשות, 

 שנתיים ימים ועושה עבודה. 
 

, אז מה הבעיה?  :עו"ד הדר מימון  נו
 

, אז אולי אנ :עו"ד יעלה מקליס גם, בסדר? אז בוא לא אתה לא תפריע לי י אגיע לפואנטה 
נדבר על זה שמהנדס  3שנים ולא נדבר  4נדבר על  ו  שנים ולא נדבר על שנתיים. אנחנ

ולניהול של עבודות  התשתיות, יחד עם מהנדס העיר, מצאו שיש מקום לעובד נוסף לפיקוח 
ועדת התשתית בשטח. הדעה הזאת תואמת גם את ועדת הכספים. ואם זכור לי היטב, בו

וועדת   . ני יהיה חיצו הכספים לבסוף, לפי מה הכספים עלתה הסוגיה האם הוא יהיה עובד או 
 , וככה ועדת כספים גם אימצה את המלצתו , תקנו אותי אם אני טועה. הגזבר המליץ,  שהבנתי
. היום אתם  וככה הגענו למצב הנוכחי שזה יהיה בתב"ר ולא תחת התקן של עובד רשות, 

, אז אני מבינהחוזרים אחורה. או נים. . קיי  כולנו מבי
 

 שנים.  5ועדת הכספים ממליצה כבר  :עו"ד הדר מימון
 

.  :עו"ד יעלה מקליס  לא נכון
 

 דווקא את זה את רוצה לאמץ?  :עו"ד הדר מימון
 

  -סליחה אדון הדר, ועדת הכספים :עו"ד יעלה מקליס
 

 איפה ההמלצות האחרות?  :מר ורדי בושרי
 

, אמרנו מכבד. אז אם תרצה לכבד, בבקשה. אז בוא נדבר על  :סעו"ד יעלה מקלי ורדי
 העובדות. 

 
י  רמקול. )לא ברור(  :מר משה לו
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, אז אני מוכנה לוותר.  :עו"ד יעלה מקליס ן בעיה, אני מוכנה לוותר. גם זה עושה לי אקו אי
יפה, לא רוצים עובד, לא רוצים קבל זה נורא  , לא רוצים אז אני אומרת שאם לא רוצים,  ן

. זה הכל תירוצים כדי לא לייעל את העבודה, ולא לפתור את הבעיה שאתם  תב"ר, רוצים תקן
ואנחנו לא נדבר על פוליטיקה,   , העליתם בישיבות הקודמות. אז בואו נשים דברים על השולחן
, אני  זה דווקא אתם. אבל זה בסדר מבחינתי לא פוליטיקה. נראה לי שמי שעושה פוליטיקה 

נגיד את האמת.  6נה. אנחנו מבי זה. אבל בוא   חודשים לפני בחירות, אני מבינה את 
 

 את יודעת להגיד את האמת? את?  :מר אמנון סעד
 

 בואי תגידי את האמת, מה פה באמת ישים?  :עו"ד הדר מימון
 

 פה למישהו מוסר על אמת ושקר? עם החיוך הזה?  ףאת יכולה להטי :מר אמנון סעד
 

.  :קליסעו"ד יעלה מ  אמנון חמוד שלי, כן עם החיוך שלי
 

, נו באמת. מה את חושבת? שאנשים פה מה,  :מר אמנון סעד יודעים כולם מי את, עזבי
י מבקש, עם כל הכבוד, היא מתחילה, ילדים? את מדברת על אמת? לך יש אמת? דורית, אנ

מה שהיא אומרת?  היא הולכת להטיף לנו מוסר על אמת או לא. את מבינה .היא תקבל תגובה
, עם החיוך  זאת האישה שיכולה להטיף מוסר למישהו במקום הזה? זאת? תגיד, אדון רוטמן

י רוצה שתהיה הגון ן הזה של העוזר של אדי, הוא  .שלך, תענה, אנ יש לי שאלה אליך, העניי
ון שלך?   רעי

 
ון של כולנו :מר שמואל רוטמן   .רעי

 
 ל מי? אתה לא יודע? לא, לא, לא.  רעיון ש :מר אמנון סעד

 
 בואי, תורידי את זה מסדר היום.  :עו"ד הדר מימון

 
 שמוליק, בוא שב.  :עו"ד יעלה מקליס

 
יום?  :מר אמנון סעד  איזה סדר יום? לא מאשרים את זה, איזה סדר 

 
. מה שהיה טוב, טוב, לא משנה, לא  :עו"ד יעלה מקליס אתה רוצה לדבר? בבקשה, עוזי
יעזור ניכנס לזה, אני ל זה לא בקטע. זה ברור מה המוטיבציה, ולא  א רוצה להיכנס לוויכוח, 

 .  לשכנע גם בהיגיון
 

 ,אני אומר, כל נושא התשתיות והפיקוח על התשתיות וביצוע עבודות התשתיות :מר עוזי מאיר
והיום גם הדרישה והסיכוי של התושבים של  והן רבות, זה לא מה שהיה פעם, הן רבות, 

י  , תביעותגע ממשהו גם, אנשים ערניים יותרהילדים להיפ משפטיות, לא מה שהיה פעם לפנ
יהיה על תקן כזה או  20-30 ו להתווכח אם הוא  י וחשוב. לא צריך עכשי נ שנה. אז זה צורך חיו

 , י זכה, זכה לתת את כל הליוו , ומי  על תקן כזה. אנחנו עבדנו את האמת, על פי מכרז פנימי
ו צמודים למהנדס, המהנדס שולח אותם לפקח על בחלקית האחוז מהפרויקט.  , הי והם נתנו

ו עם הערות, עם תיקונים , עם הכל פרויקט מסוים, באים אלי , עם המפרט בסדר של הקבלן
בסדר, לחתום על כתב כמויות, על כל הדברים שמבצע היזם בפועל, ושזכה במכרזים. זה 

נות , הייתי  את הכסף על הדברים האלה  לבזבז ךן למההיבט הזה. אני אומר מההיבט הפוליטי
 על פרחים.  ולא

 
, להשקיע.  :מר שמואל רוטמן . לא לבזבז  זה גם נכון
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זו מנכ"לית העירייה, אתה למה ההערות האלה?  :עו"ד יעלה מקליס אני לא מבינה למה. 

 ,  תכבד אותה לא אותי. תעזוב, אני לא צריכה את הכבוד, אבל תן לה. תשבחותנתת לה 
 

, אני מכבד אותך.  :בושרי מר ורדי  את לא מכבדת אותי
 

י  דווקא לה אני דואג שהיא תיבחר.   :מר משה לו
 

י  למה? :מר ורדי בושרי קולות באריאל, אנחנו דווקא אנחנו דואגים לה, יש לנו שנ
 מבטיחים לה אותם. 

 
 גב, המנכ"לית, האנשים פה רעבים. א :מר אמנון סעד

 
הקודמת הבאנו כיבוד, וכמעט כל הכיבוד הלך לפח, כי  אנחנו בפעם :גב' שירה דקל כץ

גרוע. אז אני לא יודעת מה לעשות.   החלטתם שזה פעמיים היה 
 

 תביאו ירקות, לא צריך להביא כיבוד, ירקות.  :עו"ד הדר מימון
 

י  תשאלי את חנה מההנדסה.   :מר משה לו
 

ה לנושא הזה של הגדרת אנחנו נרשום את זה. אני אתייחס רגע בקצר :גב' שירה דקל כץ
וי, מי  ,התפקיד. אתם אומרים בינ אדי אמנם הוא סגן מהנדס תשתיות, אבל מי לדעתכם עושה 

מתעסק במבני ציבור? מי מתעסק בנושאים של שיפוצי קיץ? מי מתעסק במתקני ספורט 
 ופרויקטים של ספורט?

 
 את, את.  :עו"ד הדר מימון

 
יכולה. א' אז אני שמחה להגיד  :גב' שירה דקל כץ י  -שלא, הדר. מנכ"לית העירייה לא  אנ

יש, לא מהנדסת במקצוע י כן יודעת, כי   )לא ברור( אז אני בטח לא יודעת לבדוק אומדנים. אנ
די אחראי אלהסתכל עליהם ולשאול את השאלות הנכונות. אבל אתם צריכים להבין שהקשת ש

, ניקוז סלילת כביש. סגן מהנדס מאוד רחבה, היא לא רק תשתיות עכשיו-עליה היא קשת מאוד
זה  , כשזה אדם אחד,  נושא התשתיות, בעצם מא' עד ת' עושה הכל. עכשיו העיר והאחראי על 

one man show ,ומה שאנחנו מנסים להגיד לכם, הצוות המקצועי שנמצא פה, שזה לא טוב ,
י?  אמנם הפיקוח זה פוגע במערכת. אני אתן עוד דוגמא. כל רחוב העצמאות יש קבלנים. אוקי

ולהגיד להם  יום, צריך להגיע לשטח גם מהנדס  זה שנמצא שם, אבל בסופו של  על הבנייה הוא 
איפה סוגרים, לבדוק את כל ההנחיות, גם של התחבורה, גם של המשטרה. כל הדברים האלה 

ו כשבן אדם אחד עושה את הכל ואפילו אם ת קחו את כל יהם דברים שאדי עושה. עכשי
יצליח לראות את  הפרויקטים של זה ריאלי שאדם אחד  נוי שיש בעיר היום, אתם תגידו אם  הבי

 כל הקשת הזאת, ולתת מענה כמו שאני רוצה. 
 

, אז אני אומר לך שכן.  :עו"ד הדר מימון  אם מדובר באדי
 

.  :עו"ד יעלה מקליס  אז בואו נשאל את אדי
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ם לבן אדם יש גבול לכמה הוא , אבל גההדר, אדי עושה עבודה טוב :גב' שירה דקל כץ

יותר עיניים  זה בזה שאני אגיד, שהאדם הזה שיבוא, הוא אמור להיות  יכול. אני רק אסגור את 
ואדי גם צריך לעשות, גם אומדנים, גם תחשיבים, גם בקרות, צריך כי בשטח,  , מאחר  זה נכון

ע. עכשיו שאלת מבקר ומגי ,שיראו את מה שקורה מעבר לפיקוח שנלקח ,עוד עיניים בשטח
והוא באמת  י יש לו תפקיד,  פינ , כי אתה אומר הנה הוא כבר פה. אז לא, קודם כל לא.  על פיני
ו יש  היום יד ימיננו בהרבה מאוד נושאים. כל הנושא הזה של תשתיות בעיר, שהיום עכשי
קריאות מוקד על מדרכות, על כבישים, על בורות, על מקומות שיש שבר, על כל מה שבעצם 

י עוזר לנו הרבה מהעבר לזה. אנחנו גם די . סיירת תשתיות, אבל אני אגיד, פינ ו ברנו בזמנ
כי יש פה עומס על אגף הנדס נקודות מקצועיות,  ה מאוד צר, ועיר נעזרים בו בהרבה מאוד 

 .  שמייצרת היקף של פרויקטים לא נתפס כאילו
 

, אם זה קטע של באמת ב :מר נתן בז'ה חירות, אז בואו לא משפט אחד ממש קצר. תראו
זה באמת לטובת הנושא  י  -להצביע. אבל אם   4חייבים, כי גם בוועדת כספים החלטנו לפנ

נו צריכים לבוא ולהגיד  4חודשים, לפני  לא  -חודשים זה גם היה לפני הבחירות, אז היי
ו בחירות.   מצביעים, כי תיכף יהי

 
 שנים.  4אנחנו דיברנו על זה  :עו"ד הדר מימון

 
 שנים?  4איזה  :יעלה מקליס עו"ד

 
זה  4 :עו"ד הדר מימון שנים. יש לך כל שנה המלצות של ועדת הכספים. סליחה, מה 

זה ללכת? באמת, עזבו את הפוליטיקה.   הדבר הזה? בחרת לך המלצה אחת ואת רוצה על 
 

.  :מר נתן בז'ה  הדר, תנגח על יתר הדברים, אין לי בעיה איתך וזה מפריע לי
 

זה בסדר. אתה רוצה להצביע איתם? אתה רוצה לנמק את זה?  :מימון עו"ד הדר  ,  נתן
 

ין אותי אם  :מר נתן בז'ה וגם הפעם. לא מעני י כל החיים  זה לא איתם, אני מצביע עם מצפונ
י כוועדת ביקורת, וראיתי את מה שקרה  זה איתם או אתכם. אני לא ככה שופט את זה. אבל אנ

כי לא היה מי שיפקח שם. עליות, ירידות, גבהים לא שפתחו את הכביש, סגרו את הכ ביש, 
נמנע, אם הייתה עוד יד אחת.  זה היה   טובים. כל 

 
ן.  :עו"ד הדר מימון  למה, בכל תקציב כזה, אין פיקוח עליון? אני לא מבי

 
 לא, לא היה מהנדס.   :מר נתן בז'ה

 
ון? איפה אנחנו :עו"ד הדר מימון ן פיקוח עלי  ? )לא ברור( אי

 
י   :מר נתן בז'ה  חודשים? למה הצבענו? 4אז למה הצבענו לפנ

 
אתה   -אז למה ביקשת בוועדת כספים? אתה סותר את עצמך. תחליט  :עו"ד יעלה מקליס

 בעד או אתה נגד? 
 

זו כלכלת בחירות.  :עו"ד הדר מימון  יש לך פיקוח בכל פרויקט. חצי שנה לפני בחירות 
 

ת דבריך. במשפט אחד אתה אומר ככה, ואחר כך אתה אתה סותר א :עו"ד יעלה מקליס
 אומר הפוך. 
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 תעלו את זה להצבעה וזהו, נו באמת.   :מר נתן בז'ה

 
, שאלה :עו"ד יעלה מקליס  אתה צריך עזרה?  - אדי

 
י צריך כבר מלפני שנתיים עזרה. אתם צריכים להבין שבאמצע,  :מר אדי שומכר אנ

 אות. המנכ"לית הביאה דוגמא מצוינת בעצמ
 

 איפה הם היו?  )לא ברור( חיכית שנתיים :עו"ד הדר מימון
 

אמצע מאי תהיה פעימה שלישית של הטמנת מתח חשמל בעצמאות, פר  :מר אדי שומכר
אקסלנס התחדשות עירונית. חבר'ה, זה אחרי עבודת מטה שאני מול חברת חשמל, אני אישית 

אופרטיבית לתכנית ביצוע. אתם רואים את לוודא  ,במקום להיות בעירייה, נסעתי לפתח תקווה
. אבל במקביל, כשאני בפתח תקווה, לא פה בעיר, צריך להיות פה בן אדם ברמה  זה בעין

י צריך את העזרה.   השוטפת. אנ
 

. טוב :עו"ד יעלה מקליס   -תודה אדי
 

יוסי בן דוד י רוצה, לפני שאת מעלה להצבעה לשאול שאלה את היועץ המשפטי :מר   ,אנ
 ה. בבקש

 
.  :עו"ד יעלה מקליס  כן

 
יוסי בן דוד  איפה הוא? הוא לא פה.  :מר 

 
.  :עו"ד הדר מימון  תקראי לו

 
.  :עו"ד יעלה מקליס  אה. הוא יצא ככה בחשאי

 
.  )לא ברור( אם אתה שואל לגבי :עו"ד הדר מימון  זה בלתי אפשרי

 
יוסי בן דוד ייני על הנושא עצמ :מר  יותר ענ י  זה. אנ גיד את או. בסדר? אני לא מדבר על 

זה עוד פעם. אני אומר עוד פעם, יש כאן בלבול  י אגיד את  יבוא היועץ המשפטי, אנ זה,
 לכוונה. 

 
י  הנה, היועץ המשפטי חזר.  :מר משה לו

 
יוסי בן דוד  בבקשה, יש לי שאלה אליך.  :מר 

 
 האמת, לא שמתי לב שיצאת.  :עו"ד יעלה מקליס

 
 ביא את הכיבוד. הוא הלך לה :עו"ד הדר מימון

 
יוסי בן דוד י רוצה לשאול שאלה מקצועית, בסדר? יש פה בלבול, נושא שהעלו  :מר  אנ

וכל אחד לדעתי התבלבל והתכוון למשהו אחר. לדעתי ן,  הכוונה האמיתית זה עוזר  ,אותו לדיו
י לא יודע מה התפקיד.   לסגן המהנדס או אנ

 
 משהו כזה.  :עו"ד רוני חלמיש



 10/18מועצה שלא מן המניין   פרוטוקול
 30/4/18 מיום

 

 95 מתוך 43 עמוד
 

  

 
יוסי בן דו מה שהסביר נתן, אז הוא טעה לפי מה שהוא הסביר, אם אתה אומר  :דמר 

עוזר למהנדס. לעבודות האלה שמתבצעות בעיר, חייב פיקוח חיצוני שחותם על אישור 
נכון?   העבודה. 

 
 יש.  :עו"ד רוני חלמיש

 
יוסי בן דוד יש פיקוח?  :מר   זאת אומרת, 

 
ן.  :עו"ד רוני חלמיש  נכו

 
יוסי בן דוד וח על פיקוח? תגיד שאתה רוצה עוזר לעצמך, לא אחד שיפקח על פיק :מר 

מדבר על האדמיניסטרציה מסביב, פיקוח עבודות. לא אתה הביצוע של העבודות, אלא אתה 
יש פיקוח בשטח. היה אצלנו אחד עם כובע כזה, חברת מהנדסים. איך  יכול לחתום עליהם. 

 קראו לו? 
 

. ה ד :עו"ד יעלה מקליס  פיצ'וטו
 

זה היה :יוסי בן דודמר   )לא ברור( לא, דפיצ'וטו 
 

.  :עו"ד רוני חלמיש  דרור גבאי
 

יוסי בן דוד .  :מר   דרור גבאי
 

לו כובע? היה לו כובע.  :עו"ד יעלה מקליס  לא היה 
 

  )לא ברור( הוא לא היה עם כובע, דרור גבאי :עו"ד רוני חלמיש
 

יוסי בן דוד לו  לא, הפועל שלו היה עם כובע כזה. :מר  ו  הייתה חברה של דרור גבאי, הי
מהנדסים, שהם פיקחו על העבודה. לא מהנדס צריך לפקח. אז מדברים על עוזר, עובד  3-4

נוסף. אז תגידו ככה, ולא מה שנתן הסביר. עובד נוסף, אסור בחצי שנה לפני בחירות להכניס 
 .  חותם על העבודות. מה שהם התכוונו, שהוא חותם על העבודות. הוא לאעובד. זה לא חוקי

 
, לשים שם אדם  :מר שמואל רוטמן אנחנו מבלבלים. מותר, כמו בכל מפעל תעשייתי

 בחוזה, עובד חוזה. 
 

יוסי בן דוד רק רגע, יועץ משפטי בבקשה. אותו מהנדס שאנחנו מביאים, שטענו פה  :מר 
, יפ שהוא הפיקוח, הוא לא רשאי לחתום על נכון או לא? הוא לא רשאי זה העבודה.  ה, אז את 

 . י רוצה שהם יבינו  אנ
 

 שהוא יחתום, זה לא קשור לחתימה.  )לא ברור( אף אחד לא :גב' שירה דקל כץ
 

יוסי בן דוד  את מדברת על עובד, על עוזר במינהל ההנדסה.  :מר 
 

 הו שהוא העיניים בשטח.  שאני מדברת על מי :גב' שירה דקל כץ
 

יוסי בן דוד נקודה. אז אניאת לא מדברת על מהנד :מר  )לא  ס שמפקח על העבודה. 
  ברור(
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 בסדר. יאללה, הצבעה.  :עו"ד יעלה מקליס

 
 )מדברים ביחד( 

 
 דורית, אנחנו לא חצי שנה לפני בחירות. מה השאלה?  :עו"ד יעלה מקליס

 
  )לא ברור( אני לא מבינה :גב' דורית חגי

 
 )מדברים ביחד( 

 
ה מדבר בשם היועץ המשפטי, אני לא חושבת שהוא אם את. הדר, סליחה :עו"ד יעלה מקליס

 צריך אותך בתור דובר. אם דורית רוצה לשאול אותו שאלה, שתשאל אותו ישירות. בבקשה. 
 

 אז גם אני רוצה לשאול.  :מר ורדי בושרי
 

שבוודאי  ,אני מבקשת לדעת, לאור כל מה שאמרו פה האנשים :גב' דורית חגי
. מקצועיים, אם כל המהלך הזה ה  וא חוקי לעשות אותו בכלל עכשיו

 
ן ספק.  :עו"ד הדר מימון  אם יש ספק, אז אי

 
לכל עבודה שמתבצעת בעיר, יש מפקח שבודק אותה, הוא חותם על  :עו"ד רוני חלמיש

זה עובר לסגן מהנדס העיר או מהנדס העיר, והם מאשרים את  התכניות, הוא מאשר. לאחר מכן 
ונדרשה עזרה התשלום ומאשרים את הביצוע או  זה. היה  מאשרים ביקורת מסוימת על 

ן בעיה לקחת את העזרה בביקורת, לא כעובד, אלא כמיקור חוץ, וזאת הכוונה. זה  בביקורת, אי
 -הכל. מקווה שהצלחתי להסביר אחרי כל ה

 
 )מדברים ביחד(. 

 
 יש לכם מישהו שאתם רוצים לקחת?  :עו"ד הדר מימון

 
 לא, לא.  :מר שמואל רוטמן

 
 את מי אתם רוצים לקחת? אתם רוצים לקחת את ההוא?  :עו"ד הדר מימון

 
, זה תב"ר שרוצים להעסיק עובד, עוזר  :מר ורדי בושרי . זה לא חוקי נו לא, עזוב אותך, 

לסגן המהנדס. זה בלתי חוקי בעליל, זה חייב להיות בתקציב העירייה. תב"ר זה לנושאים 
ח פתלתל, כתבתם פיקוח ולא עוזר לסגן המהנדס. זה שונים, אחרים. אתם פה עשיתם פה ניסו

 .  לא חוקי
 

.  :מר שמואל רוטמן  אומר לך היועץ המשפטי זה חוקי
 

 זהה לא חוקי. אני מצטער מאוד, אי אפשר לקלוט עובד.  :מר ורדי בושרי
 

. הסעיף הזה הופיע בוועדת כספים. :עו"ד יעלה מקליס נוסח מזמן קודם כל, הסעיף הזה 
  

  )לא ברור( הסעיף הזה כבר נדון במועצה :מר ורדי בושרי
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ן.  :עו"ד יעלה מקליס  נכו
 

.  :מר ורדי בושרי יכולה להביא את זה עוד פעם לדיון  ואת לא 
 

. :עו"ד יעלה מקליס זה חוקי לחלוטין י יכולה,    בוודאי שאנ
 

.  :מר ורדי בושרי . גם הסעיף לא חוקי  לא יכולה, לא יכולה. לא חוקי
 

 סליחה, אל תפריע.  :"ד יעלה מקליסעו
 

 סעיף לא חוקי בכלל. :מר ורדי בושרי
 

 בבקשה. ? דורית, את שואלת את היועץ המשפטי האם זה חוקי :עו"ד יעלה מקליס
 

נימום  :עו"ד הדר מימון   )לא ברור( חודשים להביא את זה 3יעלה, מי
 

יכול לקחת את זה כמיקור חו :עו"ד רוני חלמיש ץ. אין פה כוונה להעסיק אמרתי, אתה 
עובד. הם רוצים לקחת בדיקה על העבודות, סיוע למה שעושה אגף הנדסה, ולכן אפשר 

 לעשות. 
 

 שאי אפשר להביא עובד בתקציב של תב"ר?  ,מה אתה עונה על זה :גב' דורית חגי
 

 זה לא עובד.  :עו"ד רוני חלמיש
 

 הוא נותן שירות.  :גב' דורית חגי
 

 מותר.  -נותן שירות  :סעו"ד יעלה מקלי
 

נותן שירות.  :עו"ד רוני חלמיש , זה   אמרתי
 

 חשבונית מותר.   :מר עוזי מאיר
 

 לא מותר, לא מותר.  :עו"ד הדר מימון
 

 מותר, מותר.  :עו"ד יעלה מקליס
 

עובד בחשבונית לא מותר. מי שממלא תפקיד של עובד, לא מותר, בטח  :עו"ד הדר מימון
 לא מותר. - תבלבלו את השכל. עובדברשות מקומית. אל 

 
יש יועץ משפטי  אחד לעירייה, קוראים לו רוני חלמיש. אז אם דורית :עו"ד יעלה מקליס  ,

 יש לך שאלה. 
 

יכול להביא עובד שיישב פה  :עו"ד הדר מימון שעות ביום? אז מי  8תגיד אתה, אתה 
 תביאי חברה? ? תביאי
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עה. אני חושבת שהעמדה של היועץ המשפטי הייתה אני מעלה להצב :עו"ד יעלה מקליס

מאוד ברורה וחד משמעית. בבקשה, פתיחת תב"ר, מועצת העיר מאשרת פתיחת תב"ר, -מאוד
ופיקוח שיקום תשתיות בעיר. סך התב"ר  ח, מקורות מימון קרנות הרשות. "ש 200,000ניהול 

 מי נגד?מי בעד? 
 

 :הצבעה
 

,  ,גרינמן אלייעלה מקליס,    7 -בעד  , דורית חגי רזניק, שמואל רוטמן י   עוזי מאיר, בנ
ה                נתן בז'

 

י , משהבושרי , ורדיבן דוד , יוסיקקון ערן   6  -נגד  .  , הדרסעד , אמנוןלו  מימון
 
 

י  . 5מול  5לא עבר,  :מר משה לו
 

יין הזה. אנחנו נרשום את ז6מול  6 :עו"ד יעלה מקליס ה . טוב, הכשלתם גם את הענ
 כשתהיה בעיה של פיקוח וניהול. 

 
, כן, לא תהיה בעיה.  :מר ורדי בושרי  כן

 
 )מדברים ביחד( 

 
 יש מישהו שלא הצביע? זה לא יכול להיות.  :גב' שירה דקל כץ

 
 . 1,2,3,4,5,6,7  :מר נתן בז'ה

 
 . 6מול  6ההצבעה הייתה  :עו"ד הדר מימון

 
 , ההצעה עברה. מה לעשות?6מול  7סליחה, אתה צודק,  :עו"ד יעלה מקליס

 
 לא, סליחה. אתה בעד או נגד?  :עו"ד הדר מימון

 
.  תודה רבה, אנחנו עוברים לנושא 7, 7סליחה, הוא בעד, עוזי בעד.  :עו"ד יעלה מקליס

 הבא. 
 

 הצבעתי בעד.  :גב' דורית חגי
 

 ה. , עברנו הלא7. חברים, אנחנו )צוחקת( ריקי הכריעה את הכף :עו"ד יעלה מקליס
 

 . 7דורית גם,  :מר אלי גרינמן
 

, תודה רבה.  :עו"ד יעלה מקליס זי  תודה. עו
 

 )מדברים ביחד( 

ניהול ופיקוח  - יישום המלצות ועדת כספים -תיחת תב"ר פ ,: מועצת העיר מאשרת ברוב קולותהחלטה
  שיקום תשתיות בעיר.

  .₪ 200,000 -סך התב"ר
 קרנות הרשות. -מקור מימון 
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 2018הגדלת תב"ר תשתיות כללי  - 5סעיף מס' 

_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ __ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ __ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ __ 

 
1, סך התב"ר 2018כללי  הגדלת תב"ר תשתיות - 5 :עו"ד יעלה מקליס ח. דברי "מיליון ש 5.

. הכספים מיועדים 2018שנת עבודה בכוונת העירייה להמשך עבודות תחזוקה בהסבר: 
 )החלפת תרב עונתי ,חזקה, עב' תפעול למערכת הניקוז הישנהאתפעול הנדסי שוטף, עב' ל

נוי בעיקר  ודותעב ,מכסים, החלפת קולטנים, רשתות, צילום ושטיפה תת קרקעי ועוד( בי
  , ותכנון ראשוני וכדומה. עב' מדידה  לשבר ומסוכנות במרחב הציבורי כגון גדרות, קירות תמך 

הסדרת  מתקני ספורט פתוחים בעיקר בכל הקשור  ודותהסדרת מאור נקודתיות, עבודות עב
 .שבר הנדסיות לא צפויות בתשתיות עירוניות על פי קריאות מוקד ודותיון לעבלבטיחות, שר

כ  ,על כן  אדי? ? דברי הסבר, מנכ"לית העירייהמלש"ח.  1.5-נדרשת הגדלת תב"ר בסך של  
 

, נובמבר 2017כן. ראש העיר, דיברנו על זה כבר כתכנית עבודה מיולי  :מר אדי שומכר
 ,עבודה היום שהעיר דרושה להחזקת המערכות, מערכות. זה בהמשך ל2017, דצמבר 2017

וכל הנספחים של בטיחות, וצפי למשהו שאנחנו מה שנקרא קירות  ,בעיקר תת קרקעיות, 
שזה קורה, קורה בלאי עם השנים. אנחנו צריכים את השריון הזה, אנחנו לפני עונת  ,קריסה

זה שיא הפעילות. גם הקיץ, ובכלל תכנית העבודה היא תמיד מקבלת פעימות. עונת  הקיץ 
ו נדבר.  ,גם שיפור מדרכות. יש עבודת מטהחורף, גם בטיחות,   שאחר כך אנחנ

 
 ? 2016-, ב2017-לא עשו את זה ב למה אז :גב' דורית חגי

 
 עכשיו זה הבחירות.  :עו"ד הדר מימון

 
 הדר. עשו גם.  :עו"ד יעלה מקליס

 
-ו 2016, 2015-השרשרת של התב"רים ברגע, רגע. הגזבר יכול לפרט,  :מר אדי שומכר

זה היה בכמה פעימות. זה היה במינימום 2017 , פשוט  ון ש 5, אנחנו ביקשנו ח. "מילי
יז 5במינימום תב"ר תשתיות היה שנתי  ו  נ . אנחנו אפילו עשי ות, מה שנקרא לקדם ממיליון

ידי ל ל הנדסה. , ככה פוע2018-, מתגלגל ל2017-תכנון לקראת התכנון המפורט וביצוע מי
ון ש 2-, זה אף פעם לא שנתי. קיבלנו פעימות, ב2017-2018 ן  1ח, "מילי זה לא  - ₪מיליו

יותר מ נוי ותחזוקת התשתיות, הוא  ני, הבי ן  3-מספיק. הפעילות הנדרשת במרחב העירו ו מילי
, זה מספר אמפירי"ש זה עובדתי זה. ח.   . אנחנו מרגישים את 
 

 ה נעשה ומה אמור להיעשות. ת לגבי מגיש מצ :עו"ד יעלה מקליס
 

 )מדברים ביחד( 
 

,    :מר עוזי מאיר  בשוטף. תיקון ריצוף, משהו מסוכן שצריך לתקן
 

 דברים שנשברים, דברים שנופלים.  :עו"ד יעלה מקליס
 

ון ש 1אתם אישרתם בפעם האחרונה סדר גודל של  :גב' שירה דקל כץ ח. אנחנו "מילי
 ח."ש 200,000-על קצת פחות מעומדים היום 

 
י נו בעבר  :מר משה לו מקבלים הגדלה מסך לסך  ,למה אנחנו לא מקבלים, כמו שהיי

 כל פעם. נוצל, אתה זוכר? 
 

 לא, אין בעיה להביא את זה.   :מר גל לניאדו
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י י רואה באוקטובר . אישרנו עד עכשיואנחנו לא רואים מה  כי מפה :מר משה לו , 2017כי אנ
. כ  2ועוד ח "ש 750,000ועוד  750,000ל הזמן אנחנו מקבלים הובאה הגדלת תב"ר תכנון

הגדלת תב"ר, הגדלת תב"ר, הגדלת  הח. בישיבות האחרונות כמה פעמים הופיע"מיליון ש
בעצם גם לא  2018, עכשיו כל הפרוטוקולים של -תב"ר. חבר'ה, אנחנו לא רואים את ה

, אנחנו 2018פרוטוקולים של מופיעים. אני הסתכלתי היום מה מופיע בפרוטוקולים, רוב ה
 . 2. כמה פרוטוקולים מופיעים שם? 10כמה?  ,כבר ישיבה מספר

 
זה, אתה  יודע מה עשינו? כשרצינו את  :עו"ד יעלה מקליס , כשאנחנו רצינו את  משה, יקירי

יודע מה עשינו? הגשנו לך בקשה מראש, והיית צריך להגיש לנו את המידע  הדבר הזה, אתה
לנו כלום. מראש, כדי שתב  וא מוכן לישיבה. ואתה לא נתת 

 
י גל, תקן אותה.   :מר משה לו  .  זה לא נכון

 
  -אבל אני מבטיחה לך שאם היית מבקש את זה :עו"ד יעלה מקליס

 
י זה.   :מר משה לו  אבל זה היה תמיד קיים, את הפסקת עם 

 
זה.  :עו"ד יעלה מקליס  סליחה, אם היית מבקש את זה, היית מקבל את 

 
 למה צריך לבקש?   :ר משה לוימ
 

 בדיוק. :מר ורדי בושרי
 

י י רוצה את כל   :מר משה לו תגידי, למה אני צריך לבקש? את מבקשת תב"ר, אנ
.  ,רים בנושא הזהההיסטוריה של התב" בשנה האחרונה. אני לא מקבל אותם, אז אני לא מאשר

זו השיטה. השיטה בעבר הייתה זו השיטה,  יה מגיש לנו את המצטבר של שהוא ה ,זה הכל. אם 
ו, ידענו בדיוק מה אנחנו מאשרים.   אותה השנה. הוא היה מגיש לנ

 
.  :מר ורדי בושרי , הכל סודי  הכל סודי

 
י , חבר'ה.   :מר משה לו  כללי, מה זה כללי

 
ו :גב' שירה דקל כץ יכול להגיד שיש משהו שאתה צריך ולא קיבלת, אנחנ ף א אתה תמיד 

נצליח לנחש   את כל מה שאתה רוצה. אם היית מבקש, היית מקבל. פעם לא 
 

י , קיבלתי   :מר משה לו  4סליחה, את רוצה שאני אזכיר לך שבקשה אחרונה שביקשתי
 והוא יש לו כאלה שהוא לא קיבל עד היום.  ?חודשים אחרי זה

 
אבל לפחות קיבלת. אתה לא נתת כלום. בני רזניק עדיין מחכה לבקשות  :עו"ד יעלה מקליס

 וד לא נתת. עש
 

י  בסדר גמור, בסדר גמור. אתם תביאו את זה מראש. אם לא, לא נאשר.   :מר משה לו
 

. את שאלת שאלה. היה בזמנו :עו"ד יעלה מקליס  5-שהגיע לכ )לא ברור( דורית, תקשיבי
ן חסרים למסגרת ההיא. מה "מיליון ש ח. אנשים פה לא רצו לתת את הכל בבת אחת, ועדיי

ולכן צריך  וחלק מהתשתיות לא ממש חדשות,נושמת,  חיים בעיר שהיא שקורה, שאנחנו
וצריך להיות גם תב"ר  י נושאים שהם בלתי צפויים. בסדר?  להיות ערוכים לטיפול בכל מינ

וזו עבודה משמעותית.   תשתיות כסף, 
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יוסי בן דוד  אנחנו מתקזזים.  )לא ברור(  :מר 

 
. :עו"ד יעלה מקליס יוסי   ות. רפואה שלמה.בריא תרגיש טוב, 

 
, אני מתקזז איתו.  :עו"ד הדר מימון נתן י לוקח את   אנ

 
 אז אנחנו מעלים להצבעה. איפה שמוליק רוטמן?  :עו"ד יעלה מקליס

 
ן לי אתה צודק, הדר.   :מר נתן בז'ה  תאמי

 
י ואת.  :עו"ד הדר מימון  יעלה, בואי נלך אנ

 
 ום, יאללה. אתה לא ממהר? ביבי מתחיל לנא :עו"ד יעלה מקליס

 
 )מדברים ביחד( 

 
זה  :עו"ד הדר מימון י אגיד את  . קודם כל, אני מברך על  מאד אנ בקצרה כמה שניתן

נו לטובה לקראת הבחירות. תמיד אני  תנופת העשייה המדהימה בעיר בחודשים שבאים עלי
שנה, בדרך כלל זה שנה  -כמה טוב שיש בחירות, שבהם בחצי שנה הזאת, חצי שנה  ,אומר

וכל מה  , מתחילים הטרקטורים לעבוד והעסק מתחיל לדפוק, והפרויקטים יוצאים לדרך,  י לפנ
זה צריך לברך את  4-רנו כל הגשד , רק על  יוצא. וזה תאמין לי זה  שנים, שנה לפני בחירות 

 השיטה הדמוקרטית. 
 

י   )לא ברור( החלטת מועצה שיהיו כל חצי שנה )לא ברור(   :מר משה לו
 

 ביהוד.  :מוןעו"ד הדר מי
 

. -ביהוד :מר שמואל רוטמן  מונוסון
 

, סליחה.  :עו"ד הדר מימון וזה חצי שנה בביהוד מונוסון יהוד מונוסון אפילו מתאפקים 
 . י עובר לפני בחירות, זה לא שנה. זה חצי שנה לפני ואני אומר לך זה יפה, אנ החזקת מעמד, 

וכל המקומות  'ואנילביץ 'יץבעיר, העיר מאובקת, אנשים מתעצבנים על האבק. חזנוב
ולא מבינים מה הבולמוס של העשייה שתקף אותך.   ומשתגעים 

 
.  :מר שמואל רוטמן  שכחת את אשכנזי

 
י גם.  :עו"ד הדר מימון  אשכנז

 
' :מר אמנון סעד  יץ' בסוף. בלא, אין 

 
 אתה תהנה. שרק את טננבאום עשינו לפני שנתיים, כדי  :עו"ד יעלה מקליס

 
 שנים.  4למה שנתיים?  :ימוןעו"ד הדר מ

 
.  ךאצל :עו"ד יעלה מקליס נגיש, חבל על הזמן זה דבר   הזמן 
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י זוכר שהתחלנו את זה לפני  :עו"ד הדר מימון שנים. לקח בערך משהו כמו שנה  4אנ

 לסיים את זה. היה מאוד קשה. 
 

 לא, כי חשבנו שיש בחירות.  :מר שמואל רוטמן
 

ו :עו"ד יעלה מקליס , הי  אז בחירות, בטננבאום פינת ההגנה.  זהו
 

זה לא היה נגמר עד  :עו"ד הדר מימון נו יוצאים כל שבוע להתקפה בפייסבוק,  אם לא היי
 היום. 

 
 רגע, בשביל זה חזרת אז לקואליציה?   :מר נתן בז'ה

 
יותר.  :עו"ד יעלה מקליס , הוא קיבל את טננבאום, עזב את הקואליציה, לא צריך  . זהו  כן

 
, אנחנו נמשיך.  אבל אני גר בלוחמי הגטאות, אז זה :הדר מימוןעו"ד   לא משנה. אבל בואי

 
 גם בהגנה אתה.  :עו"ד יעלה מקליס

 
י אגיד את הדברים, אז קודם כל אני מברך, ואני באמת מברך על  :עו"ד הדר מימון אנ

שייה השיטה הדמוקרטית, שמביאה בפני התושבים שלנו אפשרות מדהימה ליהנות מתנופת ע
זה עד , אמיתית, באמת אמיתית והולכים על  זה,  ואני באמת מקווה שאנחנו כאן באמת נלך על 

י בזמן האחרון הפסקתי ל י רק רוצה להפנות שאלה. אנ עשן, אז לא הייתי שם ליד הסוף. אנ
 . "סיגרטה"
 

 מזל, אז לא קיבלת דו"חות.  :עו"ד יעלה מקליס
 

, בכביש הלא חוקי  :עו"ד הדר מימון  הזה. הכביש הזה נפתח או לא נפתח?כן
 

ן לא.   :מר נתן בז'ה  לא, לא, עדיי
 

, תשאל את אביעד.  :עו"ד יעלה מקליס  אל תשאל את אדי
 

 אביעד, הכביש הזה לא נפתח? :עו"ד הדר מימון
 

 עוד לא. תשאל אותו מתי הוא ייפתח. :עו"ד יעלה מקליס
 

 אה?  :עו"ד הדר מימון
 

ו נפתח. יש בחי :עו"ד יעלה מקליס  רות, עכשי
 

י אגיד לך מה. בדיוק הזכירה ראש :עו"ד הדר מימון שהיא כל כך בקיאה  ,העיר תאנ
, כי התכניתה בדו"חות שלי,  זכירה שקיבלתי שם דו"ח. ואני שם טענתי שהדוח הוא לא חוקי

יב איזה עצור והכביש לא לא בוצעה במלואה, את הכביש לא פתחתם. מישהו שם הצ תנועה
 כל בסדר. נותנים דו"חות והכל בסדר. נפתח, וה

 
י גם בבית משפט.  :מר נתן בז'ה  חודש שביעי אנ
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,  :עו"ד הדר מימון אה, גם על הטמטום הזה? חס וחלילה אם יקרה שם משהו למישהו
תדעי לך שהכביש לא פתוח, וזה בניגוד לתכנית התנועה שחלה שם. אתם פתחתם לפי מה 

  -אשהי יישמתם וחלק לא. אבל השאלה שלי האם יש איזו שאתם רוצים, חלק מתכנית התנועה
 

 -אבל מאחר ואתה יושב בוועדת תמרור בכל פעם מחדש :עו"ד יעלה מקליס
 

יושב בוועדת תמרור.  :עו"ד הדר מימון י לא   אנ
 

 אני בטוחה שאתה בקיא בנושא.  :עו"ד יעלה מקליס
 

יושב בוועדת תמרור, אני מבקש  :עו"ד הדר מימון י לא   את החומרים ואני מקבל אותם. אנ
 

י  אפשר להוסיף אותו עכשיו לוועדת תמרור.  :מר משה לו
 

זה לוועדת תמרור, אני אשמח.  :עו"ד הדר מימון  אבל אפשר להוסיף את 
 

נוי אחד,  :עו"ד יעלה מקליס . תוכיח את עצמך, תקבל don’t push your luckקיבלת מי
 עוד. בסדר? יאללה. 

 
יכול לסמוך על המילה שלה. אני אומר לך, אתה יכול לסמוך. וא :מר אמנון סעד  תה 

 
ואפשר גם לצרף את זה למועצה לשלום הילד. אבל האם הכביש הזה  :עו"ד הדר מימון

, אנחנו מדברים על פתיחה של הכביש הזה,  ייפתח? בתשתיות האלה שאנחנו מדברים עליו
 שנים?  5שאנחנו מדברים עלי כבר 

 
זה לא קשור.  :עו"ד יעלה מקליס  לא, לא, לא. 

 
 ? "לוגאנו"זה  "סיגרטה"? "לוגאנו"זה  :עו"ד הדר מימון

 
יך ל "סיגרטה" :מר נתן בז'ה . אנחנו בוועדת תמרור אישרנו את 2זה כביש ". לוגאנו"שי , כן

 הפתיחה. 
 

 )מדברים ביחד( 
 

, דרך אגב, והרחוב, טון 4מעל  "אין כניסה"יש שלט  :מר שמואל רוטמן , זה  והשני האחורי
 . 17:00בבוקר עד  8:00-רק מ

 
יאללה, יעלה, מספיק עם ה :מר ורדי בושרי זה להצבעה. SMS-טוב,   , תעלי את 

 
, עם כל הכבוד.  :עו"ד הדר מימון י עוד לא סיימתי  אנ

 
 הדר עוד לא סיים.  :עו"ד יעלה מקליס

 
 אבל אתם לא נותנים לי לדבר.  :עו"ד הדר מימון

 
.  :עו"ד יעלה מקליס , הוא שתק עד עכשיו  כן
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י הייתי מציע, לאור החוסר ,האמת היא :עו"ד הדר מימון בכספים בקופת  ,כמדומני ,שאנ

יכולים לבצע , העירייה עבודות שהם למטרות הייתי מציע כן להתמקד בעבודות שאנחנו 
 תעמולה ולמטרות פרסום. 

 
זה מה שהסעיף הז :גב' שירה דקל כץ  ה. זה תחזוקת שבר, הדר, 

 
 לתקן שבר זה תעמולה? זה בטיחות. :עו"ד יעלה מקליס

 
 מיליון הזה.  1.5-ה :עו"ד הדר מימון

 
.  :עו"ד יעלה מקליס  אף אחד לא יראה את זה, די

 
זה תשתיות )לא ברור(  :מר שמואל רוטמן . רגע, אתם )לא ברור( ממש בסוף,  . ניקוז

ן, זה היטלי ה  שבחה. יודעים, חברים. זה הכסף שיש. מה שאי
 

ן היטלי השבחה?  :עו"ד הדר מימון  אז אי
 

ן היטלי השבחה. אתם יודעים  :מר שמואל רוטמן יודע שאי זה לא היטלי השבחה. אתה 
, חבר'ה, זה לא סוד. הכסף שיש, זה כסף לתשתיות.   כולנו

 
ו מהיטלי ההשבחה. ח "ש 200,000-ה :מר ורדי בושרי  הי

 
 לי סלילה. מהיטח "ש 200,000-ה :מר שמואל רוטמן

 
 ו? זה משנה עכשי מה :עו"ד יעלה מקליס

 
לא באמת  ,באמת ובתמיםמבטיחים שזה יעלה, איך אנחנו  ,השאלה היא :עו"ד הדר מימון

 משמש למטרות זרות של פרסום של חצי שנה לפני בחירות. כאילו מה? 
 

 תסתכל.  אבו :עו"ד יעלה מקליס
 

ג :עו"ד הדר מימון , את משכנעת   ם את דורית. שכנעי אותי
 

 דורית אישה טובה, לא כמוך.  :עו"ד יעלה מקליס
 

נראה לי שהיא השתכנעה.  :עו"ד הדר מימון  לא, לא 
 

 היא חשוב לה תושבי העיר והחזות.  :עו"ד יעלה מקליס
 

.  :עו"ד הדר מימון ו יעבדו עלינו.ברור שחשוב, לכולנ  אבל שלא 
 

ול שוטף, תחזוקה, תפעול מערכת תראה מה כתוב פה, כתוב תפע :עו"ד יעלה מקליס
 .  הניקוז

 
.  :עו"ד הדר מימון נו  בסדר, אז כתוב, 

 
זה השימוש שייעשה בכסף. תסתכל.  :עו"ד יעלה מקליס  מה שכתוב בתב"ר, 
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. קודם כל הכותרת מכסה כל דבר 2018תב"ר תשתיות כללי  -כתוב ככה  :עו"ד הדר מימון

 .  מכל סוג ומין
 

יהודה הלוי? אישרנו א :מר אמנון סעד י לפני שנה, הם עשו את   ת יהודה הלו
 

ו נצביע.  :עו"ד יעלה מקליס  אז אנחנ
 

.  :עו"ד הדר מימון , אבל אמנון  חכי
 

י רוצה לענות לך, אבל אתה יודע, אתה מוסח.  :עו"ד יעלה מקליס  אנ
 

 אבל הבן אדם רוצה לדבר.  :עו"ד הדר מימון
 

יש  :עו"ד יעלה מקליס  זכות דיבור. מה זה רוצה לדבר? 
 

. בואי נצביע.  :עו"ד הדר מימון נו  ,  טוב, בואי תצביעי
 

זה סכום משלים למה שביקשנו בעבר. יש פה הרבה דברים שצריך  :עו"ד יעלה מקליס
 לעשות אותם. 

 
שגיאה להגיע עד היום, עם כל הסכום הזה. היו צריכים לדעתי הייתה  :גב' דורית חגי

  .לעשות חלק לפחות קודם
 

נו חלק, אישרנו כבר  :יעלה מקליס עו"ד  מנות, זאת המנה השלישית.  שתיאבל דורית, עשי
 

זה הופיע ונדחה.  :גב' דורית חגי  אבל זה כבר היה פעם, 
 

ל :עו"ד יעלה מקליס ן  5-יכול להיות. דורית, הייתה בקשה  ו על ידי הצוות ח "שמילי
. אושרו  ו צריך עוד מנה, כי התב שתיהמקצועי ין "ר הולך ונגמרמנות, ועכשי , אבל השבר עדי

, זה דברים ש קיים בשטח, , כל הדברים האלו ואם את שואלת אותי , ן להם נראותאיותסתכלי
ן להם נראות. הם פשוט נועדו לתפעול שוטף של העיר ושל המשך עשייה, כדי  לבחירות, אי

  -שתהיה פה
 

, איפה אנחנו עומ  :מר נתן בז'ה  ים בלי הדבר הזה? דאדי
 

נמוך, מאוד. זאת אומרת, שאם קורה משהו בעיר, אני לא -מאוד :די שומכרמר א מאוד 
 יכול מקצועית לעזור, אני לא יכול. אין לי את הכלים. 

 
 ח. "ש 100,000-יש סביב ה :גב' שירה דקל כץ

 
נו באמת.  :עו"ד הדר מימון  ,  אוי

 
י :מר אדי שומכר לי  , אני מהנדס. הדר,   .ש רישיון מהנדסמה באמת? האחריות היא שלי

 .  האחריות היא שלי
 

, את הסכומים האלה? :עו"ד הדר מימון  תגיד, לא אישרתם את זה כבר לפני
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. "מיליון ש 5ביקשו   :מר נתן בז'ה  ח, לא אישרנו
 

י  סליחה, הסעיף התקציבי הזה, מה היתרה להיום?   :מר משה לו
 

ן  2יזה מה היתרה להיום? אפשר לשמוע? יש פה א :עו"ד הדר מימון )לא ח "שמיליו
 ברור(

 
 הדר, תקשיב.  במקום להמציא, תקשיב.  :עו"ד יעלה מקליס

 
 לא, תראה את זה.  :גב' שירה דקל כץ

 
,  2היכולת שלך לשאול שאלה. הוא לא אמר  :עו"ד יעלה מקליס מיליון. תשאל אותו

 תקשיב. כמה היתרה בתב"ר? 
 

י  ,סדר גודל  :מר גל לניאדו  ח. "ש 150,000-000,100למיטב זכרונ
 

ן  :מר שמואל רוטמן  ח. "ש 180,000-ל 150,000בי
 

 ח. "ש 100,000אמרתי  :גב' שירה דקל כץ
 

 ?יש לך תחזוקת שבר בהסכמים כלל שנתיים? לא :עו"ד הדר מימון
 

זאת   :מר גל לניאדו כן, יש חוזים. אבל צריך לשלם על זה, מה  זה בהסכמים.  יש את 
 אומרת?

 
נית, תראה  :יסעו"ד יעלה מקל הדר, בהנחה שהשאלה שלך לא הייתה קנטרנית אלא עניי

כתוב , לגבי מתקני ספורט. לא כתוב התקנת מתקני ספורט, לא כתוב החלפת מתקני ספורט
  )לא ברור( בטיחות, בכל הקשור לבטיחות. זה אומר שזה

 
 לא משרים כל פעם בתחילת שנה?  )לא ברור(  :עו"ד הדר מימון

 
 לא, אתה מדבר על מתקני ספורט.  :מקליסעו"ד יעלה 

 
 מה, שיפוצי קיץ, הנושא של הבטיחות?  :עו"ד הדר מימון

 
על דברים, פתאום נשבר מתקן ספורט, פתאום מסתבר שהוא לא בטוח,  :עו"ד יעלה מקליס

 .  נפתח בורג באיזשהו מקום, צריך להחליף אותו
 

זה ח "ש 150,000-כמה זמן כבר יש את ה :עו"ד הדר מימון האלה? חצי שנה? כמה זמן 
 האלה? ח "ש 150,000-פתוח ה

 
 כמה זמן מה? לא הבנתי את השאלה.  :גב' שירה דקל כץ

 
 4חודשים,  3יושבים, כמה זמן הם פנויים? ח "ש 150,000-כמה זמן ה :עו"ד הדר מימון
 חודשים? כמה? 

 
י כל הזמן מתקן  :מר גל לניאדו זה לא ל אגף ההנדסה. לפי הצורך ולפי השינויים ש - אנ

  -עמוד ברגע אחד מוציאים את הכל וזה נעלם. יש פעולה, צריך לתקן בור, צריך להחליף
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ון  1.5 :עו"ד הדר מימון זה מספיק לך לכמה, שנה קדימה? חודש קדימה? ח "שמילי

י רוצה רק להבין.   כמה? אנ
 

 סדר גודל של חצי שנה.  :גב' שירה דקל כץ
 

. אפשר   :מר נתן בז'ה  להעביר מיליון עכשיו
 

 לא, למה מיליון? זה לשנה קדימה.  :עו"ד הדר מימון
 

.  :מר אמנון סעד ון  חצי מילי
 

  )לא ברור(ח "ש 150,000למה?  :עו"ד הדר מימון
 

ן  5-4הדר, התקציב השנתי בשנים הקודמות עמד על משהו כמו  :עו"ד יעלה מקליס מיליו
 ח. "ש
 

.  אבל זה תב"ר, :עו"ד הדר מימון  זה לא שנתי
 

ן  6-4אפילו  :עו"ד יעלה מקליס  מידי שנה. ח "שמיליו
 

י :עו"ד הדר מימון .  )לא ברור( אבל אישרנו כבר לפנ  אצל משה לוי
 

ל :עו"ד יעלה מקליס  . 3.5-אפילו, הגענו ל 4-אבל לא הגענו 
 

 ח. "ש 250,000 :עו"ד הדר מימון
 

  -יותסליחה, בשנים הקודמות, התשת :עו"ד יעלה מקליס
 

ו נגמור את השנה בלי ריח "ש 150,000 :עו"ד הדר מימון ח, מה את רוצה? בואי, אנחנ
 וטעם של בחירות. 

 
אתם מפריעים, אתם מפריעים. דורית, בשנים הקודמות, תקציב  :עו"ד יעלה מקליס
  -עמד על משהוהתשתיות השנתי 

 
יעלה. "ש 250,000הסכמנו על  :עו"ד הדר מימון נגדית של יש לך הצעה ח, אז הסכמנו, 

 ח. "ש 250,000
 

להחליט כמה אנחנו רוצים לתת לה ולהמשיך. היא לא  )לא ברור(  :מר אמנון סעד
 קובעת, היא לא יכולה לקבוע כלום. 

 
  )לא ברור( דורית, הם מפחדים :עו"ד יעלה מקליס

 
.  :עו"ד הדר מימון  מותר לך לדבר עם מרשתי? אני לא מבין
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משה, אתה מפריע. בוא תגיד לה כמה אתה השקעת בתשתיות. כמה אתה  :ליסעו"ד יעלה מק

השקעת בתשתיות בתקופה קודמת. תגיד לה. תשאלי את משה כמה השקעה בתשתיות היה 
י  3לפני שנתיים ולפני  ן 4ולפנ יגיד לך בי יגיד לך את האמת, הוא  ן  6-ל 4, ואם הוא  מיליו

 בשנה. ח "ש
 

י   ר()לא ברו מראש  :מר משה לו
 

ן  :עו"ד יעלה מקליס ון ש 6-ל 4יפה, בי -מנות שהגיעו ל 2ח. אז אנחנו אישרנו כרגע "מילי
ון ש 3.5 ו אנחנו מאשרים עוד מנה של "מילי  ח. אני מדייקת?"מיליון ש 1.5ח. עכשי

 
 לא, לא ממש. הוא אומר לך שלא ממש.  :עו"ד הדר מימון

 
ון ש 1 :עו"ד יעלה מקליס .  ח, סליחה, טעיתי,"מילי ו אנחנו "מיליון ש 1הרחבתי ח, עכשי

ון ש 1.5רוצים עוד  ן עומדים בחצי הסכום שעשינו בשני הקודמות. "מילי ח. אז אנחנו עדיי
 .  בסדר? אז יש פה דברים שהם באמת אקוטיים להתנהלות השוטפת ולפתרון מיידי

 
 ח. "ש 400,000זה ח "ש 250,000ועוד ח "ש 150,000 :עו"ד הדר מימון

 
. אני מעלה להצבעה.  :לה מקליסעו"ד יע , די, די  די

 
י י לא רואה מצב )לא ברור(   :מר משה לו   )לא ברור( כי אנ

 
יודע מה, תהיה לפחות כנה עם עצמך. אתה היית מחזיק תיק  :עו"ד יעלה מקליס משה, אתה 

 כספים. 
 

י י כן מאוד אם מביאים לי את כל החומר כמו שצריך.   :מר משה לו  אנ
 

 אז תבקש את החומר מראש.  :מקליסעו"ד יעלה 
 

י  לא, אני לא צריך לבקש.   :מר משה לו
 

 אה, זה לא צריך לבקש? זה בסדר, הבנתי שאתה רוצה לקלקל.  :עו"ד יעלה מקליס
 

י )פונה לערן קקון( מראש מידע ולא מקבלים.  םיש פה אנשים שביקשו חודשי :מר משה לו
 ? למה אתה לא אומר? תגיד, למה אתה לא אומר? למה אתה לא מדבר

 
 ,הבטחת לנו שאנחנו נקבל, עד ההצבעה הבאה )לא ברור( בחודש מרץ בישיבת :מר ערן קקון

זה, תפתחי פרוטו קול בחודש נקבל פירוט מסודר של כל הרחובות ומה שיש לבצע. הבטחת את 
ניסיתם להרדים אותנו. ועד היום לא קיבלנו את זה.   מרץ, 

 
 )מדברים ביחד( 

 
ן הזה, והבאתם את זה שוב להצבעה.  :קוןמר ערן ק  ניסיתם להרדים אותנו חודשיים עם העניי

 
ון ש 1.5, סך התב"ר 2018אני מעלה להצבעה. תב"ר תשתיות  :עו"ד יעלה מקליס ח, "מילי

י, שמוליק. מי בעד? נתן נמנע. דורית?  ז  מקורות מימון קרנות הרשות. מי בעד? אלי, עו
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 ת לסכום כזה. אני מתנגד :גב' דורית חגי
 

, משה, דורית, הדר  1,2,3,4מתנגדת. טוב, אז  :עו"ד יעלה מקליס , ורדי נגד? ערן בעד. מי 
ומי נמנע?   .  ואמנון

 
 עוזי בעד.  :גב' שירה דקל כץ

 
 נתן נמנע, תודה רבה. לא אישרתם תב"ר לתיקוני שבר.  :עו"ד יעלה מקליס

 
 הצבעה:

 

ר , עוזיגרינמן אלייעלה מקליס,      4   -בעד   רוטמןואל , שממאי
 

,  , הדרחגי , דוריתלוי , משהבושרי , ורדיקקון ערן     6    -נגד   סעד אמנוןמימון
 

 בז'ה נתן     1  -נמנע 

 
 

 יש הצעה נגדית.  :עו"ד הדר מימון
 

ן.   :עו"ד יעלה מקליס  סליחה, אנחנו בדיון שלא מן המניי
 

 )מדברים ביחד( 
 

ן ה :עו"ד יעלה מקליס , מה לעשות? אסור אי זו ישיבה שלא מן המניין ון,  נגדיות. אמנ צעות 
 לשנות את הנושאים. 

 
 .היא עו"ד לא מי יודע מה יר לך, אתה היועץ המשפטי ולא היא.אני מזכ :מר אמנון סעד

ו יכולים   -להזכיר לך  שאתה אמרת לי שאנחנ
 

 אתה חתיכת אפס.  :עו"ד יעלה מקליס
 

יכולים, לא מדבר אי :מר אמנון סעד ן אנחנו  תקשיב, אני תך. שבישיבה שלא מן המניי
יכולים להביא סעיף  ו  , אנחנ ן אקליט אותך. אתה לפני שנה אמרת בישיבה שלא מן המניי

ו.  נגדית. אתה אמרת לנ  תקציבי אחר. אבל עזוב, לא משנה, לתת הצעה 
 

 לא, לא, לא. בהסכמה אפשר הכל.  :מר שמואל רוטמן
 

ו יכולים להציע הצעה  ,סכמה, לא בהסכמה. בסעיף כספילא בה :מר אמנון סעד שאנחנ
, אתה רוצה עכשיו שאני אעשה נו , תקבלו שניכם  נגדית. תפסיק  ? זאת 4לך מבחן לך ולו

 הייתה חוות הדעת. אתה לא זוכר. 
 

נגדית. מה הבעיה? :מר ורדי בושרי  אנחנו רוצים להציע הצעה 
 

 רגע, בהסכמה.  :מר שמואל רוטמן
 

 לא אושר. - 2018תב"ר תשתיות כללי  הגדלת: החלטה
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 . לאשרח "ש 250,000בהסכמה, כולם מסכימים. אנחנו מציעים בהסכמה  :י בושרימר ורד
 זה הכל. 

 
י  השאלה אם היא מסכימה.   :מר משה לו

 
ו.  :מר ורדי בושרי , זה היא נגד התושבים עכשי ו נ ו את לא רוצה, את נגד התושבים.  עכשי

 אנחנו רוצים, היא לא רוצה. 
 

. היא רוצה חותמת גומ :מר ורדי בושרי  י
 

 ח. "ש 250,000 5בסעיף :עו"ד הדר מימון
 

 ח? "ש 250,000יש הסכמה. כולנו מסכימים על  :עו"ד יעלה מקליס
 

 את מסכימה איתנו?  :עו"ד הדר מימון
 

.  :מר ורדי בושרי  מה קרה? אני לא מסכים עכשיו
 

 אז ורדי לא מסכים.  :עו"ד יעלה מקליס
 

 לא מסכים.  :מר ורדי בושרי
 

 בסדר, אל תסכים.  :מקליסעו"ד יעלה 
 

 ח. "ש 200,000-ני מסכים לא :מר ורדי בושרי
 

ו, טוב.  :עו"ד יעלה מקליס  הבנ
 

. אני יושב פה כבר שעתיים וחצי :קהל י חייב להגיד לכם משהו  גן ילדים.  - אנ
 

ר  צודק, קרקס.   :מר עוזי מאי
 

, לא לטובת התושבים, אלא  :קהל לטובת הכסא שלכם.  בושה וכלימה. אתם אחד נגד השני
 אני מתבייש, פשוט מתבייש. 

 
 יעלה, שמעת מה הוא אמר?  :עו"ד הדר מימון

 
 שמעת הדר מה הוא אמר? הוא התכוון אליך.  :עו"ד יעלה מקליס

 
ן כלום מה אתם  )לא ברור( בחיים שלי. אני מנהל ישיבות כל יום :קהל אני כבר לא מבי

ן כלום. המקליט, אם  ן מה אתם מדברים, איך הוא מדברים פה. לא מבי יושב פה ולא מבי י  אנ
יפה. שיהיה לכם לילה טוב.  וזה לא  ן, יש פה מלחמת כוח,  דיו ן פה   יכול להבין אחר כך? אי

 
ר  כל טוב.   :מר עוזי מאי

 
ון נכשל :עו"ד הדר מימון   )לא ברור( זה צי

 
 לא פחות. נכשל לכם.  ,סליחה, זה נכשל לכם :עו"ד יעלה מקליס
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 בושה לך, בושה לך קודם. מה זה בושה לנו?  :די בושרימר ור

 
זה חבל מאוד.  :עו"ד יעלה מקליס זו בושה. אתה לא הבנת שזה מיועד אליך,  ן,   נכו

 
 . רוצים לעשות פשרה, את הולכת פרינציפ. סעושה קרק :מר ורדי בושרי

 
צן? אתה אתה חוזר בך. מי הלי ,אתה ליצן. עכשיו כשאני מסכימה :עו"ד יעלה מקליס

 .  הליצן
 

 נו באמת.  :מר ורדי בושרי
 

ל :עו"ד יעלה מקליס . רצינו להעלות את ההצעה של דורית  ו ח לתב"ר "ש 250,000-הבנ
לתב"ר ח "ש 250,000תשתיות בהסכמה של כולם. מי מוכן להעלות את ההצעה החליפית של 

, מי מוכן? פה אחד, אמנון? נו  תשתיות? 
 

  לא, אני נגד. :מר אמנון סעד
 

נגד. הדר?  :עו"ד יעלה מקליס ון    אמנ
 

 אז אפשר להעלות את זה עכשיו?  :מר אמנון סעד
 

 הדר, אתה נגד?  :עו"ד יעלה מקליס
 

נגד, אז איך את יכולה להעלות?  :עו"ד הדר מימון  אם אחד 
 

ו. מי אנ :עו"ד יעלה מקליס י שאלתי מה עמדתך. אתה מתחבא מאחורי אמנון? טוב, הבנ
 תב"ר תשתיות? ח "ש 250,000בעד 

 
י, היא לא  :מר אמנון סעד רונ את לא יכולה לעשות הצבעה כזאת, את יודעת. לא, לא, 

 יכולה. 
 

, שנייה.  :עו"ד יעלה מקליס  הבנתי
 

ן הצבעה כזאת.  :מר אמנון סעד  אי
 

. :עו"ד יעלה מקליס נו ניסי וון שאמנון מתנגד. אנחנו  ן הצבעה כזאת, מכי  אי
 

 )מדברים ביחד( 
 

, את לא  )לא ברור( תתנצלי על ה :"ד הדר מימוןעו . לטובת התושבים תתנצלי תתנצלי
 צריכה. 

 
.  :מר ורדי בושרי , הוא צודק. היא בלבלה אותו  היא בלבלה אותו

 
י צריך להצביע בעד, כאשר כשמציעים לה את זה לפני היא  :מר אמנון סעד למה אנ

, גם שנים מתעקשת, ואני מבטיח לכם,  4.5מתעקשת? היא  זמן זה כבר הרבה  ואני אומר את 
  -, והיא לא תהיה2019-שהיא לא תהיה פה ב
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 אולי אתה לא תהיה.  :עו"ד יעלה מקליס

 
, לא איתך. את לא איש לשיח.  :מר אמנון סעד  אני מדבר איתו

 
 . 6אנחנו עוברים לסעיף  :עו"ד יעלה מקליס

 
לי  :מר אמנון סעד  לא. מבקשים ממני להצביע, אז אל תגידי 

 
.  ,אני מבינה שגם מי שהציע את ההצעה :עו"ד יעלה מקליס בו  חוזר 

 
  -זה עוד לא נגמר. אם תתנצלי :מר אמנון סעד

 
 על מה אני אתנצל?  :עו"ד יעלה מקליס

 
 על כל מה שאת עושה פה. :מר אמנון סעד

 
נו באמת, חברים. תתביישו לכם.  :עו"ד יעלה מקליס  ,  אוי

 
י, לא רצית. י לך את. תתבייש :מר אמנון סעד . הצענו לך את זה לפנ  את תתביישי

 
ו זה לא טוב?  :עו"ד יעלה מקליס  אז מה, אז עכשי

 
 לא.  :מר אמנון סעד

 
  -את צריכה להעלות להצבעה :מר ורדי בושרי

 
  -אה, ורדי :עו"ד יעלה מקליס

 
 שנייה, פעם תקשיבי גם. תורידי את הרמקול הזה.  :מר ורדי בושרי

 
י   -אם אתה צועק :עלה מקליסעו"ד 

 
 תורידי את הרמקול.  :מר ורדי בושרי

 
ין.  :עו"ד הדר מימון  יעלה, מה אכפת לך? תתנצלי, בחייך ותגמרי עני

 
.  :עו"ד יעלה מקליס נו די  מספיק עם השטויות, 

 
 מה זה שטויות? למה זה שטויות באמת? לטובת התושבים, בחייך.  :עו"ד הדר מימון

 
, אתה מסכים להעלות את ה :יסעו"ד יעלה מקל ן  ח? "ש 250,000-הזדמנות אחרונה, אמנו

 
 לא, לא.  :מר אמנון סעד

 
.  :עו"ד הדר מימון  עזבי, תתנצלי באופן כללי

 
 התנצלות על מה?  :עו"ד יעלה מקליס



 10/18מועצה שלא מן המניין   פרוטוקול
 30/4/18 מיום

 

 95 מתוך 61 עמוד
 

  

 
 על ההתנהגות שלך.  :עו"ד הדר מימון

 
תם רוצים שאני אתנצל? אתם מתנהגים פה כמו קרקס, כמו ברברים, וא :עו"ד יעלה מקליס

 תתנצלו אתם.
 

 אה, ברברים? את ברברית. את ברברית.   :מר אמנון סעד
 

ן.  :עו"ד יעלה מקליס  נכו
 

חצופה. מי את שתגידי ברברים? ברברית בעצמך. ברברית בכסות כאילו  :מר אמנון סעד
 של אקדמאית. 

 
 עכשיו את צריכה להתנצל באמת.  :עו"ד הדר מימון

 
 פושעת שכמותך.  :דמר אמנון סע

 
 תקראי לחברי המועצה שלך ברברים?  :עו"ד הדר מימון

 
י לא רוצה להגיד לך  :מר אמנון סעד ברברית תקראי לעצמך, תקראי לעצמך ברברית. אנ
י אגיד לך מישהו שאמר עליך. חבר שלך יאמרו עלי ךמה חברים של , אבל אנ י לא אגיד מי ך. אנ

זה. ברברית זאת את. הצענו לך לפני שאוהב אותך. את פושטית. והנה עכש יו את אישרת את 
זאת  -זה הצעת פשרה  ילך לך, אז אמנון לא רוצה. מי שלא רצה,  לא. את תלכי בכוח. כשלא 

 את. 
 

אבל באמת את צריכה לחזור בך מהאמירה הזאת ברברים. תחזרי בך  :עו"ד הדר מימון
 מהאמירה הזאת.

 
 רבות? בושה וחרפה. את קוראת לעצמך אשת ת :מר אמנון סעד

 
י  :עו"ד הדר מימון , אתה לא מתבייש? מה זה הדבר הזה? יעלה, אנ היא קוראת לך ברברי

 מבקש שתחזרי בך מהאמירה הזאת, זה לא מכובד. 
 

אתה יודע מה? אני מסכימה. אם כולם יחזרו מהמילים הרעות שהם  :עו"ד יעלה מקליס
, כולם אבל.  ון  אמרו במהלך הדי

 
י דוגמא.  :דמר אמנון סע  תנ

 
 כולם.  :עו"ד יעלה מקליס

 
י דוגמא.  :מר אמנון סעד  לא, לא, תתנ

 
, אני אפילו לא שמעתי מה אמרת :עו"ד יעלה מקליס ון  -אמרת דברים )לא ברור( אמנ

 
 איזו מילה רעה?  :מר ורדי בושרי

 
.  :עו"ד הדר מימון  היא קראה לך ברברי
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 את קראת לי ברברי?  :מר ורדי בושרי

 
.  :עו"ד הדר מימון  כן

 
.  :מר ורדי בושרי  יעלה, למי את קראת ברברי? אני רוצה להבין

 
 ורדי, אתה רוצה שאני אחזור על המילים הרעות שאתה אמרת? בוא.  :עו"ד יעלה מקליס

 
י רוצה :מר ורדי בושרי  להבין. רגע, למי היא קראה ברברי? לא, את קראת לי ברברי? אנ

נו נו. את אמרת לחברי המועצה ברברים? מהעכשיו אני רוצה ברצי ת לא מתביישת? מתי א ת, 
 .  אמרת את זה? אני לא שמעתי

 
 על ראש הגנב בוער הכובע.  :עו"ד יעלה מקליס

 
זו בושה. שמעת? היא אמרה שאנחנו  :מר ורדי בושרי זה,  תתביישי לך. אם אמרת את 

, קוראת לנו בר ון תרבותי , זאת שרוצה די ון ברברים. דורית חגי ברים. בושה וחרפה. די
דיון תרבותי בהובלתה של ראשת העיר  , . הדר מימון  גברת מקליס.  ,תרבותי

 
.  :מר שמואל רוטמן  היא התכוונה לבווארי

 
.  :עו"ד הדר מימון  לא, לא, לא. גם אותך היא כינתה ברברי

 
, אם אתה לא עוד לא הבנת גם. גם אתה. בושה וחרפ :מר ורדי בושרי  ה. גם אתה ברברי

 
נורא, זה נורא.  :מר ורדי בושרי  לא, זה 

 
 )מדברים ביחד( 

 
לי בעיה. אני אחזור מכל מילה בתנאי שכולם חוזרים  :עו"ד יעלה מקליס ן  הדר, אי

 .  מהמילים הקשות שהם אמרו
 

 לא חוזרים.  :מר ורדי בושרי
 

. אתה רוצה  :עו"ד יעלה מקליס  להיות הגון? אמרו מילים יותר קשות. הדר, בוא, תהיה הגון
 

, הנה אני מודיע לפרוטוקול, אני מסיים את הפיצה, כותב  :מר ורדי בושרי אני עכשיו
 יעלה מקליס התרבותית קראה לחברי מועצת העיר ברברים.  - פוסט בפייסבוק

 
 בסדר.  :עו"ד יעלה מקליס

 
י רוצה לראות שתכחישי את זה, הכל פה מוקלט.  :מר ורדי בושרי  ואנ

 
ה  :רמר עוזי מאי   )לא ברור( שעל השולחן )לא ברור( ורדי, גם 

 
יש הרבה מה להגיד, אבל אני לא ארד לרמה הזאת,  ,איך שאתה מתנהג :עו"ד יעלה מקליס

, הדר, כולל כל האנשים.  יחזרו ן בעיה. כולם   אי
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מי בעד? מי נגד? את נכנסת למלחמות מיותרות  )לא ברור( תציגו את סדר היום :מר עוזי מאיר
גם.  וזה  פוגע בך 

 
 צודק.  :עו"ד יעלה מקליס

 
 ומוציאים אנרגיות. הבנת?   :מר עוזי מאיר

 
. אל תצעק.  :עו"ד יעלה מקליס  כן

 
זה. מי בעד, מי נגד. זהו.   :מר עוזי מאיר  פשוט את נמנעת מכל זה, וגם הם נמנעים מכל 

 
 אני בעד.  :עו"ד יעלה מקליס

 
 חזרי בך מהאמירה. יעלה, אני מבקש שת :עו"ד הדר מימון

 
 הדר, האמירה שלך צריכה להיות מכוונת לגבי כולם. בסדר?  :עו"ד יעלה מקליס

 
 ברור.  :עו"ד הדר מימון

 
 אז תגיד לכולם, שכולם ביחד.  :עו"ד יעלה מקליס

 
  )לא ברור( אני אסיים לאכול :עו"ד הדר מימון

 
ן בעיה, אני לא אוכלת.  :עו"ד יעלה מקליס   -"ר, פתיחת תב6אי

 
ון לפני שאת חוזרת בך  :עו"ד הדר מימון לא, לא, לא. אני מבקש לא להמשיך את הדי

זה לא מכובד.   מהאמירה הזאת. 
 

כולם יחזרו. אם זה מפריע לכולם, אז כולם. ורדי, אתה שמעת מה אתה  :עו"ד יעלה מקליס
 אמרת? לך מותר ולי אסור? 

 
 )מדברים ביחד( 

 
י כותב בפייסבוק .תתנצליעשית טעות?  :מר ורדי בושרי   )לא ברור( מה קרה? אנ

 
.  :עו"ד יעלה מקליס י  תפסיק לאיים עלי

 
 דקות בפייסבוק בשידור חי אני שם אותך.  2עוד  :מר ורדי בושרי

 
 ורדי, תפסיק לאיים.  :עו"ד יעלה מקליס

 
 לא, אני מודיע, אני לא מאיים. אמרת ברברים.  :מר ורדי בושרי

 
  -תקשיב עד הסוף. כמו שאתה  התנצלת :עו"ד יעלה מקליס

 
 תבקשי סליחה.  :מר ורדי בושרי

 
  -שנייה. כמו שאתה התנצלת :עו"ד יעלה מקליס
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, אחרי זה מכל חברי המועצה.  :מר ורדי בושרי י קודם. קודם ממני  תבקשי סליחה ממנ

 
, זה לא מכובד.  :עו"ד הדר מימון ן. עזבי  מה זה ברברים? אני לא מבי

 
כי  :לה מקליסעו"ד יע ורדי, תקשיב לי טוב. אתה אוכל, אז אפשר אולי לדבר בלי שתפריע, 

אתנצל, אבל כל מי שאמר פה מילים קשות, יתנצל. מסכימה, אני הפה שלך מלא אוכל. אני 
י, תבקש מכל חברי המועצה שאמרו   )לא ברור( תבקש אתה. כמו שביקשת ממנ

 
 ך. אני מברך על ההתנצלות של :עו"ד הדר מימון

 
. ורדי, אתה מסכים? אתה  :עו"ד יעלה מקליס , אני מדברת כרגע עם ורדי אל תפריע לי

 מסכים שכמו שאתה התנצלת, אתה תבקש מכל מי שדיבר להתנצל? 
 

י :מר ורדי בושרי   -יעלה, אנ
 

 לא, תגמור מה שיש לך בפה.  :עו"ד יעלה מקליס
 

  -אני להבדיל ממך :מר ורדי בושרי
 

 תוריד את הילד, תוריד את האצבע.  :עו"ד יעלה מקליס
 

, אני לא מתבייש  :מר ורדי בושרי כאשר אני טועה, מסבים את תשומת ליבי שטעיתי
ן מה לעשות, אני קצת גם בעייתי אפילו.  י לא בן אדם מושלם. אי  להתנצל. אנ

 
 באמת? חשבתי שאתה מושלם.  :עו"ד יעלה מקליס

 
י :מר ורדי בושרי ן את זה. אב אז אנ   ל את, יעלה מקליס? את ראשת העיר.מבי

 
.  :מר אמנון סעד י  את הראשה הראשונה. חי אדונ

 
 ראשת העיר. באמת. מילא אנחנו קצת, אבל את עשית טעות.  :מר ורדי בושרי

 
 זה מוקלט.  :עו"ד יעלה מקליס

 
י לא יודע.  :מר ורדי בושרי . למה זה לא מוסרט, אנ ין  מצו

 
 תם. אתם לא רצי :עו"ד יעלה מקליס

 
.  :מר ורדי בושרי  לא, אני רוצה עכשיו

 
 אתה מסכים להסריט? קדימה.  :עו"ד יעלה מקליס

 
 עד לסוף הקדנציה אנחנו רוצים לאשר.  :עו"ד הדר מימון

 
ן בעיה. אפשר להסריט?  :עו"ד יעלה מקליס  אי

 
. :מר ורדי בושרי  כן
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 אתם מסכימים להסריט?  :עו"ד יעלה מקליס

 
 ני בעד. א :מר ורדי בושרי

 
 להסריט ולשדר לבתי התושבים.  :עו"ד הדר מימון

 
.  -את אמרת  :מר ורדי בושרי ו ננהל דיון תרבותי  אנחנ

 
ן, אני מנסה לנהל.  :עו"ד יעלה מקליס  נכו

 
. אני אמרתי  :מר ורדי בושרי אז אני אמרתי מילה לא במקום. הסב את תשומת ליבי

 ,  נכון? 'סליחה, אני מתנצל'
 

ן.  :מקליסעו"ד יעלה   נכו
 

. הבאאני חושב שנגיע לב :עו"ד הדר מימון טום ליין שאת מתנצלת, את חוזרת אטם ליין
נסגור את זה.  , בואי  ו נ  ,  בך מהדברים. עזבי

 
. זה לא חבר עירייה   :מר עוזי מאיר ו אני חושב שהוא דיבר בשביל כולנו ורדי עכשי

גם.  שהיה פה, אני לא מכיר אותו 
 

. ה :עו"ד הדר מימון  וא בסדר גמור, הוא צודק במאה אחוז
 

 מי זה הבחור הזה שדיבר? את יודעת?  :מר ורדי בושרי
 

.  :עו"ד יעלה מקליס נתן  חתוכה. אולי זה תומך של 
 

זה. יעלה, אני אגיד לך משהו,  :מר ורדי בושרי אין בעיה, שיתמוך בנתן, רק שנדע מי 
 באמת. 

 
 תן לי לדבר.  :עו"ד יעלה מקליס

 
נסגור את הסיפור. אני לא . תתנצלי –יעלה, את האמת. עשית טעות  :בושרי מר ורדי

 .  מחפש את רעתך. גמרנו
 

 אתה רוצה להתנצל בשמי?  :עו"ד יעלה מקליס
 

 לא.  :מר ורדי בושרי
 

אז תן לי לדבר. כולם נרגעו? ורדי, איך אפשר להתנצל כשאתה לא  :עו"ד יעלה מקליס
 מקשיב? 

 
 את אולי לא הבנת. אני לטובתך בקטע הזה. למה?  יעלה, :מר ורדי בושרי

 
 למה?  :עו"ד יעלה מקליס

 
.  :מר ורדי בושרי י  לא שאני פתאום אוהב אותך יותר מידי
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.  :עו"ד יעלה מקליס  תמיד אמרת שאתה אוהב אותי

 
. תקשיבי עד הסוף. אני בעד לעשות  :מר ורדי בושרי לא, אבל לא יותר מידיי אמרתי

 אמת. אני עשיתי טעות, התנצלתי. מה קרה? נפלה לי איזו שערה? אווירה טובה, ב
 

. אני אשמח אני מתנצלת על המילה הלא במקום שאמרתי. תקשיב, הדר :עו"ד יעלה מקליס
 שכל אחד מכם שאמר משהו לא במקום, גם הוא יתנצל, אבל לא נורא אם לא. 

 
י .   :מר משה לו י  זה משהו פוגענ

 
 משהו פוגעני? בוא, משה, בוא.  סליחה, :עו"ד יעלה מקליס

 
י ים.   :מר משה לו  אנחנו לא אומרים דברים לא פוגעני

 
  )לא ברור( תם אומרים הרבה דברים שמישהו אחר היהמשה, משה. א :עו"ד יעלה מקליס

 
יעלה. רק רגע.  :מר ורדי בושרי  רגע, 

 
יכול לכתוב בפייסבוק מה שאתה רוצה.  :עו"ד יעלה מקליס  עכשיו אתה 

 
י צריך להסריט אותך. רגע.  :מר ורדי בושרי  אנ

 
 לא, בוא נתקדם.  :עו"ד יעלה מקליס

 
זה לא ככה.  :מר ורדי בושרי  לא, לא, לא. 

 
 , פתיחת תב"ר. 6אנחנו בסעיף  :עו"ד יעלה מקליס

 
יעלה, תתנצלי בבקשה.  :מר ורדי בושרי  .  יעלה, תתנצלי

 
. עכשיו זה לא פתיחת תב"ר קרצוף וריבוד  :עו"ד יעלה מקליס ו ורדי נ  , וביצוע התאמות. די

ו.   מכבד מה שאתה אומר עכשי
 

יאללה, בסדר.  :מר ורדי בושרי  טוב, 
 

 פתיחת תב"ר קרצוף וריבוד וביצוע התאמות.  :עו"ד יעלה מקליס
 

 שורה תחתונה?  ,את חזרת בך מהדברים :עו"ד הדר מימון
 

.  :עו"ד יעלה מקליס , די , די  די
 

.   :מר עוזי מאיר , די ו די נ  די כבר, 
 

הדר, כל פעם שאתה תדבר דברים לא יפים, תזכור את הדיון הזה,  :עו"ד יעלה מקליס
 . ו  תזכור. סיכמנ

 
  )לא ברור( הדר, אם אתם כבר מדברים :מר אמנון סעד
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 אמנון, שקט.  :עו"ד יעלה מקליס

 
. מי שהוא כישלון, הוא  )לא ברור( למישהו שהוא כישלון :מר אמנון סעד  כישלון

 
.  :עו"ד יעלה מקליס ון די , אמנ ון די  אמנ

 
זה :מר אמנון סעד   )לא ברור( את לא צריכה להיעלב, 

 
י לא נעלבת ממך. תאמין לי מותק, לא נעלבת ממך.  :עו"ד יעלה מקליס  אנ

 
לא אמרתי שאת ברברית. אמרתי שאת לא ראויה, זה משהו אחר. את לא  :מר אמנון סעד

 יך. ילכשרונית, זה גדול ע
 

זו אווירה טובה?  :עו"ד יעלה מקליס  ורדי, תקשיב, 
 

.  :מר אמנון סעד ן אווירה טובה, איתך אין  לא, איתך אי
 

י עו"ד בינונית.  :עו"ד יעלה מקליס  אנ
 

וזו לא פעם ראשונה שהוא מציע  :מר אמנון סעד  , את יודעת, אם היית מקשיבה לעוזי
אבל את עקשנית כמו  )לא ברור( יע לך את זהלך את זה. זאת לא הפעם הראשונה שהוא מצ

 . פרד
 
 

 ברחוב בר סימנטוב פתיחת תב"ר קרצוף וריבוד וביצוע התאמות של כל השוחות )ביוב, בזק וכו'( - 6סעיף מס' 
 .במקטע מביה"ס הרצל עד ככר שדה

_____________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________ 

 
וביצוע התאמות של כל השוחות ביוב ובזק פתיחת תב"ר קרצוף ורי :עו"ד יעלה מקליס בוד 

ן בית ח, "ש 420,000ספר הרצל לכיכר שדה. סך התב"ר  ברחוב בר סימנטוב, במקטע בי
מ"ר שיש  3,300קרנות הרשות. דברי הסבר: מדובר על מקטע הרחוב של  - קורות מימוןמ

, במכפלות של  , 5%למ"ר פלוס מע"מ בגין העבודה בתוספת בצ"מ של ח "ש 100צורך לחדשו
ידוע. נעשו שם הרבה עבודות של מי 3.5%וניהול ופיקוח די ברור, המצב של הרחוב  . הנושא 

טלאים, יש מקומות גבוהים, יש ) ,רו שם מצב לא אחיד, שדורשאונו בשנים האחרונות, ויצ
,נמוכים , לסדר את הרחוב הזה. סך  ( , אחרי שהעבודות של מי אונו הסתיימו והגיע הזמן

יש לו שאלות לצוות "ש 420,000התב"ר הוא  ח, מקורות מימון קרנות הרשות. אם מישהו 
 .  המקצועי

 
חודשים, כאשר אנחנו אישרנו פה תב"רים לפני מספר לי יש שאלה.  :מר ורדי בושרי

וכולל חברי וידידי   , לסלילה, רחוב בר סימנטוב היה כלול, והוסבר לנו על ידי הצוות המקצועי
יהיה פה, הוא על כרעי תרנגולת, אני  יודע אם בקדנציה הבאה הוא  י לא  , שאנ שמואל רוטמן

  -תלא יודע. אנחנו צריכים לסייע לו שיהיה פה. אני ברמה האישי
 

 ורדי, חבר מועצה שאני מאוד מעריכה, אמר שהוא רוצה אווירה טובה.  :עו"ד יעלה מקליס
 

. אני ברמה האישית מאוד מעריך  :מר ורדי בושרי ודברי היגיון אבל אני מדבר דברי טעם 
, ואני אומר את זה לפרוטוקול. אז אני אומר את זה באמת בכבוד רב. נאמר לנו שאחרי  אותו

ו גשם, צריך שיהיה שמש. העבודות של ת ייסלל הכביש. יש עכשי  ,  אגיד מי אונו
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י  צריך שנה.  :מר משה לו

 
תהיה שמש פעם שנייה, יהיה חורף. הבנו את התהליך. עם, פ ץיהיה קי :מר ורדי בושרי

ו אישרנו את התקציב בפעם הקודמת. עכשיו  ן. עכשי היה קיץ, היה חורף, הגענו  לאביב, מצוי
ויסבירו לנו, התקציב שאושר בזמנו, שהוא היה , יבושתייםאחת מ או פה כל חכמי הדור, 

ו יש פה  אפשרויות. או שהחברים  שתיייעודי לבר סימנטוב, זאת החלטת מועצת העיר. עכשי
פה לא מקיימים את החלטת מועצת העיר ככתבה וכלשונה. ואם לא קיימתם אותה, יואילו 

לנו היכן הכספים האלה. תודה רבה. פש  וט. ולא צריך להוסיף. לומר 
 

י יכול כמה מילים להגיד?  :מר שמואל רוטמן , אנ וון שהוזכר שמי  מכי
 

 בבקשה, שמוליק.  :עו"ד יעלה מקליס
 

 פנות אליי את הגב, ורדי? הלא אתה יכול ל :מר שמואל רוטמן
 

 מחילה מכבודך. עוד פעם הדף? אמרת אתה לא מכיר בו.  :מר ורדי בושרי
 

נכונים, אבל :מר שמואל רוטמן זה מזכיר את השמועה  ,ורדי הזכיר דברים  אם אפשר, 
שהיתה במוסקווה, שהמפלגה נתנה לוולדימיר מכונית לאדה צהובה במתנה. ובאו למפלגה 
לו 'תשמע, יש גרעין של אמת בשמועה, אבל יש כמה  , אמרו  נתנה?' נכון שהמפלגה  'זה  ואמרו 

זה רומן. -אי דיוקים. אחד   -לא צהובה  -זה לא מכונית לאדה, שלוש  -שנית  זה לא ולדימיר, 
. זה מה שהיה עם התב"ר.  -כחולה, ארבע  ' נתנה לו, לקחה לו  לא 

 
 אז איפה הכסף?  :מר ורדי בושרי

 
ן  :מר שמואל רוטמן יש לו גם הנדסאי לתיקו , שהיום  ידי אדי יש פה מסמך שהוכן על 

ן  4.9תשתיות.  הדר רצה לחטוף אותו מהיד, הוא  שהוצג. כולכם ראיתם אותו,ח "שמיליו
 ישנו.

 
 ? -למה אתה מדבר בצורה כזאת כמו :עו"ד הדר מימון

 
ונים, בסדר?  אתה :מר שמואל רוטמן לי צי  אל תיתן 

 
 הדר, תבקש סליחה. תתנצל, תתנצל.  :עו"ד יעלה מקליס

 
 אני חטפתו לו את הדף? זאת האשמת שווא.  :עו"ד הדר מימון

 
 , אני מתנצל, לא ניסית לחטוף. הדר :מר שמואל רוטמן

 
, באמת. אתה ביקשת  :עו"ד יעלה מקליס התנצלות? אתה יותר גרוע מכולם. למה אתה נו

 מתבטא ככה? 
 

ייאמן כמה את מחזיקה מעצמך. לא  :מר אמנון סעד גרועים והיא התרבותית. לא  כולם 
. כישלון   )לא ברור( ייאמן

 
 ח. "מיליון ש 4.9. רגע, עזבו, מנסים טיפה :מר שמואל רוטמן
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, למה אתה דוחף אותי כל הזמן לשטויות האלה?  :עו"ד הדר מימון  רוטמן
 

נו באמת. אל תהיה.  :מר שמואל רוטמן  עזוב, זה היה בעקיצה, 
 

 אתם לא מבצעים את החלטות המועצה, נו באמת.  :מר אמנון סעד
 

 לא מקיימים.  :מר ורדי בושרי
 

יהודה הלוי? איפ )לא ברור(  :מר אמנון סעד ו  לרחוב   ה הכסף שהקצבנ
 

 תיכף הוא יסביר.  :מר שמואל רוטמן
 

אנחנו מאשרים לכם, ואתם  ?איפה הכסף? למה לא ביצעתם את זה :מר אמנון סעד
 עושים מה שאתם רוצים. 

 
, אני לא מפריע לך.  :מר שמואל רוטמן ון  אמנ

 
 אתה יצאת להגנת הדבר הזה?  :מר אמנון סעד

 
רו .  :טמןמר שמואל  לי  אני אענה לך עד הסוף, רק אם לא תפריע 

 
 )מדברים ביחד( 

 
, חבר'ה. הזיכרון נמצא גם אצלי וגם בפרוטוקולים, אז חבל.  :מר שמואל רוטמן תראו

 צעקות, צעקות, הכל בסדר. 
 

י  לא, גם בפייסבוק.   :מר משה לו
 

 גם בפייסבוק.  :מר שמואל רוטמן
 

 נסטגרם. ברור. גם באי :עו"ד יעלה מקליס
 

ן  4.9היה  :מר שמואל רוטמן לכל הנושאים האלה, כולל התיקונים. זה היה ח "שמיליו
, ראש העיר הקודם, והזכרתי איך מתקנים כבישים.  ון הקודם, שישב פה, ואני אמרתי בדי

. אתם בחרתם, מתוך כל זה, בקושי לאשר   1הסברנו שצריך את הכסף הזה לאפריל, הסברנו
ואדי "מיליון ש , חסר, לא בזבזו שום דבר. ח.  ן. כל השאר, אין ו יסביר לכם מה עשו במילי

דיון אחד שבו הייתה גם סמטוחה.  . היה  י רוצה להזכיר לך, אולי זה מעצבן י, אנ יהודה הלו
ן  . מיליו ללא חלוקה. שם אתם חשבתם שיש ח "שבסוף נאמר ככה, וזה בפרוטוקול, אני בדקתי

. מה שסוכם במועצת העיר ון הויעלה אמר ר, בז'ה אמיהודה הלוי ללא חלוקה. ח "ש, היה מילי
זה. חבר'ה, אלה העובדות.   היא אמרה לכם איפה 

 
.  :מר אמנון סעד  המרוקאים אומרים 'תלך עם השקרן עד הדלת'

 
  -רגע, אם אמרת שאני שקרן :מר שמואל רוטמן

 
, זו אמרה של המרוקאים. א :מר אמנון סעד ני הולך לא, אמרתי 'המרוקאים אומרים'

יהודה הלוי עלה פה   פעמים.  3-4איתך,לשיטתך. הנושא של 
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 פעם לא בקטע שאושר ספציפית.  לא, אף :מר שמואל רוטמן
 

 למה לא? בטח שאושר. אושר חד משמעית.  :עו"ד הדר מימון
 

, להשלים לך את התשובה? אני בעד לאשר ליהודה הלוי את ה :מר שמואל רוטמן ון -אמנ
 אתה רוצה? ח. מה "ש 150,000

 
 )מדברים ביחד( 

 
. אני  :עו"ד יעלה מקליס , אף אחד לא מחפש לא לעשות ביהודה הלוי . ערן רגע, בואו

, אתה באמת רוצה לטפל או שאתה רוצה סתם להגיד? אז בוא  . ערן ו את אדי שאלתי עכשי
 למה לא עשיתם את יהודה הלוי? . תקשיב שנייה מה אומר איש המקצוע

 
יה. זה   :מר ערן קקון  לא קשור לבני

 
, הוא איש אתקשיב מה הוא  :עו"ד יעלה מקליס , הוא. הוא איש התשתיות שלנו י ומר, לא אנ

יש לך מה להגיד, תתייחס למה שהוא אומר. אי אפשר  הבנייה הציבורית, תקשיב לו. אם 
 לבטל. 

 
נכנס אחרי עבודות רשות העתיקות  :מר אדי שומכר , תקשיבו דבר אחד. גם כשקבלן  ערן

, בתיאום עם המשטרה,  2לביסוס וחפירה כמו  ן, הם מבקשים בתיאום איתנו ינים של לוזו הבני
ויהודה  נו עושים את פינת צבי ישי  ן. ואם היי התארגנות לכלים כבדים, למיקסרים של בטו

י, חיבור תשתיות למרתפים והיום הייתה נהרסת. בין פיתוח בינו ינו עושים מדרכה  י, הי   -הלו
 

יותר :מר אמנון סעד פתרון לבית הכנסת היכל אלעזר, זה  )לא ברור( מדברים על משהו 
י לא רוצה להגיד ש ארבעעלה פה   חס וחלילה, אני מדבר על המיקום )לא ברור( פעמים. אנ

יודע.  )לא ברור( , לא  כן  אולי 
 

 זה לא היה בתכנית, זה לא היה.  :גב' שירה דקל כץ
 

 )מדברים ביחד( 
 

זה מה שהוא דיבר.הו :עו"ד יעלה מקליס  ,  א דיבר על צבי ישי פינת יהודה הלוי
 

 מה קשור בכלל?   :מר ערן קקון
 

 הוא אומר שזה כן קשור.  :עו"ד יעלה מקליס
 

, כמעט   :מר ערן קקון , טרקטורים חונים שם על הכביש, יש שם סיבוב מאוד מסוכן אדי
 כל יום שם תאונות חזיתיות. 

 
 פסולה, אתה מדבר על הצומת? אתה מדבר על הק :מר אדי שומכר

 
ן   :מר ערן קקון לא, לא על הכיכר האליפסה, לא קשור. כל רחוב יהודה הלוי, לכיוו

  )לא ברור( הגנים
 

, שתצא לשטח ערן תקשיב.  :עו"ד יעלה מקליס עוד השבוע עם ערן, וכל מי אני מציעה, אדי
 שרוצה להצטרף לסיור. 
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 הלוואי והייתי מצליח.  :מר אדי שומכר
 

גם  :עו"ד יעלה מקליס יום ראשון, תקבע איתם פגישה, תצא  מתי אתה חוזר ממילואים? אז 
עם פיני לשטח, תבדקו על מה מדובר, כי אני חושבת שאנחנו מדברים על תפוחים וזה מתכוון 
, כדי לוודא שמדברים  , תקבעו כבר עכשיו סיבוב ביום ראשון יצטרף. תעשו לתפוזים. רוטמן 

דברים על אותו תב"ר, אם אכן מופיע שם. ואם צריך בישיבה הבאה, על אותו דבר, ומ
לנו ישיבה ב י 7.5-ברשותכם, יש  . אם כולכם תסכימו ברגע האחרון להוסיף תב"ר ליהודה הלו

נוסף את התב"ר הזה. מקובל?  יחליט שצריך, אז   עם הסכום שהצוות המקצועי 
 

 ר? ? כמה כסף יש בתב")לא ברור( יש כסף  :מר עוזי מאיר
 

, מקובל עליך?  :עו"ד יעלה מקליס , כן, יש. ערן  כן
 

 לאשר פעמיים לרחוב הזה כסף?  )לא ברור(   :מר ערן קקון
 

ולא את כל הסכום  :עו"ד יעלה מקליס זה היה בתוך תכנית העבודה,   . לא, לא. לא אישרו
 . , נתן כן  .  אישרנו

 
י, מה שהוא מדבר, :מר נתן בז'ה  דורי בונה. אבל.שם באמת א הקטע שמדובר של יהודה הלו

הכניסה של א. דורי היא רק דרך צבי ישי, מויצמן לצבי ישי, כי אני כל בוקר רואה אותם שם. 
. זאת אומרת, שאפשר כן לעבוד מהקטע הדרומי ביותר,  הם לא באים מהרחוב של יהודה הלוי

ינים שם שיש. הקטע  ולעשות צפונה, קרוב לכיכר. זאת אומרת, אפילו עד לכניסה, לאחד הבני
, תראו את זה, כי הכניסה היחידה ו. תקפצו   -הזה, אפשר בקלות לעבוד עלי

 
ון :מר אדי שומכר   )לא ברור( אז אני מוסיף, קח בחשבון שיש שם את החני

 
ן. צריך ללכת עד לבית הכנסת.   :מר נתן בז'ה  נכו

 
ל :עו"ד יעלה מקליס , לכן הצעתי סיור בשטח, אתה מוזמן להצטרף  וון שאמור נתן ור. מכי סי

. ואני אומרת  ירצו להיכנס ,להיות שם חניון תת קרקעי, ומן הסתם ולצקת אותו מיהודה הלוי
יון  ון, ברורות, לגבי החנ , זאת הזדמנות להסתכל על המצב ולתת הנחיות ללוז לך עוד משהו
התת קרקעי והסדרי תנועה שיבטיחו את הבטיחות של האנשים שמשתמשים בפינה הזאת 

 ביש הזה. בסדר? ובכ
 

י רק מבקש שלא יהיה :מר שמואל רוטמן   )לא ברור( אנ
 

ו   :מר נתן בז'ה . אנחנו אישרנ השאלה כרגע, האם נשאר כסף באמת מהתב"ר שאישרנו
תב"ר כללי. האם נשאר כסף בתב"ר הכללי במאות אלפי שח, מה שנשאר, על הקטע של 

 הסלילות. 
 

 ה שנשאר. ח, זה מ"ש 150,000 :גב' שירה דקל כץ
 

  -זאת אומרת, שהקטע שאנחנו פה רואים, אם זה הרצל או  :מר נתן בז'ה
 

,  :מר אדי שומכר  ח, אמרנו. "ש 150,000כן
 

 זאת אומרת, שכל הדברים האלה, שגם אם הם כתובים פה, אי אפשר היה :מר נתן בז'ה
 לעשות אותם, כי התקציב לא הספיק. 
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כי לא אי :גב' שירה דקל כץ שרתם. כל פעם חתכתם סכום וציפיתם להכניס המון בדיוק, 

וציפיתם להכניס.   רחובות. חתכתם סכום 
 

וכתוב  :מר נתן בז'ה ו  זוכר. מאחר שהתקציב הקודם שהעברנ י  גם אני הכנסתי רחוב אחד, אנ
, לא יכול לכסות את הדבר הזה, אנחנו עובדים על דבר חדש כרגע.   כאן

 
לפרק את התב"רים. לא לבנות תב"ר  העצת העיר ביקשאני מזכירה שמו :עו"ד יעלה מקליס

 שהוא כולל הרבה פרויקטים, אלא כל פרויקט להגדיר לו תקציב. 
 

זאת אומרת, שני הסעיפים האלה שבאים כרגע, הם שניהם לא מתוקצבים  :מר נתן בז'ה
זה הכל.   בתב"רים. 

 
ולך רק למקטע ה 6וגם אי אפשר להשתמש בהם למשהו אחר. סעיף  :גב' שירה דקל כץ

 הזה. 
 

 )מדברים ביחד( 
 

ו פה דברים :מר שמואל רוטמן , תקשיב לי בבקשה, כי עם ערן הי  אני מבקש משפט. אדי
י לא רוצה, אני אדם ששומר . אנ , אפילו הגיעו לדברים מאוד חמורים של האשמות וכו'  בזמנו

שנים  3, אני כבר אני רוצה שתדעו דבר אחד. אם מדובר על הרחבה של הטרקטורים )לא ברור(
זו חניה.  יודע, לעשות שם איזו מדרכה, אי ון   מנסה לעשות שם, ואמנ

 
 אז שמוליק, תעשה איתו סיור.  :???

 
אולי תהיה רגע בשקט? אני לא רוצה שאחר כך תהיה בעיה של אמינות.  :מר שמואל רוטמן

י לא רוצה  כי אנחנו נכנסים טיפה לשטח ההוא. ואם נחפור שם, יש שם בעיה של עתיקות אנ
ידוע.   שיהיו אחר כך תסכולים. בסדר? לא, שיהיה 

 
ניים.  :עו"ד יעלה מקליס ן טוב ממראה עי , אי  ערן

 
י רק רוצה שתדע, אני מנסה לעשות :מר שמואל רוטמן   )לא ברור( אנ

 
  )לא ברור( שמוליק, למה? אנחנו :עו"ד יעלה מקליס

 
יין של כבוד.  :מר שמואל רוטמן  זה ענ

 
י יכול לשאול שאלה באמת?   :י מאירמר עוז י  )לא ברור( רגע, סליחה, אנ יהודה הלו

אין לי בעיה, כל הרחובות אני אאשר. אבל כרגע, יש סעיף על סדר היום, בואו נדבר על 
 הסעיף הזה. 

 
י צודק. :עו"ד יעלה מקליס יודעת שזה  עוז י  . אנ י רוצה לסגור את הנושא של יהודה הלוי אנ

יקר לערן ו  הוא מדבר מדם ליבו. מאוד 
 

 גם לי יקר.  :מר עוזי מאיר
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ו  :עו"ד יעלה מקליס ואנחנ , אבל אנחנו רוצים לאשר  . ערן, מסבירים לך שלא אישרנו לכולנו

יודעת שיש לך לו"ז מאוד . אז אנחנו מבקשים שכבר עכשיו תתאמו, רוצים להסדיר את זה י  אנ
. אני מבקשת  עמוס ואתה חוזר מאוחר הביתה. אז בוא, תתאם את זה ישירות ביום ראשון

י רוצה לסגור את  כי זה עולה כל ישיבת מועצה, ואנ  , מכולם להתאים את עצמם ללו"ז של ערן
ואנחנו חוזרים עכשיו לבר  סימנטוב.  זה. בסדר? 

 
י רוצה להתייחס לבר :מר עוזי מאיר זה מאוד חשוב, הגיע הזמן באמת,  ,קודם כלסימנטוב.  אנ

נהיה כבר אח נגיד, התשתית שלו הרוסה לגמרי. במקביל, אני  ,ד הרחובות הכי הרוסיםזה  בוא 
י הייתי רוצה  )לא ברור( רחובות 2מכניס  לראות אותם ביאליק, אני מצר על הסלילה, כי אנ

זה רחובות קטנים  )לא ברור( רחובות הולנדיים שמשתלבים בכל המרחב, כפי שקרואים לזה
 קטנים.  מ' כל רחוב. ממש רחובות 100של 

 
 אנילביץ?  :עו"ד יעלה מקליס

 
 וביאליק.  'אנילביץ  :מר עוזי מאיר

 
 היום.  סללו 'אנילביץ :מר שמואל רוטמן

 
. א  :מר עוזי מאיר , רק הולנדי זה כבר הולנדי ני לא יודע למה צריך לסלול כביש שחור. 

 עבר מההיסטוריה, די, סליחה. עזוב, זה לא על סדר היום. 
 

ים.  :ליסעו"ד יעלה מק ויכוחים על הרחובות ההולנדי ו הרבה   אנחנו נדבר על זה. יש עכשי
 

. יזה לא על סדר היום עכש  :מר עוזי מאיר  ו
 

, בדיוק.  :עו"ד יעלה מקליס  כן
 

 בר סימנטוב באמת להיסלל. מבחינת זה, צריך   :מר עוזי מאיר
 

 דחוף.  :עו"ד יעלה מקליס
 

 זה כבר סכנה, ממש סכנה. מי שחוצה שם, אני לא כי כמה שיותר דחוף   :מר עוזי מאיר
י גר בסמוך, אבל זה סכנה.   גר שם, אנ

 
, מי שנוסע שם, מרגיש.  :עו"ד יעלה מקליס  כן

 
 אני מבקש להתעלות ולהתקדם עם הדברים האלה.   :מר עוזי מאיר

 
.   :עו"ד יעלה מקליס לו , טוב, אז בואו נעלה להצבעה. איפה אלי? תקרא   אוקיי

 
ב  :משה לוימר   . 23.1.18-, זה עלה להצבעה ב20.11.17-זה עלה להצבעה 

 
ן.  :מר ורדי בושרי  נכו

 
י   )לא ברור( אני כבר לא יודע מתי מעלים  :מר משה לו

 
 זה לא אותו אחד.  :עו"ד יעלה מקליס
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ן אתכם.  :מר ורדי בושרי  כבר אישרנו את של פעם. אני לא מבי

 
 את זה כמה פעמים.  כבר הסברנו :עו"ד יעלה מקליס

 
י רוצה :מר ורדי בושרי   )לא ברור( מה הסברתם? אני לא מבין הסברים, אנ

 
י , יש כסף.   :מר משה לו  אישרנו

 
זה הסברתם?  :מר ורדי בושרי  יש פה מסמכים, מה 

 
זה נאמר כבר פעמיים או שלוש או  :עו"ד יעלה מקליס משפט אחד אני אומר עוד פעם, כי 

ון  5ה תכנית של ארבע. בזמנו הוגש  . ₪מילי
 

 . 4.9 :מר שמואל רוטמן
 

ון  4.9 :עו"ד יעלה מקליס  . ₪מילי
 

ו.  :מר ורדי בושרי נ  עוד פעם מתחילה עם זה, 
 

שכללה גם את בר סימנטוב, ואושר ממנה פלח קטן. ואתם, או חלק  :עו"ד יעלה מקליס
וזה מה ש  1אנחנו עושים. אז מחברי המועצה, ביקשתם לפרק את זה לפרויקטים נפרדים, 

ן   לא כלל את בר סימנטוב, עכשיו כן אנחנו מעלים להצבעה את בר סימנטוב. יאללה.  ₪מיליו
 

 )מדברים ביחד( 
 

יודע מה כתוב פה. תקרא מה כתוב פה.  :מר אמנון סעד  לא, לא, לא. אתה לא 
 

 רחוב בר סימנטוב במקטע מבית ספר הרצל עד כיכר שדה.  :מר שמואל רוטמן
 

 אבל זה לא בר סימנטוב, זה בר סימנטוב כיכר שדה.  :אמנון סעדמר 
 

 לכל האורך עד כיכר שדה.  :עו"ד יעלה מקליס
 

 אה, את בר סימנטוב עוד פעם סוללים?  :עו"ד הדר מימון
 

ו,  :מר אמנון סעד לא, לא, לא, לא. צריך. למה לא את כל בר סימנטוב? בוא, בוא עכשי
. למה שב ר סימנטוב יהיה רק מבית ספר הרצל עד הסוף? למה שהוא לא בוא נתעלה על עצמנו

 יהיה מביאליק? למה שלא מאיפה שצריך? למה מוותרים?
 

.  :עו"ד הדר מימון  מרמז
 

   )לא ברור( למה החלק של התאגיד :מר שמואל רוטמן
 

ן לא :עו"ד יעלה מקליס   )לא ברור( התאגיד עדיי
 

 ? זה מה שצריך בבר סימנטוב :מר אמנון סעד
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.  :מר שמואל רוטמן  כן
 

.  :מר אמנון סעד י  אוקי
 

 אז אנחנו מעלים את זה להצבעה.  :עו"ד יעלה מקליס
 

 זה פותר את הבעיה?  :מר אמנון סעד
 

.  :עו"ד יעלה מקליס  כן
 

  )לא ברור( אם זה פותר את הבעיה :מר אמנון סעד
 

וביצו :עו"ד יעלה מקליס ע התאמות של כל שוחות מועצת העיר מאשרת תב"ר קרצוף ריבוד 
' ברח' בר סימנטוב במקטע מבית ספר הרצל עד כיכר שדה.  וכו  ביוב, בזק 

 
 מעולה.  :מר אמנון סעד

 
 . ₪ 420,000סך התב"ר,  :עו"ד יעלה מקליס

 
 מעולה, אני בעד.  :מר אמנון סעד

 
, קרנות הרשות. מי בעד?  :עו"ד יעלה מקליס  מקורות מימון

 
 ה טובה. זו הצע :מר אמנון סעד

 
, הדר? בעד?  :עו"ד יעלה מקליס , דורית, אמנון נתן , משה,  י, ערן, שמואל, ורדי , עוז אלי

 תודה רבה לכולם. 
 

 : פה אחד.הצבעה

 
 

 במקטעפתיחת תב"ר קרצוף וריבוד וביצוע התאמות של כל שוחות )ביוב, בזק וכו'(  ברחוב הרצל  - 7סעיף מס' 
 העצמאות עד מקלב.

_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ __ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ __ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ 

 
וביצעו  - 7אנחנו ממשיכים הלאה,  :עו"ד יעלה מקליס פתיחת תב"ר, קרצוף וריבוד 

קטע עצמאות עד מקלב. סך התב"ר, התאמות של כל השוחות ביוב, בזק, ברח' הרצל, במ
מ"ר שיש צורך לחדשו. במכפלת  3800מדובר על מקטע  רחוב של דברי הסבר: . ₪ 480,000

ן העבודה בתוספת בצ" ₪ 100  . ₪ 480,000-ול. מדובר בפיקוח וניה מלמטר פלוס מע"מ בגי
 

 למה רק עד מקלב? למה שלא יגמרו כבר את כל הרצל?  :גב' דורית חגי
 

י  הצוות המקצועי?  :עלה מקליסעו"ד 

פתיחת תב"ר קרצוף וריבוד וביצוע התאמות של כל השוחות )ביוב, פה אחד, מועצת העיר מאשרת : החלטה
  ברחוב בר סימנטוב במקטע מביה"ס  הרצל עד ככר שדה. בזק וכו'(

  .₪ 420,000 -סך התב"ר
 קרנות הרשות -מקורות מימון
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. כל אבל רגע, יש פה בעיה אחת. צ :מר אמנון סעד וינהוז ריך לוותר על עצמאות עד 
, הורסות שם את הזה, נוסעות שם כל היום. זה לא חכם  לו המשאיות שם של איך קוראים 

. לעשות את זה   עכשיו
 

וינהוז?  :מר שמואל רוטמן  עד 
 

 עצמאות בתב"ר. לא, כתוב עד  :עו"ד יעלה מקליס
 

.  אז או שתתקנו את :מר אמנון סעד  זה. כי אם ככה, אנחנו שמים כסף על קרן הצבי
 

ן.  :גב' דורית חגי  נכו
 

 לא כדאי לשים.  :מר אמנון סעד
 

זה. אני אומר בוא נתקדם.  :???  אנחנו נבדוק את 
 

זה. תשמע, אנחנו לא :מר אמנון סעד )לא  יותכסף, שהמשא )לא ברור( בוא נגדיר את 
  ברור(

 
נגדיר את הרצל צפונה.  :???  אז כמו שאומרת דורית, בואו 

 
ן בעיה, קח את החלק הדרומי :מר אמנון סעד   )לא ברור( אי

 
.  :עו"ד יעלה מקליס . עשו וינהוז לעצמאות כבר עשו ן  בי  הקטע 

 
לא צודק, ולמה הוא לא צודק? המשאיות עוד חודש מסיימות שם. עד   :מר נתן בז'ה

נישאר עם קטע לאשי ו    )לא ברור( תחילו לעבוד, אנחנ
 

ינים.  :מר אמנון סעד גרינמן בניגוד עני יינים, גם   נתן בניגוד ענ
 

י יוצא.  :מר אלי גרינמן י יוצא, אנ  אנ
 

ון, הערה במקום. אני מציעה לרשום כוכבית. תבדוק את זה, אנחנו  :עו"ד יעלה מקליס אמנ
ו. אנחנו מבקשים ממ ן  ,אדי ,ךלא נחליט עכשי לא לסלול חלק שעדיין משמש משאיות בטו

י רוצה להגיד משהו בשבחך , אנ נתן וזה לא יחזיק.  , כי זה בזבוז כסף  '  מותר? . וכו
 

.  :מר נתן בז'ה  כן
 

ו  :עו"ד יעלה מקליס ריבוד, לפני שנכנסנ וינהוז לעצמאות, עשו קרצוף  בקטע שבין 
נו צריכים לפתוח את עוד פעם אבל כן עשו שם , , כי היתה בעיה בניקוזלתפקיד. נכון שהיי

 קרצוף ריבוד, אז לבדוק. 
 

  )לא ברור( המרפסת )לא ברור( הכניסה )לא ברור(  :מר אמנון סעד
 

ון, זה בדיוק מה שאמרתי, שעשו קרצוף ריבוד, הכביש היה יפה,  :עו"ד יעלה מקליס אמנ
, בדיוק ,אבל בלית ברירה יונה נאלצנו לפתוח אותו ולתקן את הניקוז ואז גם , בקולטנים ליד 

גילינו שכל הצינור היה שבור וכל המים חלחלו החוצה  י לא יודעת אם אמנון זוכר,  , אנ גילינו
,  ,ונהיה מן בולענים כאלו קטנים, ושמחנו שתפסנו את זה בזמן . אז אנא, צוות מקצועי פיני

 שימו לב, לא לסלול אזור שמועד לפורענות ומועד להמשך עבודות. 
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ן, חבר מועצת העיר אני :שמואל רוטמןמר  אמנון סעד, אתה מוכן  .רוצה לשאול אבל, אמנו

'בגלל אמנון'?  , נגיד  'למה לא הקטע הזה?'  שאם בפייסבוק ישאלו 
 

.  :מר אמנון סעד  כן
 

  -יופי. אז אחרי התוספת המשמעותית הזאת :עו"ד יעלה מקליס
 

וינה :גב' דורית חגי י רוצה לשאול למה רק עד  ז ולא את כל הרחוב כבר, שנגמור את אנ ו
 כל הרצל. 

 
ן בעיה :מר אמנון סעד   .איפה שאי

 
 שם יש בעיה.  :עו"ד יעלה מקליס

 
נ :מר אמנון סעד עשה את יודעת מה? רגע, רגע. בואו נעשה כזה דבר. את ההפרש, בואו 

ישי. נוסיף, מה קרה? משה רוצה עד צבי  רק תראה  עד ביאליק. עד כיכר שדה או ביאליק. אז 
 .  לנו את התוואי

 
 עד רמז.  :מר שמואל רוטמן

 
 עד רמז.  :גב' דורית חגי

 
 אה, בגלל שאת גרה בשז"ר.  :מר אמנון סעד

 
.  :גב' דורית חגי  לא, בשז"ר עשו

 
חברים, אני קודם כל שמחה שהרוח טובה. טוב, בואו נעלה את זה  :עו"ד יעלה מקליס

ף, , נוסף להערה הקודמת, לבחון שאם יישאר כסלהצבעה. ואני מבקשת מהצוות המקצועי
לבחון את האפשרות להרחיב את הריבוד, בתנאי כמובן שהתשתיות מצדיקות את זה, ולא מחר 

 מי אונו יפתח עוד פעם את הכביש, ואנחנו נמצא את עצמנו עוד פעם עם טלאים. 
 

. :מר אמנון סעד יבדוק את זה, אלי  העוזר שלך 
 

, אז אני מעלה להצבעה, מועצת העיר מאשרת פתיחת תב"ר קרצוף טוב :עו"ד יעלה מקליס
וריבוד וביצוע התאמות של כל השוחות ברח' הרצל, במקטע העצמאות ועד מקלב, בתוספת 

ז ועד העצמאות . לגבי הקטע מוינהו , מקורות מימון ₪ 480,000סך התב"ר . ההערות שאמרנו
 קרנות הרשות. מי בעד? פה אחד? 

 
 .: פה אחדהצבעה

 
 

פתיחת תב"ר קרצוף וריבוד וביצוע התאמות של כל השוחות )ביוב, פה אחד, ר מאשרת מועצת העיהחלטה: 
  ברחוב הרצל במקטע העצמאות ועד מקלב. בזק וכו'(

  .₪ 480,000 - ך התב"רס
 .קרנות הרשות - מקור מימון
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 .461ניקוז בכביש  -תיחת תב"רפ - 8סעיף מס' 
_____________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________ 

 
 300,000. סך התב"ר 461פתיחת תב"ר, ניקוז בכביש  - 8ףסעיאנחנו ב :עו"ד יעלה מקליס

י , מימון קרנות הרשות. ₪ אני אשמח לוותר על הרמקול, אבל אם אתם ממשיכים לדבר, אז אנ
יותר חשוב.   ,  אשמור על קולי

 
 אפשר בלי רמקול.  :מר שמואל רוטמן

 
המערבית לעיר,  , בכניסהבכניסה לעיראפשר שקט? תודה. דברי הסבר:  :עו"ד יעלה מקליס

ונים, ונוצר מפגע תברואתי המהווה כר פורה כל נקווים מים לאורך  בכניסה לקרית הסבי השנה 
י אגיד מית.מיולהתרבות יתושים בעיר. אגף התחזוקה שואב את המים באופן ידני ברמה יו אנ

 מה שלא כתוב, מנסים לפתור את הבעיה. 
 

 אנחנו בעד, בעד.  :עו"ד הדר מימון
 

. אז הצעת החלטה.  :ה מקליסעו"ד יעל  אוקיי
 

 רגע, אנחנו לא החלטנו את זה כבר?  :מר ורדי בושרי
 

זו פעם ראשונה.  :עו"ד יעלה מקליס  לא. לא, לא, 
 

 לא היה תב"ר כזה. פעם ראשונה שאנחנו מביאים.  :גב' שירה דקל כץ
 

 )מדברים ביחד( 
 

  קרנות הרשות. - ₪ 300,000סך התב"ר  :עו"ד יעלה מקליס
 

, בוודאות.  :מר ורדי בושרי  היה ואישרנו
 

 מי בעד?  :עו"ד יעלה מקליס
 

, אנחנו לא אישרנו בעבר  :מר ורדי בושרי  לניקוז?  ₪ 300,000אדי
 

 זה, לא לזה. ללא  :מר שמואל רוטמן
 

  )לא ברור( ורדי, אם היה תב"ר כזה, אז :גב' שירה דקל כץ
 

נו :עו"ד יעלה מקליס   לא ברור() אם היה תב"ר, היי
 

י  רק שנייה, אנחנו רוצים לברר.   :מר משה לו
 

 לא היה תב"ר כזה.  :גב' שירה דקל כץ
 

י ב  :מר משה לו  . 30.10.17-היה 
 

 לא זה.  :מר שמואל רוטמן
 

 אנחנו אישרנו את זה כבר פעם. :מר ורדי בושרי
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י .  :מר משה לו ניקוז  היה נושא של פתרונות 

 
זה.  זה לא זה, :מר שמואל רוטמן  זה לא 

 
זה. מדובר בבעיה שאמנון מכיר אותה וטיפל בה  :עו"ד יעלה מקליס זה לא  זה. משה,  זה לא 

לאורך תקופה ארוכה, ואגף התחזוקה ממשיך לטפל בה, אפילו זרקנו ביחד דגים שאוכלים את 
הזאת. ובקיצור, מנסים לפתור את הבעיה, אבל מסתבר הביצים של היתושים לתוך הבריכה 

 פתרון מאוד משמעותי, ולכן מובא התב"ר. שצריך 
 

 שגיא, מה עם המשאבה שם, עובדת?  :מר אמנון סעד
 

 עובדת, עובדת.  :עו"ד יעלה מקליס
 

 לא, אבל שמו משאבה אוטומטית.  :מר אמנון סעד
 

. מי בעד? כולם פה אחד? אמנון?  :עו"ד יעלה מקליס  עובדת, אמנון
 

 . םכולם, כול :מר אלי גרינמן
 

 : פה אחד.ההצבע
 

 כולם פה אחד.  :עו"ד יעלה מקליס

 
 

 .שיפוץ משרדי מנהלת מונוסון -פתיחת תב"ר - 9סעיף מס' 
_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ __ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ __ _ _ _ 

 

 
 250,000שיפוץ משרדי מנהלת מונוסון, סך התב"ר  - 9ב"ר הגענו לת :עו"ד יעלה מקליס

₪ . 
 

 אני מבקש להוריד את זה מסדר היום.  :מר אמנון סעד
 

, קרנות הרשות. דברי הסבר:  :עו"ד יעלה מקליס נהלת מונוסון ימשרדי ממקורות מימון
נובמבר  טור קונטסרוק כאשר במהלך סערה נפל עץ על גג המשרדים. 2017נפגעו קשה בחודש 

זמני עבור פעילות המינהלת. מבנה  קבע כי המבנה מסוכן ועל כן הושמש מבנה באופן 
, בנוי מלוחות עץיהמ  גג הרעפים אינו עומד בסטנדרטים חדשים.ו נהלת ישן

 
זה ביטוח אבל?  :מר אמנון סעד ן על   אי

 
ן ביטוח על הדבר הזה?  :עו"ד הדר מימון  באמת, אי

 
 רגע.  :עו"ד יעלה מקליס

 .461פתיחת תב"ר ניקוז בכביש  פה אחד,מועצת העיר מאשרת : החלטה
  .₪ 300,000סך התב"ר: 

 ר מימון: קרנות הרשות.מקו
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ן לנו ביטוח?  :אמנון סעדמר   אי

 
 רגע.  :עו"ד יעלה מקליס

 
ן לנו ביטוח מבנה?  :עו"ד הדר מימון  אי

 
רגע, הדר, לפני שאתה מאשים בהאשמות של התרשלות, תשאל שאלות.  :עו"ד יעלה מקליס

שיפוץ המבנה והתאמתו לתקני הבנייה החדשים כולל אחר כך אתה מבקש התנצלות. באמת. 
דברי הסבר נוספים, מנכ"לית  .₪ 250,000-מוערכת בכ ,, נגישות ועודעמידה בטיחות אש

 העירייה, שירה דקל כץ. מישהו רוצה הסבר? בבקשה. 
 

 , גם לגבי הנושא של סוגית הביטוח )לא ברור( אנחנו בכל מקרה :גב' שירה דקל כץ
. אנחנ וגם לשמאי ולחברת ביטוח שלנו ו עדיין העברנו את הדו"חות, גם דו"ח קונסטרוקטור 

  -ממתינים. תראו, זו שיטת מצליח, אם יצליח לקבל
 

נפל עץ. :עו"ד הדר מימון  למה שיטת מצליח? 
 

למה אתה מפריע? תן לה לדבר. אחרי שהיא תסיים, תשאל את כל  :עו"ד יעלה מקליס
 השאלות שאתה רוצה. 

 
 . כמו בביטוח, זה צריך לעמוד בתנאים מסוימים שהם בודקים :גב' שירה דקל כץ

 
 מה הם בודקים?  :עו"ד הדר מימון

 
י לא סוכנת ביטוח, בסדר?  :גב' שירה דקל כץ אני עוד פעם אומרת. הדר, מה לא ברור? אנ

 חברת הביטוח בודקת, אנחנו מולה. 
 

 היועץ המשפטי פה, בואו נשאל מה הם בודקים.  :עו"ד הדר מימון
 

נת תשובות, זה לא פרג' מהרגע הדר, אתה יודע שחברת ביטוח לא נות :עו"ד יעלה מקליס
 . עלהירג

 
ילך לעירייה.  :גב' שירה דקל כץ זה   אבל אם נקבל כסף, 

 
, אתה צריך לדעת את זה. חברת ביטוח  :עו"ד יעלה מקליס ן בתור עו"ד שמטפל בנזיקי

 עושה את הכל כדי לעכב את התשובה החיובית שלה. 
 

 ור? את מה, שנופל לך עץ על מבנה ציב :עו"ד הדר מימון
 

.  :עו"ד רוני חלמיש ריקי סיירה איתם שם. מקווה ששכנעת אותו  , ריקי  כן. תשאל את 
 

 מה הבעיה?  :עו"ד הדר מימון
 

ו  :גב' שירה דקל כץ , הדר. לא אמרנ  שיש בעיה, אבל לא בטוח שהם יאשרו
 

 )מדברים ביחד( 
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, אם יתקב :עו"ד יעלה מקליס , כספיםבהתייחס להערה של הביטוח, מרגע שיתקבלו , לו

ולא נצטרך להשתמש במלוא הסכום של התב"ר.   כמובן שזה ישמש לדבר הזה, 
 

י  השבחה.  )לא ברור(   :מר משה לו
 

ן, צריך להשתדל.  :עו"ד יעלה מקליס  נכו
 

י ייכנס כסף.   :מר משה לו יודע איפה  י לא   אנ
 

יגיע כסף מה :עו"ד יעלה מקליס ביטוח. לאף משה, אף אחד לא מתכוון להשתמש בכסף אם 
 אחד אין אינטרס. יש לנו המון שימושים נדרשים להיטל השבחה. 

 
י  היטלי השבחה, על כל אגורה אנחנו נלחמים.   :מר משה לו

 
ן, וצריך להילחם, וצריך לעשות הכל. אבל בשלב זה גם צריך לתקן  :עו"ד יעלה מקליס נכו

 את המבנה. 
 

 טוח? אבל יש איזושהי בעיה עם הבי :עו"ד הדר מימון
 

 )מדברים ביחד( 
 

יה.  :עו"ד יעלה מקליס  יש פה מנכ"לית העירי
 

 תנו לריקי לדבר, בחייכם.  :עו"ד הדר מימון
 

 תודה, תודה.  :קהל
 

 היא הגיעה לכאן במיוחד בשביל כל הסיפור הזה.  :עו"ד הדר מימון
 

 הדר מאמוש, סבלנות.  :עו"ד יעלה מקליס
 

טה. ביטוח, לא ביטוח, למה חיכו כל כך הרבה? כי השאלה היא מאוד פשו :מר נתן בז'ה
י הייתי שם כמה וכמה פעמים, זה מבזה לראות איפה הם יושבים היום.  , אנ  לדעתי

 
נוח, אני לא חושבת שזה  :גב' שירה דקל כץ קודם כל, לא מבזה. אני מסכימה שזה לא 

נוחות ידועה, אני עובדת בצמוד מול ריקי, אבל אני לא חוש י כן מבזה. האי  בת שזה מבזה. אנ
, בהבנה הראשונה שצריך להחליף את התקרה, את הקירות,  כיוונים. תראו אגיד שבדקנו כמה 
ני חלופות, ריקי  את הרצפה ואת החלונות, זה בעצם להחליף את כל המבנה. אנחנו בחנו כל מי

. אני שמה על השולחן זה גם היתה שותפה לבחינה הזאת. אנחנו גם מודעים לקושי התקציבי  ,
נו צריכים להגיע בסוף להחלטה מה כן עושים ומה לא , לא שיש לנו הרבה מאוד כסף ולכן היי

ו נכנסים כבר לעבודות כיבוי אש, הכניסו גם את זה  עושים במבנה. בנוסף לזה, בגלל שאנחנ
כי יש שם קירות עץ ותקרת עץ וכאילו הכל מכניס אותנו  שאנחנו צריכים לתת לזה התייחסות, 

י , הגענו למתווה מסוים שמוסכם, קירות שיש להםיה אחרת. לסיטואצ נ אם אתם רוצים שפי
 .  יסביר. בוא תסביר, פיני
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י  )לא ברור( בדיקהאז אנחנו לוקחים את זה בחשבון לפי ה )לא ברור(    :פינ
, שזה עץ או גבס, וזה נותן מענה. כיבוי אש   )לא ברור( החיפוי

 
 הנושא של השיפוץ, מהרגע שמעבירים תב"ר? כמה זמן לוקח כל   :מר נתן בז'ה

 
י   )לא ברור( כמה זמן? בין חודש   :פינ

 
 וזהו? הקיץ מתקרב. לראות כל כך הרבה אנשים בחדר אחד.   :מר נתן בז'ה

 )מדברים ביחד( 
 

ריקי. היתה תביעה עם חברת הביטוח, והוא אפילו היה בסיור כבר בשטח  :???  יחד עם 
 

  רור()לא ב היה, היה :קהל
 

ידי עיריית יהוד?  :עו"ד הדר מימון  אבל זו תביעה, הנכס מבוטח על 
 

.  :גב' שירה דקל כץ  כן
 

???:  . ני  משרדי המנהלת זה רכוש עירו
 

ריקי. אני מקווה שריקי שכנעה  :עו"ד רוני חלמיש היה כבר סיור עם חברת הביטוח עם 
 אותו שהכל בסדר. 

 
י הם ח שברגע שיתקבלו כספים מהביטוח, כאשר מובט )לא ברור(   :מר משה לו

  )לא ברור( חוזרים
 

 ברור.  :גב' שירה דקל כץ
 

ן.  :עו"ד יעלה מקליס , מצוי ין  מצו
 

. :מר נתן בז'ה  אני מקווה שזה יחזור אלינו
 

טוב, אז אנחנו מעלים להצבעה. מועצת העיר מאשרת פתיחת תב"ר  :עו"ד יעלה מקליס
ן. סך , מקורות מימון קרנות הרשות. הערה: ₪ 250,000התב"ר  לשיפוץ משרדי מינהלת מונוסו

 אם יתקבל כסף מהביטוח, אנחנו מבקשים להחזיר את הכסף לקרן ההשבחה. בסדר? 
 

ונעשה פה איזה חגיגה.  )לא ברור(   :מר נתן בז'ה זה למועצת העיר,   להעביר את 
 

.  :מר שמואל רוטמן  פיצות אולי
 

 ? מי בעד? פה אחד :עו"ד יעלה מקליס
 

  : פה אחד.הצבעה

  נהלת מונוסון.יפתיחת תב"ר לשיפוץ משרדי מפה אחד, מועצת העיר מאשרת : החלטה
 ₪ 250,000 - סך התב"ר

 קרנות הרשות - מקורות מימון
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 תיקון ליקויי בטיחות במדרכות העיר. -פתיחת תב"ר  - 10סעיף מס' 

_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ __ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ 

 
י -פתיחת תב"ר  :עו"ד יעלה מקליס ר.  ליקוייים. תיקון תיקון ליקו בטיחות במדרכות העי

זה חוזר על עצמו במובן הזה שנעשתה מצגת ₪ 750,000סך התב"ר  . זה לא חוזר על עצמו, 
 על ידי סיירת המתנדבים. 

 
, אבל לא אישרנו את :עו"ד הדר מימון  פעם?  20,000זה כבר  תגידי

 
. לא,  :עו"ד יעלה מקליס ו  לא, לא אישרנ

 
 )מדברים ביחד( 

 
ן לו.  :עו"ד הדר מימון  לא, לא, איפה הטבלה של משה? משה אני מאמי

 
 לא קשור לטבלה של משה.  :עו"ד יעלה מקליס

 
י  כבישים, מדרכות.  )לא ברור(   :מר משה לו

 
 אישרתם? לא אישרתם.  :גב' שירה דקל כץ

 
 משה, אתה מקריא את סדר היום, לא את האישור.  :עו"ד יעלה מקליס

 
י  אבל אין פרוטוקולים, אני לא ידוע מה כבר אישרנו.   :מר משה לו

 
 יש. 2017כל  :עו"ד יעלה מקליס

 
אתה זוכר,  )לא ברור( שנה שלמה, זה שנה התב"ר הזה, זה רק ספציפי :מר שמואל רוטמן
ירוק.   חום, צהוב 

 
זו בדיוק הנקודה.  :עו"ד יעלה מקליס  משה, לא אישרת. לא אישרתם, 

 
 . תראה לי את הנייר. ₪ 300,000שרנו שם איזה אי :עו"ד הדר מימון

 
י קורא, לא כתוב מדרכות. מה שאושר זה המדרכות, ופה   :מר נתן בז'ה עד כמה שאנ

יי בטיחות.   מדובר על ליקו
 

י בטיחות.  :עו"ד יעלה מקליס ן, ליקוי  נכו
 

זה לא אותו דבר. תקשיבו, שמוליק,   :מר נתן בז'ה תי פה אני ביקשתי, הייתנו לי רגע, 
וביקשתי את הסקר הזה, וקיבלתי אותו ועברתי על הכל, כולל על התמונות. פה לא  בעירייה 
ויש לנו תב"רים על מדרכות. פה מדובר על תיקונים. אני   , מדובר על מדרכות כמו שביקשנו

ה בכלל דבר, שבפעם זחושב כדאי שיראו קודם את המצגת, שיראו על מה מדובר, ואז יבינו ש
י התנגדתי לתב"ר הזה, אני אסביר למה, כי לא קיבלנו את המצגת, לא קיבלנו הקודמת, אנ

. כלום.   ואז אני אמרתי 'תעבירו לנו מצגת, נראה על מה מדובר'
 

 )לא ברור( בלילה 22:00 :עו"ד הדר מימון
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 הלילה עוד צעיר.  :גב' שירה דקל כץ
 

נציג אותה שוב. אוקיי? קדימה.  :עו"ד יעלה מקליס  בואו 
 
 . 22:30עד  18:30 :ו"ד הדר מימוןע
 

 עוד חצי שעה.  :מר אלי גרינמן
 

ל :עו"ד הדר מימון  שעות.  4-חצי שעה יש לך. את גוזלת אותי מהמשפחה שלי כל פעם 
 

 אתה מוזמן ללכת.  :עו"ד יעלה מקליס
 

 חבל, חבל, חבל.  :עו"ד הדר מימון
 

ל :עו"ד יעלה מקליס ן לי בעיה, אתה רוצה ללכת  , אתה מוזמן. בן מחכה. אנחנו אבל אי יולי
 לא נכעס. 

 
 נעשה סקר של כל הכבישים בעיר.  :גב' שירה דקל כץ

 
, הלך? :עו"ד הדר מימון ורדי  רק שנייה, איפה 

 
. חייב לציין שהחבר :מר נתן בז'ה ה האלה בהתנדבות, וכל הכבוד למה שהם 'לפני שתתחילי

זו עבודה  ,  יותר מקצועית.  ,לדעתי ,עשו
 

יותר. סופר מקצועית.  :יעלה מקליסעו"ד   הרבה 
 

. ואני חושב שבכל  :מר נתן בז'ה אני פשוט הסתכלתי על המצגת, מגיע לחברה האלה שאפו
מקרה, אנחנו כחברי מועצת העיר, הצוות, צריכים להוציא להם מכתבי תודה על העבודה שהם 

 .  עשו
 

 )מדברים ביחד( 
 

.  )לא ברור(  :עו"ד הדר מימון  הרבה זמן
 

שאתה באופן קבוע מטרפד את התקציב  זה מדהים שאתה אומר, :עו"ד יעלה מקליס
 לביצוע. הפוסל במומו פוסל. 

 
זה סיפור אחד.  :עו"ד הדר מימון זה שלא מאשרים  תעודות הוקרה לחבר'ה על העבודה. 

 .  אבל את העבודה הם ביצעו
 

 אני מבקש להזמין את הצוות.  :מר שמואל רוטמן
 

ו פה.  :ליסעו"ד יעלה מק  הם הי
 

 תעודת הוקרה. ולתת להם  :מר שמואל רוטמן
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ל :גב' שירה דקל כץ וחילקו אותה  אזורי  4-אז כמו שאתם מבינים, הם לקחו את כל העיר 

נעבור על הכל, אבל ניקח  תפעול. זאת מצגת מאוד מסודרת, היא מאוד ארוכה, לא יודעת אם 
זה בא לי . כל אזור הם עשו מפה, דו"ח ליקויים לפחות כמה דוגמאות ונמחיש איך  די ביטוי

ריכוז נתונים. החלק הכי  ותמונות שממחישות כל ליקוי בשטח בדיוק מה הוא היה, כשיש גם 
האזורים. החלק הכי משמעותי בתוך  4משמעותי בתוך הדבר הזה, פה יש מפה שמציגה את 

זו דרגת חומרה הדבר הזה, שגם כל ליקוי, הם לקחו ודירגו לפי ירוק, כתום, אד ום, כשאדום 
ניקח דוג זה. הכי גבוהה. ובוא רגע   מא, אני אסובב את 

 
,  :עו"ד הדר מימון נו  בלילה, נו באמת.  22:30בסדר, 

 
 הדר, מספיק.  :עו"ד יעלה מקליס

 
 למה לא שלחתם את זה במייל? :עו"ד הדר מימון

 
.  :גב' שירה דקל כץ  שלחנו

 
ל :עו"ד יעלה מקליס י קיבלת את זה   חודשים.  5-4פנ

 
 יותר, יותר, יותר.  :מר שמואל רוטמן

 
 יובל היה כאן והציג את זה. באמת.  :עו"ד יעלה מקליס

 
 )מדברים ביחד( 

 
אני מתארת לעצמי שלא מצליחים לראות משם. אבל למשל, באזור  :גב' שירה דקל כץ

נקודה.   מיפוי אחד. אז למשל, 
 

 קבלן? עשיתם מכרז או שיש  :עו"ד הדר מימון
 

ר.  :גב' שירה דקל כץ  אני אסביר, אני אסבי
 

 זה הולך לביצוע.  )לא ברור(  :עו"ד הדר מימון
 

זה הולך לביצוע. :עו"ד יעלה מקליס  .   זה הולך לביצוע, כן
 

 מי יעשה את זה?  :עו"ד הדר מימון
 

. יש קבלן מסגרת. קבלן המס :עו"ד יעלה מקליס  גרת שלנו
 

זה קבלן מסגרת הם עש :גב' שירה דקל כץ ו צריך לעשות,  . מה שעכשי י יוצא שו מיפו
, שאלת מה פיני עושה? זה מבחינתנו התמצית המרכזית שהבאנו אותו ,לשטח, וזה דרך אגב

לו גם על  זה להוביל את הדבר הזה, ולוודא שהקבלן מסגרת מבצע את כל המשימות שניתנות 
לי לסיים להציג.  רים אחרים.ידי זה, אבל גם על ידי קריאות מוקד, וגם על ידי דב  רגע, תן 

 
זה נעשה בזמנו באביב  :עו"ד הדר מימון  . י רוצה להגיד לך רגע משהו . אנחנו 2017אנ

ן 2018נמצאים כרגע באמצע  , אם המדרכות עדיי . השאלה היא אם אחרי החורף שעבר עלינו
וסגרה   פעם.  20והשיפוצים וחברת המים שפתחה 
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 צר לך, הדר. אני אק :גב' שירה דקל כץ

 
ן מקום לאיזשהו רענון של כל העבודה הזאת? אולי כדא :עו"ד הדר מימון לרענן  יהאם אי

 את זה. 
 

ן. רצים  :גב' שירה דקל כץ . לא צריך לרענ אני אגיד לך. מן הסתם, יכול להיות שעבר זמן
 תוך כדי תנועה. מה שכבר לא קיים בשטח כי בוצע, נהדר. 

 
 קיים בשטח? נוצרו יותר דברים.  איך לא :עו"ד הדר מימון

 
הדר, יש פה היקף ליקויים כזה שהנה התמונות דרך אגב, זה מה שרציתי  :גב' שירה דקל כץ

יש היקף ליקויים   )לא ברור( להראות. בכל אזור כזה 
 

י חייב להגיד לך. העיר נראית זוועה.  :עו"ד הדר מימון נראית זוועה, אנ  העיר 
 

 לא נראית זוועה. העיר  :גב' שירה דקל כץ
 

.  ₪ 750,000 :עו"ד הדר מימון יספיקו  לא 
 

 צודק.  :מר שמואל רוטמן
 

ן  1.5-1-אני חושב שאנחנו צריכים לאשר לפחות את ה :עו"ד הדר מימון על  ₪מיליו
 זה מה שצריך לאשר. , דעתי יואם תשמעהדבר הזה. 

 
י רוצהבבקשה.  :מר שמואל רוטמן  -רגע, אנ

 
זה בדיחה, זה לעג לרש. ₪ 700,000-א את הל :עו"ד הדר מימון  . 

 
ו :גב' שירה דקל כץ   -אתה צודק, אנחנ

 
. :מר שמואל רוטמן י רוצה רגע, אמרת דבר נכון  הדר, אנ

 
ון  1.5מי בעד  :עו"ד יעלה מקליס   ?₪מילי

 
,  :עו"ד הדר מימון , הצעה נגדית שלי זה, מה. בואי ן  1.5לכי על   .₪מיליו

 
י :מר שמואל רוטמן  מוכרח להגיד מילה, לא יכול להיות.  אנ

 
ל :עו"ד יעלה מקליס , אתה מסכים להעלות את זה  ן  1.5-ערן  ? ₪מיליו

 
ון  1.5 :עו"ד הדר מימון  כן, תגיד לה. ברור, איזו שאלה.  ,₪מילי

 
 לא מאשר כלום.   :מר ערן קקון

 
ייכנס לשם. המדרכות.  :עו"ד הדר מימון י   גם שיהודה הלו

 
 אז הוא לא מסכים, הוא לא מסכים.  :ליסעו"ד יעלה מק
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ור.  :מר אמנון סעד , הם אמרו שהם יעשו סי י  יהודה הלו

 
זה לישיבה הבאה.  :עו"ד יעלה מקליס  נעשה סיור, ונביא את 

 
ה  :מר ערן קקון   -ביקשנו את הפירוט של כל 

 
י ור.   :מר משה לו  בואו, תעשו סי

 
ור. זה :עו"ד יעלה מקליס ן מה לעשות סי . אי  כבר סיור שאנשים עשו

 
 למה סיור?   :מר נתן בז'ה

 
נוצר כל כך הרבה מפגעים. אביב  :עו"ד הדר מימון , לפני שנה 2017ברור שבוצע, אבל 

.  וחצי
 

, מה  :מר שמואל רוטמן י רוצה שכולם יבינו   ,,,₪ 750,000שהדר צודק, אנ
 

 )מדברים ביחד( 
 

יושב שם? מה זה? :עו"ד הדר מימון  מה אתה 
 
 עוד לא קיבלת כלום, אתה כבר בא לפה.  :ר אמנון סעדמ
 

אתה כבר לשבת שם? תתבייש לך. חוץ מזה הבטחת.  )לא ברור( רק :עו"ד הדר מימון
אמרת שאם היא לא מביאה את המינוי שלך היום, אתה עושה לה בית ספר. אני את הבית ספר 

 )לא ברור( עוד לא
 

זה רק כל מה שמסומן זה רק האדום ₪ 750,000 :מר שמואל רוטמן , שיהיה ברור לכם. 
 באדום. 

 
אתה יודע מה? אני נגד. אני מוכן להעלות את זה שאתה תהיה ממלא  :מר אמנון סעד

. אני לי הצעה לסדר, אם אתם מסכימים כולם. אני רוצה לאשר, אני מבקש  ,מקום עכשיו יש 
 . ני , ממלא מקום ראש העיר. רצי  לאשר את שמואל רוטמן

 
 הנה, בבקשה, יעלה.  :מימון עו"ד הדר

 
 אני מציע הצעה, אחרי ההתאבדות שלו פה שהוא עושה למען העירייה.  :מר אמנון סעד

 
יעלה.  :עו"ד הדר מימון  תרימי את הכפפה, 

 
, מעלה הצעת החלטה. בואו נאשר לו :מר אמנון סעד , אני  למען ראשת העיר. הנה, אני

ל )לא ברור( , ממלא מקום ראש העיר. חצי שנה בדיוק מהיום, ניתן  לו י  מה ו את הכבוד הראו
 דעתכם? 
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 ₪ 750,000שנייה, אני בעד, יפה. בואו נגמור את הנושא של התשתיות.  :עו"ד יעלה מקליס

זה נאשר לפי העבודה ש סיירת התשתיות עשתה. הנושא הזה של סיירת תשתיות, הם חילקו את 
כולם מסכימים יקויים המשמעותיים. אם אנחנו מדברים רק על הללאדום, כתום, ירוק. 

ון  1.5-להעלות את זה ל זה ל₪מילי ון  1.5-, נעלה את  . כולם מסכימים? מי מסכים ₪מילי
ל ן  1.5-להעלות את זה   ? ₪מיליו

 
ו  :עו"ד הדר מימון נהיה גם חכמים, לא בטיפשות. זה בסדר, אנחנ יעלה, בואו נעשה רגע, 

זה ל ן  1.5-רוצים להעלות את  , אבל צריך שתהיה גם עבודה שתתאם לביצוע. את ₪מיליו
ן  1.5רוצה לשלם  גיון? לכי תבדקי מה את צריכה לעשות. על אותה עבודה ₪מיליו  ? איפה ההי

 
זה :עו"ד יעלה מקליס   אש"ח. 750 לא, אז בואו נשאיר את 

 
 הם ימליצו לפעם הבאה.  :מר שמואל רוטמן

 
נביא את הכ :עו"ד יעלה מקליס  תומים ואת הצהובים. בפעם הבאה 

 
.  :מר שמואל רוטמן , כן, כן  כן

 
נעדכן את זה לישיבה הבאה, נביא את  :עו"ד הדר מימון לא אל תגידי את זה סתם. בואו 

 זה מעודכן. 
 

ו להצבעה.  :עו"ד יעלה מקליס זה עכשי  לא, לא, אנחנו מעלים את 
 

 נעדכן את זה לישיבה הבאה.  :עו"ד הדר מימון
 

 ?)לא ברור( ₪ 750,000מי בעד פתיחת תב"ר  :יסעו"ד יעלה מקל
 

י .   :מר משה לו  אנחנו רוצים עדכון
 

זה.  :עו"ד הדר מימון  אנחנו רוצים לעדכן את 
 

 )מדברים ביחד( 
 

זה  :גב' דורית חגי . אני מבקשת לראות את  ו אני מבקשת שלא נצביע על זה עכשי
 מעודכן ואז נדע. כי זה שנה, שנה עברה. 

 
בי  חד( )מדברים 

 
.  :מר שמואל רוטמן . באדום הזה לא נגעו סליחה, דורית, איפה שהיה מקולקל, לא תיקנו

נגעו. כלומר, לא קרה פה נס י יודע על מה אני מדבר. באדום הזה לא  .  ,תשמעו, אנ שזה תוקן
 צריך להוסיף, בסדר, בואו נאשר את זה, אחרת לא יהיה. 

 
 )מדברים ביחד( 

 
רבדים: האדום, הכתום והירוק.  3העבודה שנעשתה היא כוללת  דורית, :עו"ד יעלה מקליס

 , זה יעבור לתיקון הכתום. ₪ 750,000-אני מבטיחה לך, שאם יישאר כסף מה
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י רוצה שהדו"ח הזה יהיה מעודכן.  :גב' דורית חגי י לא רוצה לדבר על הכתום. אנ  אנ
 

.   :מר נתן בז'ה  הוא מעודכן
 

 . הוא לא מעודכן :גב' דורית חגי
 

ורואים.   :מר נתן בז'ה  בחיים אי אפשר לעשות עדכון מלא. מתחילים 
 

אני רגע רוצה  )לא ברור( תשתיות )לא ברור( כרגע אמרתם להביא את :גב' שירה דקל כץ
ו פה, הם ראו שהמועצה לא אישרה את זה פעמיים. לא רק שהם מאוד נעלבו,  להגיד. הם הי

ידיהם והלכו אחורה.  , המועצה רוצה הם גם הסירו את  'בואו ו  אם אני אומרת להם עכשי
, אף אחד לא יעשה את זה.   שתעדכנו את זה כדי לאשר תקציב'

 
 רוצים להגדיל את התקציב.  :עו"ד הדר מימון

 
ונניח יש פה מסומן בהרצל  :גב' שירה דקל כץ וקרה  רמת חומרה נמוכה, יש פה  16היה 

כי טופל ן סדיקה  יגיעו לשם, הראו שאי ידלגו לדבר הבא. סדיקה.   , , יש ה לאורך הזמן תקשיבו
  -פה רשימה שמכבדת את ה

 
עוד מילה אחת. דורית, עבדך הנאמן היה שותף להקים את הצוות הזה,  :מר שמואל רוטמן

אבל רובו היה מתנדבים. אני כחבר מועצת עיר הייתי בצוות, דווקא על יד הבית של הדר 
. את יודעת כמה  לי . זה כבוד הוא  זמן לוקח לעשות את זה? רק למפות עוד פעם את מימון

ילק.  10שבועות עם איזה  3-4העיר, זה  . זה היה שמואל צביה, יובל צ' ואין  אנשים, 
 

 כל חברי מועצת העיר, אני יכול להגיד לך, כל חברי מועצת העיר.  :עו"ד הדר מימון
 

.  :מר שמואל רוטמן זמן  לוקח 
 

 עשות כל אחד כמה רחובות עם העבודה הזאת. מוכנים להתנדב ול :עו"ד הדר מימון
 

.  :מר שמואל רוטמן י זה השלב השנ  יפה, 
 

 אני מוכן להרים את הכפפה וללכת איתם.  :עו"ד הדר מימון
 

יותר מכובד לאשר את ה :עו"ד יעלה מקליס   )לא ברור( הרבה 
 

זה, נלך ונעשה.  :עו"ד הדר מימון  אנחנו נעדכן את 
 

 ת להם תעודת הוקרה. תלואז  :עו"ד יעלה מקליס
 

ן.  :מר שמואל רוטמן  נכו
 

 אני חושבת שיש בזה הרבה כבוד.  :עו"ד יעלה מקליס
 

 . ₪ 250,000איזה  )לא ברור(  :גב' דורית חגי
 

, אי אפשר.  :מר שמואל רוטמן  לא, זה כלום. אין
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 ₪ 0750,00דורית, אז איפה ההערכה לעבודה שלהם? אני לא מבינה.  :עו"ד יעלה מקליס
זה רק  זה רק הדברים הדחופים,  יזה רק האדום,  זה לא השתנה מחכה,  זה הבטיחות. ליקוי

ו עוד פעם? רק העלות של  . באמת, לעשות את זה עכשי הרבה, מקסימום פה תיקון פה תיקון
 הדבר הזה. 

 
ישים.  :מר שמואל רוטמן  לא ישים, לא 

 
נוריד את רמת הסיכון של אדום לפחות לכתו :???  ם וירוק. בואו 

 
 בואו נאשר את ההשוואה.  :עו"ד יעלה מקליס

 
י ל  :מר משה לו  )לא ברור( בן אדם הרים את הכפפה שהוא הולך 

 
 750,000-. דורית, אני מבקשת ממך את ה₪ 750,000משה, בוא נאשר  :עו"ד יעלה מקליס

יום, זה האדזה  ₪  ת.בטיחות. ממש בטיחות. לגבי ההמשך, נעשה עבודה מקצועי ליקוי
 

 . ₪ 250,000-ב )לא ברור(  :גב' דורית חגי
 

 . ₪ 250,000זה כלום  :עו"ד יעלה מקליס
 

י רוצה לראות שאתם עושים את זה :גב' דורית חגי  נמשיך. . אנ
 

 זו בדיחה.  ₪ 250,000  :מר נתן בז'ה
 

 ? ₪ 250,000מה זה  :עו"ד יעלה מקליס
 

  )לא ברור( זו הצעה טובה :עו"ד הדר מימון
 

י לא יודעת.  :דורית חגי גב'  תגידו אתם, אנ
 

אני יכול לשאול שאלה? אתם מכירים את החומר, נכון? זה ריאלי   :מר נתן בז'ה
250,000 ₪. 

 
. לא, בכלל לא. אני חושב  :???  זה סכום מכובד. המצב אפילו החמיר.  ₪ 750,000כן

 
  אם הוא החמיר, אז אנחנו צריכים לעדכן את זה. :עו"ד הדר מימון

 
.  :עו"ד יעלה מקליס  אז תתחיל לעשות ואז תתקן

 
ן.  :???  אם יישאר כסף, נעבור לכתום. יחסר כסף, יותר קל תוך כדי עבודה לעשות אולי עדכו

 
 כמה כסף מופיע באדום?  :עו"ד הדר מימון

 
 זה רק האדום. לא נגעתם בכתום ולא נגעתם בצהוב. כלום.  ₪ 750,000 :עו"ד יעלה מקליס

 
 ם ביחד( )מדברי
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האלה, ואם תסתובב עם הרגליים שלך  ₪ 750,000-אני חושב שצריך להתחיל ב :מר נתן בז'ה

 החזקות האלה, תמצא עוד, בפעם הבאה נעלה. 
 

יאללה, טוב. מי בעד לאשר תב"ר  :עו"ד יעלה מקליס  . ין י. תיקון ₪ 750,000מצו י  ליקו
. מי בעד? דרכות לפי סקר של סיירת תשתיות מתנדבים? מבטיחות  כן  . , שמוליקכן נתן  ,אלי

. מי נגד?   ואנוכי
 

 : הצבעה
 

, נתן בז'ה   4  -בעד   יעלה מקליס, אלי גרינמן, שמואל רוטמן
 

ן   5   -נגד  , דורית חגי, הדר מימו , ורדי בושרי י  אמנון סעד, משה לו
 
 

י הייתי מ₪ 250,000אני בעד לעדכן את זה ולשים בהתחלה  :עו"ד הדר מימון כבד . אנ
נגדית? תרימי את הכפפה.  והולך על זה. יש לך הצעה   אותם 

 
ל :עו"ד יעלה מקליס זה  , אתה מסכים לתקן את   ? ₪ 250,000-ערן

 
 אני מצטרף לדורית.   :מר ערן קקון

 
 בדיון הבא, בדיון הקרוב.  ₪ 500,000-אני מציע שנעלה את ה :מר שמואל רוטמן

 
וי ה :עו"ד יעלה מקליס  ? ₪ 250,000-סכום למי מסכים לשינ

 
י לא, אני לא מסכים.  :מר ורדי בושרי  אנ

 
 פה אחד?  :עו"ד יעלה מקליס

 
 אני לא מסכים.  :מר ורדי בושרי

 
ורדי התנגד לשינוי ההחלטה או לתוספת  :עו"ד יעלה מקליס . תודה רבה.  לא מסכים, אז אין

י בט, של החלטה י יחות במדרכות העיר. וכתוצאה מכך לא אושר שקל אחד לתב"ר תיקון ליקו
  -ואני מודיעה לכם

 
 לא צריך, לא צריך.  :עו"ד הדר מימון

 
ין -מאוד בעייתית ואני מאוד-שמדובר בהחלטה מאוד :עו"ד יעלה מקליס מאוד עדינה בעני

 הזה. 
 

ון הבא.  :עו"ד הדר מימון נעדכן את זה לדי  בואי 
 

אנחנו כבר הבנו בדיוק על מה הדר, בוא, בוא לא נשחק את המשחק, כי  :עו"ד יעלה מקליס
 מדובר. 

 
 איזה משחק, יעלה?  :עו"ד הדר מימון

 
'מה עשית  :עו"ד יעלה מקליס , בסדר, הבנתי.חבל, דורית,  4אחר כך אתה אומר  שנים?'

 באמת חבל. 
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  )לא ברור(  :גב' דורית חגי

 
 אבל הם לא מסכימים, אמרתי לך.  :עו"ד יעלה מקליס

 
 ה עובר. זה הי :מר שמואל רוטמן

 
 זה היה עובר.  :עו"ד יעלה מקליס

 
 המנכ"לית? אבל מה עם רוטמן?  :עו"ד הדר מימון

 
 ורדי לא מסכים. טוב, עוד לא סגרתי את הישיבה.  :עו"ד יעלה מקליס

 
יש לה עוד הצעה. רגע, דורית רוצה להציע עוד הצעה.  :מר אמנון סעד  רגע, 

 
.   :מר ערן קקון  אז תקרא לנתן

 
יותר.  :ל רוטמןמר שמוא  דורית, תציעי 

 
 . ₪ 350,000לא, אנחנו נעשה  :גב' דורית חגי

 
.  :מר שמואל רוטמן נו  בסדר, 

 
. ואחר כך נתקדם. על מנת להיות פרודוקטיביים וגם ₪ 350,000 :גב' דורית חגי , כן

ל זה כרגע  זה, באמת, אז אני מציעה שנעלה את   . ₪ 350,000-לתת כבוד לאלה שעשו את 
 

 את לא יכולה.  :???
 

, ואחר כך :גב' דורית חגי  )לא ברור( שיתחילו
 

 . ₪ 300,000-ל )לא ברור(  :מר אמנון סעד
 

ן.  :מר שמואל רוטמן  הוא הלך ולא סגרו את הדיו
 

ן.  :מר אמנון סעד דיו  לא סגרו אתה 
 

י רוצה לשאול אותך, באמת :עו"ד יעלה מקליס   )לא ברור( דורית, אנ
 

 אבל יש הצעת החלטה.  :עו"ד הדר מימון
 

אנשים הסתובבו בכל רחובות העיר, ואומרים לך, אומרים לך, ואתם  :עו"ד יעלה מקליס
נתתם להם מחמאות אומרים לך שהם סימנו את המקומות האדומים, והם מיפו אותם, והם גם 

הבטיחות. כולכם רוצים לתת להם תעודת הוקרה,  ליקוייהגדירו את הסכום שנדרש לתיקון 
הם באו לפה פעמיים, דבר המינימאלי של אמון בעבודה שהם עשו, אתם לא נותנים להם. וה

יובל וחיכה  3הם ישבו פה פעמיים האנשים, חיכו  שעות עד שהוא  3שעות. היום ישב פה 
ובסוף מה אנחנו אומרים לו?  יי זה לא מכבד.₪ 750,000מתוך  ₪ 350,000הלך.   . בעינ
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נו אומרים לא, רגע, ס :גב' דורית חגי י רוצה להעיר על הלא מכבד. אם היי ליחה, אז אנ
 -שזה כמעט ₪ 350,000אפס שקלים, את צודקת. אבל אם אני מציעה 

 
 אפס.  תאבל אמר  :מר נתן בז'ה

 
 רגע.   :גב' דורית חגי

 
 אבל אמרת אפס, מה רגע?   :מר נתן בז'ה

 
 אתה לא מקשיב למה שאני אומרת.  :גב' דורית חגי

 
זה מת. אז לא  )לא ברור(   :בז'המר נתן  צריך רוב של כולם. ברגע שאחד אמר לא, 

 הצעתם כלום. מה לעשות? 
 

 )מדברים ביחד( 
 

אני לא סגרתי את הישיבה. אני לא סיימתי את הישיבה. יש פה שונות  :עו"ד יעלה מקליס
 ואמנון העלה הצעה. לא סיימתי את הישיבה. 

 
 איזו הצעה.  :עו"ד הדר מימון

 
. . הוא לא הלך  :ר נתן בז'המ 'אני מצביע נגד'  הוא עמד כאן והוא אמר 
 

 . ₪ 300,000. עכשיו עולה הצעה אחרת, ₪ 250,000-נגד ה :מר שמואל רוטמן
 

 הוא היה נשאר.   :מר נתן בז'ה
 

 היה נשאר, הלך.  :מר שמואל רוטמן
 

 אז למה, למה הוא הלך?  :גב' דורית חגי
 

י אין   :מר נתן בז'ה  לי בעיה, אני בעד. אנ
 

י רציתי להוסיף.  :גב' דורית חגי  אנ
 

 בוא נצביע ואחר כך שיגיש עתירה.  :מר שמואל רוטמן
 

, תקשיב לי רגע מה שאני מסבירה, בסדר?.  :גב' דורית חגי  נתן
 

 )לא ברור( האמת? לא רוצה להקשיב כלום  :מר נתן בז'ה
 

 זכותך.  :גב' דורית חגי
 

 )מדברים ביחד( 
 

 דורית, דורית.  :ד יעלה מקליסעו"
 

 את רוצה שנעלה את זה בישיבה הבאה?  :גב' דורית חגי
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.  :עו"ד יעלה מקליס  כן
 

יי לעשות את זה בפעמיים זה לא פחיתות כבוד ולא  :גב' דורית חגי . בעינ תחליטו
  )לא ברור( פחיתות

 
לא מדברים על כתום  זה לא מכובד. אומרים לך אדום, רק האדום. אנחנו :עו"ד יעלה מקליס

 וצהוב. 
 

 תגידו לוורדי שיבוא. תתקשרו לוורדי שיאשר.  :מר נתן בז'ה
 

 )מדברים ביחד( 
 

משה, זה לא נגמר, אבל לא חשוב. האם אתם מוכנים בהסכמה, שזה  :מר שמואל רוטמן
ון הבא בלי   ימים, בדיון הקרוב? 10יעלה בדי

 
 מה, מה?  :עו"ד הדר מימון

 

 האלה.  ₪ 750,000-ה :מר שמואל רוטמן
 

.  :עו"ד הדר מימון  תשאל את ורדי
 

 זה מה שערן הציע.  :מר שמואל רוטמן
 

י .   :מר משה לו ורדי יכול לדבר בשם  י לא   אנ
 

, חבל, תראו.  :מר שמואל רוטמן . תראו  תראו מה אנחנו עושים עם עצמנו
 

.  :עו"ד יעלה מקליס נו , הם לא רוצים לאשר,  נו  שמוליק, 
 

 למה הוא הלך?  :ת חגיגב' דורי
 

י , והלך, בצדק.   :מר משה לו , הוא אמר 'אני מתנגד'  כי זה היה סעיף אחרון
 

. יש פה שונות. :עו"ד יעלה מקליס  זה לא הסעיף האחרון
 

 רגע, משה, אמנון הלך.  :מר שמואל רוטמן
 

, אבל כנראה שאף א :עו"ד יעלה מקליס י חד אני הבטחתי להדר עדכון לגבי המצב הביטחונ
 .  לא רוצה להיות פה ולשמוע באמת את העדכון

 
  ?רגע, אמנון הלך :מר שמואל רוטמן

 
 אז אנחנו סגרנו את הישיבה. תודה רבה.  :עו"ד יעלה מקליס
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זה פרק בהלכות מועצת עיר. את מבינה? יש פה כללים.  :מר שמואל רוטמן חבל. דורית, 

 אני לא מאשים אותך, את צריכה ללמוד.

  
 
 

 .ננעלה הישיבה
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 לא אושר.  - תיקון ליקויי בטיחות במדרכות העיר פתיחת תב"ר : החלטה
 


